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		      	Serwis korzysta z plików cookies i innych technologii automatycznego przechowywania danych do celów statystycznych, realizacji usług i reklamowych. Korzystając z naszych stron bez zmiany ustawień przeglądarki będą one zapisane w pamięci urządzenia. Więcej informacji na temat zarządzania plikami cookies znajdziesz w Polityce prywatności.
		    

		

	



  	
    	
			
	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.


	      	

	      	
	        	Przypomnij później
	        	Przejdź do serwisu
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                        (Film) Głosowali nad skargą. Burmistrz bezkarny

                        Kulminacyjnym momentem czerwcowej sesji Rady Miejskiej w Jaworze było głosowanie nad skargą na burmistrza Emiliana Berę, którą pod koniec kwietnia złożył radny Krzysztof Detyna. 

                    

                

                    

    





    Reklama







    


    

            
    
        
            
                
                    [image: ]
                    







jawor24h.pl 


            

            Czwartek, 30 czerwca 2016 o 4:05

            

            
            

            
                
                    
                    
                        Udostępnij:

                        
                        
                        
                    

                

                
                    739
                    
                

            

                


            

            własne 
            
Jawor Rada Miejska Rada Miejska w Jaworze sesja skarga na burmistrza skarga Krzysztof Detyna Jacek Wieczorek Daniel Iwański Ewelina Szynkler Emilian Bera 
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                                    Wyborca•2 lipca 2016 o 23:02
                                    Zróbcie to panowie , bo arogancja władzy przekracza wszelkie granice !
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                    Skarga dotyczyła braku odpowiedzi na założoną interpelację-zapytanie w sprawie liczby osób zwolnionych i zatrudnionych w UM w Jaworze i placówkach podległych gminie spoza powiatu jaworskiego. Radny na odpowiedź nie doczekał się przez kilka miesięcy. Po odczytaniu uzasadnienia uchwały oraz stanowiska Komisji Rewizyjnej rozpoczęła się ostra wymiana zdań. Sprawa mocno podgrzała emocje.


Zachęcamy do obejrzenia relacji wideo, a w niej:


- pytania radnego Wieczorka bez odpowiedzi


- radny Detyna przedstawia nowe dowody


- mocne wystąpienie Jacka Wieczorka


- oburzenie radnej Szynkler


- wniosek o głosowanie imienne


- powtórzone głosowanie
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Na osiedlu w Snowidzy powstanie nowy chodnik

	Następny artykuł 
Dramatyczny wypadek na ul. Mickiewicza
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                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.
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    król•2 stycznia 2017 o 22:42

    jestem zdziwiony tym głosowaniem. W mojej ocenie ewidentna jest wina Bery. Dlaczego radni zdecydowali inaczej ?
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        jestem zdziwiony tym głosowaniem. W mojej ocenie ewidentna jest wina Bery. Dlaczego radni zdecydowali inaczej ?
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    Kto pyta...król•2 stycznia 2017 o 22:56

    Trzeba zapytać tych radnych, ale wątpię czy uzyskasz satysfakcjonującą odpowiedź.
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        Trzeba zapytać tych radnych, ale wątpię czy uzyskasz satysfakcjonującą odpowiedź.
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    DrzewoKto pyta...•2 stycznia 2017 o 23:20

    Bera nie odpowiada na pisma. rada uważa ,że radny nie ma racji skarżąc się jej na postępowanie burmistrza bery. Dobrze to rozumiem ?
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        Bera nie odpowiada na pisma. rada uważa ,że radny nie ma racji skarżąc się jej na postępowanie burmistrza bery. Dobrze to rozumiem ?
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    Do kto pyta...Kto pyta...•2 stycznia 2017 o 23:18

    Zapytałem. Otrzymałem odpowiedz ... bo tak. Tylko tyle.  Minęło trochę czasu. Ochłoneliśmy. Pozostają jednak pytania i wątpliwości. Mam moralnego kaca. Radna Kaczkowska wstrzymała się od głosowania. A co zrobiła Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Jaworze ?
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        Zapytałem. Otrzymałem odpowiedz ... bo tak. Tylko tyle.  Minęło trochę czasu. Ochłoneliśmy. Pozostają jednak pytania i wątpliwości. Mam moralnego kaca. Radna Kaczkowska wstrzymała się od głosowania. A co zrobiła Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Jaworze ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Wyborca]
    WyborcaKto pyta...•2 stycznia 2017 o 23:01

    Ja bym zapytał panią Kaczkowską dlaczego wstrzymała się od głosu ?
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        Ja bym zapytał panią Kaczkowską dlaczego wstrzymała się od głosu ?
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    ser•26 listopada 2016 o 21:16

    Glosuję za odwołaniem bery ze stanowiska burmistrza jawora
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        Glosuję za odwołaniem bery ze stanowiska burmistrza jawora
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    bezRadniser•13 września 2018 o 21:19

    Gadanie, gadanie, gadanie... i na tym koniec. Jakoś nikt nie złożył wniosku o referendum i dotrwał do końca kadencji. Już się przekonał, że cokolwiek zrobi, to tylko na gadaniu się skończy-pogadają i temat przeminie.
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        Gadanie, gadanie, gadanie... i na tym koniec. Jakoś nikt nie złożył wniosku o referendum i dotrwał do końca kadencji. Już się przekonał, że cokolwiek zrobi, to tylko na gadaniu się skończy-pogadają i temat przeminie.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Jan]
    JanbezRadni•17 września 2018 o 16:55

    A wiesz co potrzeba by przeprowadzić referendum? Niestety z większością, jaką ma burmistrz to możemy my obywatele i radni opozycji pogwizdać.
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        A wiesz co potrzeba by przeprowadzić referendum? Niestety z większością, jaką ma burmistrz to możemy my obywatele i radni opozycji pogwizdać.
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    JUSTA•26 listopada 2016 o 18:24

    PRAWO DZIAŁA POWOLI ALE SKUTECZNIE.
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        PRAWO DZIAŁA POWOLI ALE SKUTECZNIE.
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    XXC•26 listopada 2016 o 18:23

    Bera musi odejść. Jest najgorszym burmistrzem od 20 lat
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        Bera musi odejść. Jest najgorszym burmistrzem od 20 lat
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    nnnXXC•18 września 2018 o 20:39

    szok jak coś takiego czytam najgorszym to był Urbański
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        szok jak coś takiego czytam najgorszym to był Urbański 
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    styl•26 listopada 2016 o 18:21

    Tak to jest jedni popuszczą, machną reką inni dochodzą swoich praw. I mają rację. Bo prawda nas wyzwoli. Chcę zobaczyc wasze miny , kiedy przyjjdzie odpowiadac na trudne pytania. Rządzenie to nie zabawa.
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        Tak to jest jedni popuszczą, machną reką inni dochodzą swoich praw. I mają rację. Bo prawda nas wyzwoli. Chcę zobaczyc wasze miny , kiedy przyjjdzie odpowiadac na trudne pytania. Rządzenie to nie zabawa.
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    dramat•23 sierpnia 2016 o 21:57

    Strzegom przejmuje Jawor. Coraz więcej pracowników ze Strzegomia i okolic. Jaworzanie, kogo żeście wybrali?
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        Strzegom przejmuje Jawor. Coraz więcej pracowników ze Strzegomia i okolic. Jaworzanie, kogo żeście wybrali?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: link]
    linkdramat•25 sierpnia 2016 o 21:47

    https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html
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        https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html
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    ???!!!dramat•23 sierpnia 2016 o 22:39

    To co-jaworzanie zatrudnili burmistrza a on zatrudnia ludzi z poza Jawora?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]20
    Lubię to: 20
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        To co-jaworzanie zatrudnili burmistrza a on zatrudnia ludzi z poza Jawora?
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    prawo•23 sierpnia 2016 o 19:58

    Informacje o zatrudnianiu, wynagradzaniu, etc. (generalnie o wszystkim co wiąże się z wydatkowaniem środków publicznych)  w urzędach administracji publicznej są informacją publiczną, więc zawsze można skorzystać z trybu przewidzianego ustawą o dostępie do informacji publicznej. http://forumprawne.org/sady-administracyjne/300538-zredagowana-skarga-na-bezczynnosc-organu-w-zakresie-informacji-publicznej-do-wsa.html
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        Informacje o zatrudnianiu, wynagradzaniu, etc. (generalnie o wszystkim co wiąże się z wydatkowaniem środków publicznych)  w urzędach administracji publicznej są informacją publiczną, więc zawsze można skorzystać z trybu przewidzianego ustawą o dostępie do informacji publicznej. http://forumprawne.org/sady-administracyjne/300538-zredagowana-skarga-na-bezczynnosc-organu-w-zakresie-informacji-publicznej-do-wsa.html
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    gdyby ktoś pytałprawo•25 sierpnia 2016 o 19:50

    radny zawsze działa w interesie publicznym-wynika to z założeń ustawy ustrojowej
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        radny zawsze działa w interesie publicznym-wynika to z założeń ustawy ustrojowej
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    leszcz•23 sierpnia 2016 o 18:40

    Coś mi się wydaje, że to nie koniec sprawy.
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        Coś mi się wydaje, że to nie koniec sprawy.
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    titanicleszcz•23 sierpnia 2016 o 19:08

    a mi się coś wydaje, że to dopiero może się okazać czubek góry lodowej
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        a mi się coś wydaje, że to dopiero może się okazać czubek góry lodowej
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    karp•23 sierpnia 2016 o 17:44

    Wieczorek zadał na sesji kilka pytań bezpośrednio do Rynkiewicz i nie dostałem odpowiedzi. Coś jest "grubo" nie tak.
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        Wieczorek zadał na sesji kilka pytań bezpośrednio do Rynkiewicz i nie dostałem odpowiedzi. Coś jest "grubo" nie tak.
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    brak słówkarp•26 listopada 2016 o 10:39

    nie wiem jak nazwac takie zachowanie władzy
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        nie wiem jak nazwac takie zachowanie władzy
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    Jaworzaninkarp•23 sierpnia 2016 o 18:12

    Czyli wszystko po staremu żadnych zmian! Panowie Wieczorek i Detyna zaskarżcie tą uchwałę do Wojewody.Nie pozwalające się  tak lekceważyć jesteście naszymi przedstawicielami w UM.
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        Czyli wszystko po staremu żadnych zmian! Panowie Wieczorek i Detyna zaskarżcie tą uchwałę do Wojewody.Nie pozwalające się  tak lekceważyć jesteście naszymi przedstawicielami w UM.
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    WyborcaJaworzanin•23 sierpnia 2016 o 18:24

    Prawda! Jeżeli panowie odpuścicie to dalej nic się nie zmieni !
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        Prawda! Jeżeli panowie odpuścicie to dalej nic się nie zmieni !
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    bolo•23 sierpnia 2016 o 17:23

    Nie wygląda to ciekawie, jak u jednego pracodawcy jednych się upomina, karze, zwalnia za incydenty, podczas gdy za poważne nieincydentalne przewinienia wobec innych nie wyciąga się konsekwencji i się im wszystko pobłaża.
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        Nie wygląda to ciekawie, jak u jednego pracodawcy jednych się upomina, karze, zwalnia za incydenty, podczas gdy za poważne nieincydentalne przewinienia wobec innych nie wyciąga się konsekwencji i się im wszystko pobłaża.
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    masz racjębolo•11 września 2016 o 08:13

    "Naruszeniem dyscypliny finansów publicznych jest m.in. niedochodzenie należności jednostki samorządu terytorialnego lub innej jednostki sektora finansów publicznych, oraz dopuszczenie do przedawnienia tej należności. Do złożenia zawiadomienia o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych uprawnione a jednocześnie ZOBOWIĄZANE są następujące podmioty: 1. kierownik jednostki sektora finansów publicznych, 4. organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego." http://bip.wroclaw.rio.gov.pl/dok_wnioski/209K017K15.pdf ? Takie wieloletnie zaniedbania i przewinienia i nic, a za incydentalne zdarzenia są upomnienia, zwalnienia...
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        "Naruszeniem dyscypliny finansów publicznych jest m.in. niedochodzenie należności jednostki samorządu terytorialnego lub innej jednostki sektora finansów publicznych, oraz dopuszczenie do przedawnienia tej należności. Do złożenia zawiadomienia o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych uprawnione a jednocześnie ZOBOWIĄZANE są następujące podmioty: 1. kierownik jednostki sektora finansów publicznych, 4. organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego." http://bip.wroclaw.rio.gov.pl/dok_wnioski/209K017K15.pdf ? Takie wieloletnie zaniedbania i przewinienia i nic, a za incydentalne zdarzenia są upomnienia, zwalnienia...
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    Konformiści?•13 sierpnia 2016 o 22:27

    Radni, którzy się wstrzymali od głosu to nie wiedzieli o co chodzi, czy nie chcieli sobie zaszkodzić w rozwoju politycznej i zawodowej kariery???
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        Radni, którzy się wstrzymali od głosu to nie wiedzieli o co chodzi, czy nie chcieli sobie zaszkodzić w rozwoju politycznej i zawodowej kariery???
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    WyborcaKonformiści?•23 sierpnia 2016 o 17:06

    No właśnie dlaczego pani Brygida Kaczkowska wstrzymała się od głosu? Przecież ta pani jest z PP. Zawiodłem się !
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        No właśnie dlaczego pani Brygida Kaczkowska wstrzymała się od głosu? Przecież ta pani jest z PP. Zawiodłem się !
        
            Anuluj
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    Odpowiedz
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    różnie bywaWyborca•27 sierpnia 2016 o 07:20

    no chyba, że ktoś kandyduje nie po to, żeby reprezentować interesy wyborców, tylko żeby zapewnić sobie ochronę przed zwolnieniem i dodatkowe dochody, ale to już jest nie fair wobec tych, którzy na niego oddali swoje głosy
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        no chyba, że ktoś kandyduje nie po to, żeby reprezentować interesy wyborców, tylko żeby zapewnić sobie ochronę przed zwolnieniem i dodatkowe dochody, ale to już jest nie fair wobec tych, którzy na niego oddali swoje głosy
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    nieporozumienieWyborca•27 sierpnia 2016 o 07:05

    Wg mnie ludzie z takim nastawieniem nie powinni kandydować do rady, bo radny ma reprezentować interesy swoich wyborców, a nie burmistrza.
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        Wg mnie ludzie z takim nastawieniem nie powinni kandydować do rady, bo radny ma reprezentować interesy swoich wyborców, a nie burmistrza.
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    powódWyborca•27 sierpnia 2016 o 07:02

    Pewnie dwoją się i troją, żeby się "spodobać", bo chcą pracować. To samo było za poprzedniego burmistrza i pewnie to samo będzie za następnego.
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        Pewnie dwoją się i troją, żeby się "spodobać", bo chcą pracować. To samo było za poprzedniego burmistrza i pewnie to samo będzie za następnego.
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                [image: uzalezniona od pracy]
    uzalezniona od pracyWyborca•27 sierpnia 2016 o 06:57

    Chyba nie zawsze, tylko PÓKI Bera będzie burmistrzem. Bera wymienił Bobowskiego na Matkowskiego, ale Bobowska jeszcze pracuje, więc cóż się dziwicie, że się nie wychyla.
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        Chyba nie zawsze, tylko PÓKI Bera będzie burmistrzem. Bera wymienił Bobowskiego na Matkowskiego, ale Bobowska jeszcze pracuje, więc cóż się dziwicie, że się nie wychyla.
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    WitekWyborca•27 sierpnia 2016 o 00:12

    Zależna od burmistrza,  jest pracownikiem MOPSu tak, jak jej koleżanka Bobowska. Zawsze będą po stronie Bery.
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        Zależna od burmistrza,  jest pracownikiem MOPSu tak, jak jej koleżanka Bobowska. Zawsze będą po stronie Bery.
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    radna niezależna?
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    ?Wyborca•23 sierpnia 2016 o 21:24

    A w jakim ugrupowaniu skoro nie w PP ?
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        A w jakim ugrupowaniu skoro nie w PP ?
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    jestWyborca•23 sierpnia 2016 o 21:20

    w MOPS, który podlega pod urząd, czyli pod burmistrza
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        w MOPS, który podlega pod urząd, czyli pod burmistrza
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    do @@Wyborca•23 sierpnia 2016 o 20:02

    Jak to? A gdzie jest ?
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        Jak to? A gdzie jest ?
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    Ponoć już nie jest z PP.
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        Ponoć już nie jest z PP.
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    różnie bywaWyborca•23 sierpnia 2016 o 18:47

    psychoza związana z pracą potrafi zaprowadzić ludzi nawet do szpitala
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        psychoza związana z pracą potrafi zaprowadzić ludzi nawet do szpitala
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    warto by ją zapytaćWyborca•23 sierpnia 2016 o 18:34

    Może się czegoś boi? np. ze zostanie zwolniona jak p. Madej?
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        Może się czegoś boi? np. ze zostanie zwolniona jak p. Madej?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: taka sytuacja]
    taka sytuacja•11 sierpnia 2016 o 22:28

    Ekipa Bery, czyli jego radni, tak krytykowali radnych z PP, że bezmyślnie głosowali za Urbańskiego, a sami robią to samo. Semafory do podnoszenia rąk.
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        Ekipa Bery, czyli jego radni, tak krytykowali radnych z PP, że bezmyślnie głosowali za Urbańskiego, a sami robią to samo. Semafory do podnoszenia rąk.
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    Poparcie dla bery spada na łeb na szyję
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        Poparcie dla bery spada na łeb na szyję
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    Zosia•10 sierpnia 2016 o 21:18

    Czas płynie szybko. dla bery to zła wiadomość.Już nie będzie burmistrzem.
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        Czas płynie szybko. dla bery to zła wiadomość.Już nie będzie burmistrzem.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: zegarmistrz]
    zegarmistrz•10 sierpnia 2016 o 19:51

    Dyżurna pani od PR czujna. Broni niezaradnego szefa jak może. Słaba ekipa się trafiła. Ratuje go skwerkami ale to jest za mało. Czas ⏳ płynie.
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        Dyżurna pani od PR czujna. Broni niezaradnego szefa jak może. Słaba ekipa się trafiła. Ratuje go skwerkami ale to jest za mało. Czas ⏳ płynie.
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    %•10 sierpnia 2016 o 17:50

    Dziś Bera ma poparcie -73,17% (źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html)
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        Dziś Bera ma poparcie -73,17% (źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html)
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    Inez•9 sierpnia 2016 o 23:03

    Brawo Bera!
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    klakierInez•9 sierpnia 2016 o 23:09

    Inez, Monia, czy jak Ci tam-idź już spać, bo rano spóźnisz się do pracy. Dziś Bera ma poparcie -72,50% (źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html), a i zapowiadanych przez niego przed wyborami inwestycji nie widać, więc na razie jeszcze nie klaszczemy.
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        Inez, Monia, czy jak Ci tam-idź już spać, bo rano spóźnisz się do pracy. Dziś Bera ma poparcie -72,50% (źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html), a i zapowiadanych przez niego przed wyborami inwestycji nie widać, więc na razie jeszcze nie klaszczemy.
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    Zosia•9 sierpnia 2016 o 22:39

    Urbański i Starosta mają sukcesy. Oni wiedzą co robią. Są skromni i wielcy. Prawdziwa  cnota nie potrzebuje rozgłosu.
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        Urbański i Starosta mają sukcesy. Oni wiedzą co robią. Są skromni i wielcy. Prawdziwa  cnota nie potrzebuje rozgłosu.
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    sensZosia•10 sierpnia 2016 o 18:19

    Pan Baranowski czerpie doświadczenie z dobrego wzorca-nie sztuką jest zabłysnąć szybko, mocno, ale krótko, nie pozostawiając po sobie śladu, ale sztuką jest być przez długi czas miarowo wydajnym, z trwałymi, widocznymi efektami.
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        Pan Baranowski czerpie doświadczenie z dobrego wzorca-nie sztuką jest zabłysnąć szybko, mocno, ale krótko, nie pozostawiając po sobie śladu, ale sztuką jest być przez długi czas miarowo wydajnym, z trwałymi, widocznymi efektami.
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    z kto/co jest tym dobrym wzorcem?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        z kto/co jest tym dobrym wzorcem?
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    :)Zosia•10 sierpnia 2016 o 17:56

    ich efekty są takie wielkie, że musicie pisać komentarze na forum po nocach? :)
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        ich efekty są takie wielkie, że musicie pisać komentarze na forum po nocach? :)
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    Ty tak na poważnie czy jaja sobie robisz? :)
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        Ty tak na poważnie czy jaja sobie robisz? :)
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    do :):)•10 sierpnia 2016 o 19:12

    Jedni piszą po nocach, a inni w dzień. masz rację z tym przysłowiem, Ty też zareagowałeś/aś na komentarz.
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        Jedni piszą po nocach, a inni w dzień. masz rację z tym przysłowiem, Ty też zareagowałeś/aś na komentarz.
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    :):)•10 sierpnia 2016 o 18:38

    "uderz w stół, a nożyce się odezwą" - stare porzekadło, ale jakże prawdziwe :)
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        "uderz w stół, a nożyce się odezwą" - stare porzekadło, ale jakże prawdziwe :)
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    no, no:)•10 sierpnia 2016 o 17:58

    ktoś tu chyba jest zazdrosny....
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        ktoś tu chyba jest zazdrosny....
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    to faktZosia•9 sierpnia 2016 o 22:43

    No mi póki co z lodówki jeszcze nie wyskakują, w przeciwieństwie do niektórych, a efekty ICH pracy widać gołym okiem.
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        No mi póki co z lodówki jeszcze nie wyskakują, w przeciwieństwie do niektórych, a efekty ICH pracy widać gołym okiem.
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    mieszkaniec Jawora•9 sierpnia 2016 o 22:16

    Burmistrz Bera to na razie może sie pochwalić poszerzeniem obszaru strefy, bo o ile pamiętam to chyba już za Urbańskiego  była decyzja ministerstwa w tej sprawie. A czy Mercedes w ogóle będzie zależy tylko teraz od Morawieckiego. A sukces, jeżeli będzie, zawsze ma wielu ojców chrzestnych.  Porażka zawsze jest sierotą.
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        Burmistrz Bera to na razie może sie pochwalić poszerzeniem obszaru strefy, bo o ile pamiętam to chyba już za Urbańskiego  była decyzja ministerstwa w tej sprawie. A czy Mercedes w ogóle będzie zależy tylko teraz od Morawieckiego. A sukces, jeżeli będzie, zawsze ma wielu ojców chrzestnych.  Porażka zawsze jest sierotą.
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    to prawdamieszkaniec Jawora•9 sierpnia 2016 o 22:36

    Z Mercedesem warunki wsparcia ze strony Polski negocjuje rząd (być może ze wsparciem jaworskiej posłanki), a konkretnie z p. Morawiecki. Są jednak osoby, które chętnie sukces przypisały by sobie, mimo że w negocjacjach ze strony polskiego rządu nie uczestniczą. Nie bardzo wiem czy takim osobom należy współczuć, czy raczej zachować ostrożność w stosunku do nich. Cieszmy się, że negocjacje prowadzone z Mercedesem przez obecny rząd dalej trwają i to w przyjaznej atmosferze, bo wcześniejsze, prowadzone przez poprzedni rząd z Jaguarem szybko się zakończyły-negatywnie.
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        Z Mercedesem warunki wsparcia ze strony Polski negocjuje rząd (być może ze wsparciem jaworskiej posłanki), a konkretnie z p. Morawiecki. Są jednak osoby, które chętnie sukces przypisały by sobie, mimo że w negocjacjach ze strony polskiego rządu nie uczestniczą. Nie bardzo wiem czy takim osobom należy współczuć, czy raczej zachować ostrożność w stosunku do nich. Cieszmy się, że negocjacje prowadzone z Mercedesem przez obecny rząd dalej trwają i to w przyjaznej atmosferze, bo wcześniejsze, prowadzone przez poprzedni rząd z Jaguarem szybko się zakończyły-negatywnie.
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    Starost•9 sierpnia 2016 o 22:12

    Brawo Bera!
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    za co?Starost•9 sierpnia 2016 o 22:25

    Bera ma dziś poparcie -72,50%. Źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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        Bera ma dziś poparcie -72,50%. Źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    Zosia•9 sierpnia 2016 o 21:46

    oj ! To przecież rząd prowadzi negocjacje z mercedesem. To nie bera. Kocham wszystkich, a bery nie kocham.
Starosta jest wielki.
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        oj ! To przecież rząd prowadzi negocjacje z mercedesem. To nie bera. Kocham wszystkich, a bery nie kocham.
Starosta jest wielki.
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    racjaZosia•9 sierpnia 2016 o 21:52

    masz Zosiu sporo racji-w starostwie widać, że są fachowcy, nawet pijar nie jest potrzebny, bo gołym okiem widać efekty ICH pracy
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        masz Zosiu sporo racji-w starostwie widać, że są fachowcy, nawet pijar nie jest potrzebny, bo gołym okiem widać efekty ICH pracy
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    InezZosia•9 sierpnia 2016 o 21:49

    A kto stworzył strefę?Morawiecki czy Bera?
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        A kto stworzył strefę?Morawiecki czy Bera?
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    strefaInez•9 sierpnia 2016 o 21:51

    chyba jeszcze Urbański zapoczątkował, a zatwierdził rząd
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        chyba jeszcze Urbański zapoczątkował, a zatwierdził rząd
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    AlicjaZosia•9 sierpnia 2016 o 21:48

    Nazwiska nawet tych co nie lubimy piszemy z wielkiej litery Zosiu z PP lub PISu
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        Nazwiska nawet tych co nie lubimy piszemy z wielkiej litery Zosiu z PP lub PISu
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    yyyAlicja•9 sierpnia 2016 o 22:03

    a mi się wydaje, że Zosia i Alicja to jedna osoba
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        a mi się wydaje, że Zosia i Alicja to jedna osoba
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    ??Alicja•9 sierpnia 2016 o 21:50

    A dlaczego Alicja każdą złą cechę przypisuje komuś z PP lub PiS? Czy to takie oczywiste? Reszta ludzi nie bywa zła?
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        A dlaczego Alicja każdą złą cechę przypisuje komuś z PP lub PiS? Czy to takie oczywiste? Reszta ludzi nie bywa zła?
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    Ela Sasi•9 sierpnia 2016 o 21:13

    Panie burmistrzu dlaczego powiat podszywa się pod Pana sukces jakim jest mercedes?
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        Panie burmistrzu dlaczego powiat podszywa się pod Pana sukces jakim jest mercedes?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Elu]
    EluEla Sasi•9 sierpnia 2016 o 21:33

    Po pierwsze to z mercedesem warunki wsparcia ze strony Polski negocjuje rząd, a konkretnie z p. Morawiecki, a nie burmistrz, a po drugie w podszywaniu się pod cudzą pracę specjalistą jest ktoś inny. Być może zwiodły Cię (wprowadziły w błąd) niektóre wywiady, oświadczenia, zdjęcia, itp. upubliczniane przez osobę, która w negocjacjach ze strony polskiego rządu nawet nie uczestniczy. Powiat uczestniczy w negocjacjach, bo chyba do niego należeć będzie realizacja część zadań, jakie polska strona w ramach udzielonego wsparcia zaoferowała temu zagranicznemu inwestorowi. Cieszmy się, że negocjacje prowadzone z Mercedesem przez p.Morawieckiego dalej trwają i to w przyjaznej atmosferze, bo wcześniejsze, prowadzone przez poprzedni rząd z Jaguarem szybko się zakończyły-negatywnie.
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        Po pierwsze to z mercedesem warunki wsparcia ze strony Polski negocjuje rząd, a konkretnie z p. Morawiecki, a nie burmistrz, a po drugie w podszywaniu się pod cudzą pracę specjalistą jest ktoś inny. Być może zwiodły Cię (wprowadziły w błąd) niektóre wywiady, oświadczenia, zdjęcia, itp. upubliczniane przez osobę, która w negocjacjach ze strony polskiego rządu nawet nie uczestniczy. Powiat uczestniczy w negocjacjach, bo chyba do niego należeć będzie realizacja część zadań, jakie polska strona w ramach udzielonego wsparcia zaoferowała temu zagranicznemu inwestorowi. Cieszmy się, że negocjacje prowadzone z Mercedesem przez p.Morawieckiego dalej trwają i to w przyjaznej atmosferze, bo wcześniejsze, prowadzone przez poprzedni rząd z Jaguarem szybko się zakończyły-negatywnie.
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    HelaEla Sasi•9 sierpnia 2016 o 21:29

    Dlaczego zadajesz pytania burmistrzowi w komentarzach na tym portalu? Przecież on tu raczej nie zagląda, inaczej by osiwiał.
Po drugie Twoje pytanie zawiera błędną tezę, bo Powiat nigdy nie głosił, że sprowadził Mercedesa do Jawora, lecz jedynie że jest jedną ze stron i partnerem dla Wałbrzyskiej Strefy Gospodarczej a wcześniej dla legnickiej. Po trzecie jeśli już twierdzisz, że Mercedes jest sukcesem, to przypomnę, że jeszcze sprawa nie jest w 100% pewna. Sukcesem będzie kiedy powstanie fabryka, zatrudni ludzi i zacznie produkować.
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        Dlaczego zadajesz pytania burmistrzowi w komentarzach na tym portalu? Przecież on tu raczej nie zagląda, inaczej by osiwiał.
Po drugie Twoje pytanie zawiera błędną tezę, bo Powiat nigdy nie głosił, że sprowadził Mercedesa do Jawora, lecz jedynie że jest jedną ze stron i partnerem dla Wałbrzyskiej Strefy Gospodarczej a wcześniej dla legnickiej. Po trzecie jeśli już twierdzisz, że Mercedes jest sukcesem, to przypomnę, że jeszcze sprawa nie jest w 100% pewna. Sukcesem będzie kiedy powstanie fabryka, zatrudni ludzi i zacznie produkować.
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    Panie burmistrzu dlaczego powiat podszywa się pod Pana sukces jakim jest mercedes?
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        Panie burmistrzu dlaczego powiat podszywa się pod Pana sukces jakim jest mercedes?
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    Panie burmistrzu dlaczego powiat nadal podszywa się pod Pana sukces jakim jest mercedes?
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    Tomkowa•9 sierpnia 2016 o 19:58

    wszyscy dobrzy byle nie bera.
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    comanTomkowa•9 sierpnia 2016 o 22:22

    Facet na wstępie dostał od JAWORZAN a conto sporo głosów. Teraz sam "pracuje" swoją postawą, czynami, wypowiedziami, działaniami na swój odbiór zewnętrzny, opinię, poparcie-u JAWORZAN.
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        Facet na wstępie dostał od JAWORZAN a conto sporo głosów. Teraz sam "pracuje" swoją postawą, czynami, wypowiedziami, działaniami na swój odbiór zewnętrzny, opinię, poparcie-u JAWORZAN.
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    Bera ma dziś poparcie -72,50%. Źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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        Bera ma dziś poparcie -72,50%. Źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: Tom]
    Tom•8 sierpnia 2016 o 21:08

    Bera 79% procent i Wasze komentarze nic nie zmienią.
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        Bera 79% procent i Wasze komentarze nic nie zmienią.
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    Bera ma dziś poparcie -72,50%. Źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Bera ma dziś poparcie -72,50%. Źródło: http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    ???Tom•9 sierpnia 2016 o 17:33

    Człowieku, najpierw sprecyzuj o co Ci chodzi-procent czego (np.: zdanych egzaminów, stanu świadomości, tkanki tłuszczowej, IQ, itp.) a potem określ czym mierzone i gdzie można zobaczyć te wyniki?
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        Człowieku, najpierw sprecyzuj o co Ci chodzi-procent czego (np.: zdanych egzaminów, stanu świadomości, tkanki tłuszczowej, IQ, itp.) a potem określ czym mierzone i gdzie można zobaczyć te wyniki?
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                [image: niezła jazda musi być]
    niezła jazda musi byćTom•8 sierpnia 2016 o 22:13

    Kurcze, tyle procent, to co on pije?!
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        Kurcze, tyle procent, to co on pije?!
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    papuganiezła jazda musi być•9 sierpnia 2016 o 16:20

    jaki tekst, takie skojarzenia
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        jaki tekst, takie skojarzenia
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    realistaniezła jazda musi być•9 sierpnia 2016 o 15:59

    Tomie, nie strasz ludzi i nie zmyślaj-gdzie Ty tu widzisz o kim pisze, a to że Tobie przyszedł akurat burmistrz na myśl, to Twoja sprawa?
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        Tomie, nie strasz ludzi i nie zmyślaj-gdzie Ty tu widzisz o kim pisze, a to że Tobie przyszedł akurat burmistrz na myśl, to Twoja sprawa?
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    Tomieniezła jazda musi być•9 sierpnia 2016 o 15:52

    nie napisałeś czego 79%, więc to może być wszystko, nie zastraszaj ludzi za swoje błędy
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        nie napisałeś czego 79%, więc to może być wszystko, nie zastraszaj ludzi za swoje błędy
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    Tomniezła jazda musi być•9 sierpnia 2016 o 14:07

    Obrażasz burmistrza- to jest karalne. Szykuj się na pozew i ci co polubili też.
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        Obrażasz burmistrza- to jest karalne. Szykuj się na pozew i ci co polubili też.
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    Bera -72%Tom•8 sierpnia 2016 o 21:54

    http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    OlgaBera -72%•8 sierpnia 2016 o 21:58

    Groźby?
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    InezBera -72%•8 sierpnia 2016 o 21:57

    Pepusie i Pipusie możecie klikać dalej tam.
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        Pepusie i Pipusie możecie klikać dalej tam.
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    :DTom•8 sierpnia 2016 o 21:10

    Wmawiaj sobie dalej, a przy wyborach będziesz mocno zdziwiony.
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        Wmawiaj sobie dalej, a przy wyborach będziesz mocno zdziwiony.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: roso]
    roso:D•9 sierpnia 2016 o 21:00

    " % " ale wypisujesz bzdury ! Już ci nerwy puszczają ? hi hi ha ha ! Pocieszaj się dopóki jeszcze możesz jeszcze chwila a  przekonasz się i zawiedziesz sie w swoim pełowcowym optymizmem. wtedy juz nie napiszesz o poparciu swojego pryncypała
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        " % " ale wypisujesz bzdury ! Już ci nerwy puszczają ? hi hi ha ha ! Pocieszaj się dopóki jeszcze możesz jeszcze chwila a  przekonasz się i zawiedziesz sie w swoim pełowcowym optymizmem. wtedy juz nie napiszesz o poparciu swojego pryncypała
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    koło fortuny:D•9 sierpnia 2016 o 17:16

    Różnie z tym bywa, jedni burmistrzują przez kilka kadencji, inni tylko przez jedna, a są też tacy, co nawet jednej nie skończyli.
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        Różnie z tym bywa, jedni burmistrzują przez kilka kadencji, inni tylko przez jedna, a są też tacy, co nawet jednej nie skończyli.
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    plany sobie, życie sobie:D•8 sierpnia 2016 o 21:56

    jak dotrwa do końca i jak będzie kandydował
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        jak dotrwa do końca i jak będzie kandydował
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    Inez:D•8 sierpnia 2016 o 21:54

    Michaś,Krzyś,Jacuś daj spokój.Olimpiada się zaczęła.
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        Michaś,Krzyś,Jacuś daj spokój.Olimpiada się zaczęła.
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    jaworzanin•8 sierpnia 2016 o 18:35

    Mam uszanować to, że nic nie robi? Naobiecywał ludziom ptracę i nie zrobił nic! A mercedes nawet jesli wogóle będzie to  za 3 lata a na dodatek nie jego zasługa. Same pokazówki, zdjęcia, to nie praca burmistrza. Czekam juz rok na jakis mały sygnał, że ściągnie tu inwestorów. Mam 2 małych dzieci. Mam jechać za robotą do innych krajów?
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        Mam uszanować to, że nic nie robi? Naobiecywał ludziom ptracę i nie zrobił nic! A mercedes nawet jesli wogóle będzie to  za 3 lata a na dodatek nie jego zasługa. Same pokazówki, zdjęcia, to nie praca burmistrza. Czekam juz rok na jakis mały sygnał, że ściągnie tu inwestorów. Mam 2 małych dzieci. Mam jechać za robotą do innych krajów?
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    ciekawe co na to Morawieckijaworzanin•8 sierpnia 2016 o 18:49

    Bera, który nie uczestniczy w rządowych negocjacjach tym razem 5 sierpnia na FB wydał oświadczenie (nie bardzo wiadomo w czyim imieniu-własnym, czy rządu): "[...] wszystko przebiega zgodnie z planem i w przyjaznej atmosferze. Zakończenie rozmów o inwestycji w Jaworze planowane jest jeszcze w tym roku. Pragnę zapewnić, że Gmina Jawor od wielu miesięcy prowadzi prace nad przygotowaniem terenu strefy pod przyszłe inwestycje. Proces przygotowań idzie zgodnie z planowanym harmonogramem i przebiega bez zakłóceń. Pierwszy w Polsce zakład produkcyjny Mercedes-Benz Cars ma być zlokalizowany w Jaworze. Będą w nim wytwarzane czterocylindrowe silniki benzynowe i wysokoprężne do samochodów osobowych Mercedes-Benz."
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        Bera, który nie uczestniczy w rządowych negocjacjach tym razem 5 sierpnia na FB wydał oświadczenie (nie bardzo wiadomo w czyim imieniu-własnym, czy rządu): "[...] wszystko przebiega zgodnie z planem i w przyjaznej atmosferze. Zakończenie rozmów o inwestycji w Jaworze planowane jest jeszcze w tym roku. Pragnę zapewnić, że Gmina Jawor od wielu miesięcy prowadzi prace nad przygotowaniem terenu strefy pod przyszłe inwestycje. Proces przygotowań idzie zgodnie z planowanym harmonogramem i przebiega bez zakłóceń. Pierwszy w Polsce zakład produkcyjny Mercedes-Benz Cars ma być zlokalizowany w Jaworze. Będą w nim wytwarzane czterocylindrowe silniki benzynowe i wysokoprężne do samochodów osobowych Mercedes-Benz."
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    romociekawe co na to Morawiecki•8 sierpnia 2016 o 19:43

    brawo dla pana Morawieckiego i polskiego rządu, poprzedni szybko zakończył negocjacje z Jaguarem
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        brawo dla pana Morawieckiego i polskiego rządu, poprzedni szybko zakończył negocjacje z Jaguarem
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    hmmciekawe co na to Morawiecki•8 sierpnia 2016 o 19:32

    Występował już w roli rzecznika GDDiK, PKP, teraz rządu (p.Morawieckiego). Do czego powołuje się burmistrza miasta?
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        Występował już w roli rzecznika GDDiK, PKP, teraz rządu (p.Morawieckiego). Do czego powołuje się burmistrza miasta?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: :(]
    :(ciekawe co na to Morawiecki•8 sierpnia 2016 o 19:26

    Z tego co mówił pan Morawiecki rozgłos może zadziałać na szkodę państwa, bo tego typu  negocjacjom lepiej służy zachowanie spokoju.
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        Z tego co mówił pan Morawiecki rozgłos może zadziałać na szkodę państwa, bo tego typu  negocjacjom lepiej służy zachowanie spokoju.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: lol]
    lolciekawe co na to Morawiecki•8 sierpnia 2016 o 19:16

    Ciekawe kto go upoważnił do wydania tego oświadczenia o przebiegu negocjacji prowadzonych przez polski rząd?
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        Ciekawe kto go upoważnił do wydania tego oświadczenia o przebiegu negocjacji prowadzonych przez polski rząd?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: zaniepokojony]
    zaniepokojonyciekawe co na to Morawiecki•8 sierpnia 2016 o 19:14

    Adamie, nic nikogo nie boli, tylko jest dziwne, że człowiek, który nie uczestniczy w negocjacjach, ani nie jest zatrudniony w rządowej jednostce zaangażowanej w te negocjacje wydaje takie oświadczenie. A poza tym zachodzą obawy, czy takie działanie nie zaszkodzi tym negocjacjom, biorąc pod uwagę to, że pan Morawiecki kilkakrotnie apelował o zachowanie powściągliwości w nagłaśnianiu przebiegu negocjacji.
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        Adamie, nic nikogo nie boli, tylko jest dziwne, że człowiek, który nie uczestniczy w negocjacjach, ani nie jest zatrudniony w rządowej jednostce zaangażowanej w te negocjacje wydaje takie oświadczenie. A poza tym zachodzą obawy, czy takie działanie nie zaszkodzi tym negocjacjom, biorąc pod uwagę to, że pan Morawiecki kilkakrotnie apelował o zachowanie powściągliwości w nagłaśnianiu przebiegu negocjacji.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Adam]
    Adamciekawe co na to Morawiecki•8 sierpnia 2016 o 19:01

    Skoro napisał, to znaczy, że wie. Boli bardzo, że Burmistrz ma wiedzę i informację, z którą się dzieli z  mieszkańcami Jawora.
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        Skoro napisał, to znaczy, że wie. Boli bardzo, że Burmistrz ma wiedzę i informację, z którą się dzieli z  mieszkańcami Jawora.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: bezpartyjny]
    bezpartyjny•7 sierpnia 2016 o 19:45

    Jaworzanie wybrali burmistrza i trzeba to uszanować. E.Bera to dobry burmistrz i nie ma co z zawiści w sposób chorobliwy krytykować .
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        Jaworzanie wybrali burmistrza i trzeba to uszanować. E.Bera to dobry burmistrz i nie ma co z zawiści w sposób chorobliwy krytykować .
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: dobry gospodarz]
    dobry gospodarzbezpartyjny•8 sierpnia 2016 o 18:28

    dobry burmistrz dba o mieszkańców swojej wspólnoty, a nie ościennej (np. świdnickiej)
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        dobry burmistrz dba o mieszkańców swojej wspólnoty, a nie ościennej (np. świdnickiej)
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: neutralny]
    neutralnybezpartyjny•7 sierpnia 2016 o 19:53

    Pozwól proszę, że każdy sam oceni, czy jest dobry, czy nie. Jak widać zdania na ten temat są mocno podzielone (z argumentacji wynika, że w sposób jak najbardziej zdrowy). Co do szanowania wyborów, to jaworzanie wybrali danego kandydata, bo im obiecał konkretne rzeczy. Więc jeśli uważają, że nie spełnia ich oczekiwań lub nie wywiązuje się ze złożonych im obietnic to mają prawo nie tylko do artykułowania swojego zdania, ale nawet do zmiany swojej decyzji.
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        Pozwól proszę, że każdy sam oceni, czy jest dobry, czy nie. Jak widać zdania na ten temat są mocno podzielone (z argumentacji wynika, że w sposób jak najbardziej zdrowy). Co do szanowania wyborów, to jaworzanie wybrali danego kandydata, bo im obiecał konkretne rzeczy. Więc jeśli uważają, że nie spełnia ich oczekiwań lub nie wywiązuje się ze złożonych im obietnic to mają prawo nie tylko do artykułowania swojego zdania, ale nawet do zmiany swojej decyzji.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: mera]
    meraneutralny•8 sierpnia 2016 o 16:42

    Do umowa-nikt z burmistrzem ślubu nie brał i nie składał mu przysięgi wierności, więc nie bardzo wiem o co Ci chodzi. W przypadku wyboru burmistrza to ewidentna umowa handlowa-wy mi dacie swoje głosy a ja wam dam w zamian cos innego (to co w obietnicach wyborczych).
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        Do umowa-nikt z burmistrzem ślubu nie brał i nie składał mu przysięgi wierności, więc nie bardzo wiem o co Ci chodzi. W przypadku wyboru burmistrza to ewidentna umowa handlowa-wy mi dacie swoje głosy a ja wam dam w zamian cos innego (to co w obietnicach wyborczych).
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Do umowa]
    Do umowaneutralny•8 sierpnia 2016 o 09:46

    Tak samo z żoną zrobisz?
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        Tak samo z żoną zrobisz?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: umowa]
    umowaneutralny•7 sierpnia 2016 o 21:10

    Jeśli uważasz, że jak zakupiony towar ewidentnie nie spełnia Twoich uzasadnionych oczekiwań (działa sprzecznie z opisem w instrukcji), to musisz "męczyć się" i czekać z reklamacją do końca gwarancji, to Co współczuję? Umowa (czy to ustna, czy pisemna), to umowa i obie strony mają prawo oczekiwać spełnienia jej warunków. Skoro ktoś obiecuje, że jeśli dostanie od kogoś głosy, to w zamian im coś dostarczy/zapewni, to dla mnie to jest UMOWA.
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        Jeśli uważasz, że jak zakupiony towar ewidentnie nie spełnia Twoich uzasadnionych oczekiwań (działa sprzecznie z opisem w instrukcji), to musisz "męczyć się" i czekać z reklamacją do końca gwarancji, to Co współczuję? Umowa (czy to ustna, czy pisemna), to umowa i obie strony mają prawo oczekiwać spełnienia jej warunków. Skoro ktoś obiecuje, że jeśli dostanie od kogoś głosy, to w zamian im coś dostarczy/zapewni, to dla mnie to jest UMOWA.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Aneto]
    Anetoneutralny•7 sierpnia 2016 o 20:53

    Podejdź do tego w ten sposób-jaworzanie po prostu składają REKLAMACJĘ, bo TOWAR okazał się niezgody z umową (jaworzanie oddali głos na tego kandydata, bo w zamian mieli dostać pracę, czynny letni basen, kino, darmową komunikację miejska, remont GMINNYCH zabytków, itp.)

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]11
    Lubię to: 11
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Podejdź do tego w ten sposób-jaworzanie po prostu składają REKLAMACJĘ, bo TOWAR okazał się niezgody z umową (jaworzanie oddali głos na tego kandydata, bo w zamian mieli dostać pracę, czynny letni basen, kino, darmową komunikację miejska, remont GMINNYCH zabytków, itp.)
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Aneto]
    Anetoneutralny•7 sierpnia 2016 o 20:50

    Co to jest "bezkrytyczna krytyka"? A poza tym, to trochę się zagalopowałaś-mamy demokrację i KAŻDY  ma prawo wyrażać własne zdanie. Trudno jest chwalić za to, że jako burmistrz nie realizuje złożonych jaworzanom obietnic, będąc kandydatem na burmistrza i zabiegając o ich głosy. Jeśli kupisz jakiś zachwalany towar, a po wypróbowaniu okaże się, że nic z reklamy się nie sprawdza, to będziesz zadowolona, czy krytycznie odniesiesz się do tego stanu faktycznego?
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        Co to jest "bezkrytyczna krytyka"? A poza tym, to trochę się zagalopowałaś-mamy demokrację i KAŻDY  ma prawo wyrażać własne zdanie. Trudno jest chwalić za to, że jako burmistrz nie realizuje złożonych jaworzanom obietnic, będąc kandydatem na burmistrza i zabiegając o ich głosy. Jeśli kupisz jakiś zachwalany towar, a po wypróbowaniu okaże się, że nic z reklamy się nie sprawdza, to będziesz zadowolona, czy krytycznie odniesiesz się do tego stanu faktycznego?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Aneta]
    Anetaneutralny•7 sierpnia 2016 o 20:03

    Kadencja trwa, a taka bezkrytyczna krytyka działa przeciwnie do zamierzonego skutku.
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        Kadencja trwa, a taka bezkrytyczna krytyka działa przeciwnie do zamierzonego skutku.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: W]
    W•7 sierpnia 2016 o 18:57

    Wszyscy inni są dobrzy byle nie Bera
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        Wszyscy inni są dobrzy byle nie Bera
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: mostek]
    mostek•7 sierpnia 2016 o 18:23

    Eliza zastanawiam się czy przed laty Twój tata nie zrobił bubla.
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        Eliza zastanawiam się czy przed laty Twój tata nie zrobił bubla.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Slawka]
    Slawka•7 sierpnia 2016 o 13:37

    A my uważamy, że najlepszy jest Bera
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        A my uważamy, że najlepszy jest Bera
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: do Slawka]
    do SlawkaSlawka•7 sierpnia 2016 o 19:13

    to "my" to Strzegom+Świdnica, czy jeszcze inne miasta?
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        to "my" to Strzegom+Świdnica, czy jeszcze inne miasta?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Tadek]
    Tadekdo Slawka•8 sierpnia 2016 o 19:22

    Nie ma co wylewać gorzkie żale. Ludzie nie wybieramy już Bery.Myślę, że wiele ludzi ma takie samo zdanie jak ja. Bera już nie będzie burmistrzem Jawora. Wybór padnie na mądrą, wykształconą osobę, która nas nie zawiedzie. Bera nie ma szans
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        Nie ma co wylewać gorzkie żale. Ludzie nie wybieramy już Bery.Myślę, że wiele ludzi ma takie samo zdanie jak ja. Bera już nie będzie burmistrzem Jawora. Wybór padnie na mądrą, wykształconą osobę, która nas nie zawiedzie. Bera nie ma szans
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Sławek]
    Sławekdo Slawka•8 sierpnia 2016 o 19:16

    To nie SLD. Możesz być spokojny.
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        To nie SLD. Możesz być spokojny.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: sprzestrzeżenie]
    sprzestrzeżenieSlawka•7 sierpnia 2016 o 18:54

    wg mojej obserwacji to póki co (a to już połowa kadencji) jak na razie to najlepszy jest w PR, ale w inwestycjach jest na szarym końcu w porównaniu z innymi

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]11
    Lubię to: 11
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        wg mojej obserwacji to póki co (a to już połowa kadencji) jak na razie to najlepszy jest w PR, ale w inwestycjach jest na szarym końcu w porównaniu z innymi
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Anna]
    AnnaSlawka•7 sierpnia 2016 o 15:27

    W najbliższych wyborach będę głosowała na Berę. Bardzo dużo robi dla miasta i jestem pewna, że wszystkie  obietnice spełni. Na wszystko trzeba czasu.
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        W najbliższych wyborach będę głosowała na Berę. Bardzo dużo robi dla miasta i jestem pewna, że wszystkie  obietnice spełni. Na wszystko trzeba czasu.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Zula]
    ZulaAnna•8 sierpnia 2016 o 12:55

    do Anna - Bera dużo robi dla miasta???? A co konkretnie???
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        do Anna - Bera dużo robi dla miasta???? A co konkretnie???
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: do ccc]
    do cccAnna•7 sierpnia 2016 o 20:43

    Niestety, ale nie rozumiem dlaczego wg Ciebie jaworzanie mają czekać 4 lata na obiecaną przez Berę darmową komunikację miejską, skoro budżet jest w dobrej kondycji i ponoć niebawem sam będzie podróżował (za darmo-służbowo) nowym samochodem służbowym (ponoć ma być kupiony nowy samochód służbowy).
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        Niestety, ale nie rozumiem dlaczego wg Ciebie jaworzanie mają czekać 4 lata na obiecaną przez Berę darmową komunikację miejską, skoro budżet jest w dobrej kondycji i ponoć niebawem sam będzie podróżował (za darmo-służbowo) nowym samochodem służbowym (ponoć ma być kupiony nowy samochód służbowy).
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    Odpowiedz
    




                [image: ccc]
    cccAnna•7 sierpnia 2016 o 19:59

    40 lat czekają i się doczekają
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        40 lat czekają i się doczekają
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: taa]
    taaAnna•7 sierpnia 2016 o 19:45

    To jaworzanie mają czekać 4 lata na obiecana darmową komunikację miejską, mimo że ponoć budżet jest w dobrej kondycji? Wg Ciebie jak wprowadzi tą komunikację miesiąc przed następnymi wyborami, to uważasz, że ludzie nie mają swoich rozumów, żeby ocenić takie działanie realnie?
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        To jaworzanie mają czekać 4 lata na obiecana darmową komunikację miejską, mimo że ponoć budżet jest w dobrej kondycji? Wg Ciebie jak wprowadzi tą komunikację miesiąc przed następnymi wyborami, to uważasz, że ludzie nie mają swoich rozumów, żeby ocenić takie działanie realnie?
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Lubię to!
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    Odpowiedz
    




                [image: darmowa komunikacja?]
    darmowa komunikacja?Anna•7 sierpnia 2016 o 19:41

    Czy to prawda, że ma być nowy samochód służbowy?
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        Czy to prawda, że ma być nowy samochód służbowy?
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    Odpowiedz
    




                [image: ccc]
    cccAnna•7 sierpnia 2016 o 19:40

    @ taa kadencja trwa, rozlicz się ludzi po kadencji a nie  w połowie
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        @ taa kadencja trwa, rozlicz się ludzi po kadencji a nie  w połowie
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: nie pies]
    nie piesAnna•7 sierpnia 2016 o 19:35

    Nie szczekam, więc nie odszczekam. A niby dlaczego miałby to zrobić pod koniec kadencji, skoro obiecał to dwa lata temu, finansowych przeszkód nie ma a nie wprowadził od początku swojej kadencji?
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        Nie szczekam, więc nie odszczekam. A niby dlaczego miałby to zrobić pod koniec kadencji, skoro obiecał to dwa lata temu, finansowych przeszkód nie ma a nie wprowadził od początku swojej kadencji?
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    cccAnna•7 sierpnia 2016 o 19:31

    @ taa a jak wprowadzi przed końcem kadencji to co odszczekasz?
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        @ taa a jak wprowadzi przed końcem kadencji to co odszczekasz?
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    taaAnna•7 sierpnia 2016 o 18:51

    Co Ty opowiadasz, ile czasu potrzebuje, aby wprowadzić darmową komunikację miejską, zwłaszcza, że przy absolutorium mówił, że budżet jest w dobrej kondycji, więc finansowych przeszkód nie ma?
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        Co Ty opowiadasz, ile czasu potrzebuje, aby wprowadzić darmową komunikację miejską, zwłaszcza, że przy absolutorium mówił, że budżet jest w dobrej kondycji, więc finansowych przeszkód nie ma?
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    bolkoAnna•7 sierpnia 2016 o 16:14

    W Bolkowie tez się jedynie obiecuje. Czas na zmiany.
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        W Bolkowie tez się jedynie obiecuje. Czas na zmiany.
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    ??Anna•7 sierpnia 2016 o 15:49

    Skoro tak dużo robi, to proszę powiedzieć jaka inwestycja jest aktualnie realizowana na terenie Jawora?
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        Skoro tak dużo robi, to proszę powiedzieć jaka inwestycja jest aktualnie realizowana na terenie Jawora?
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    Sławek•6 sierpnia 2016 o 23:46

    My uważamy,ze najlepsza będzie prawniczka Joanna O. .
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        My uważamy,ze najlepsza będzie prawniczka Joanna O. .
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    i co że po prawieSławek•7 sierpnia 2016 o 19:02

    jeżeli z SLD, to dziękujemy, ale nie-był burmistrz z SLD i wszedł w konflikt z prawem, teraz jest zastępca burmistrza z SLD-ponoć po prawie, ale z przestrzeganiem wewnętrznych przepisów jak widać po tym artykule też jest problem (z odpowiedziami na interpelacje radnych)
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        jeżeli z SLD, to dziękujemy, ale nie-był burmistrz z SLD i wszedł w konflikt z prawem, teraz jest zastępca burmistrza z SLD-ponoć po prawie, ale z przestrzeganiem wewnętrznych przepisów jak widać po tym artykule też jest problem (z odpowiedziami na interpelacje radnych)
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    mieszkaniec Jawora 33•6 sierpnia 2016 o 21:59

    A ja i moi znajomi uważamy, że kadencja obecnego burmistrza powinna jak najszybciej się skończyć. Uważamy, że najlepszym kandydatem na nową kadencję będzie teraz Krzysztof Kowalczyk. I ma spore szanse.
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        A ja i moi znajomi uważamy, że kadencja obecnego burmistrza powinna jak najszybciej się skończyć. Uważamy, że najlepszym kandydatem na nową kadencję będzie teraz Krzysztof Kowalczyk. I ma spore szanse.
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    Olgamieszkaniec Jawora 33•8 sierpnia 2016 o 14:52

    Kowalczyk burmistrzem? Nie przy kandydacie jakim jest Bera.
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        Kowalczyk burmistrzem? Nie przy kandydacie jakim jest Bera.
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    Jarosławmieszkaniec Jawora 33•7 sierpnia 2016 o 06:30

    Obecny Burmistrz Jawora konsekwentnie realizuje zaplanowane zadania.  Wszystkie negatywne komentarze to wyłącznie zazdrość, że miasto się zmienia dla mieszkańców.
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        Obecny Burmistrz Jawora konsekwentnie realizuje zaplanowane zadania.  Wszystkie negatywne komentarze to wyłącznie zazdrość, że miasto się zmienia dla mieszkańców.
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    JarosławieJarosław•7 sierpnia 2016 o 19:19

    wg mojej obserwacji i tego co słychać na tym portalu, to jak na razie konsekwentnie to daje pracę ludziom powiązanym ze Wspólnotą Samorządową Ziemi Świdnickiej a nie to obiecywał jaworzanom, więc nie bardzo wiem o jakich konsekwencjach mówisz
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        wg mojej obserwacji i tego co słychać na tym portalu, to jak na razie konsekwentnie to daje pracę ludziom powiązanym ze Wspólnotą Samorządową Ziemi Świdnickiej a nie to obiecywał jaworzanom, więc nie bardzo wiem o jakich konsekwencjach mówisz
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    RWJarosław•7 sierpnia 2016 o 13:35

    Właśnie problem w tym, że nie widać...
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        Właśnie problem w tym, że nie widać...
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    :)Jarosław•7 sierpnia 2016 o 11:58

    Coś czuję, że facet dopiero się rozkręca już widać, że Jawor się rozruszał...
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        Coś czuję, że facet dopiero się rozkręca już widać, że Jawor się rozruszał...
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    ???Jarosław•7 sierpnia 2016 o 11:53

    A gdzie konsekwencja w budowie basenu i hali widowiskowej z kinem?
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        A gdzie konsekwencja w budowie basenu i hali widowiskowej z kinem?
        
            Anuluj
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    Jarosławmieszkaniec Jawora 33•7 sierpnia 2016 o 06:27

    Ty i twoi znajomi powinni przejść sie po mieście i zobaczyć zachodzące zmiany. Prowadzenie lansowania pozostaw na czas wyborów.
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        Ty i twoi znajomi powinni przejść sie po mieście i zobaczyć zachodzące zmiany. Prowadzenie lansowania pozostaw na czas wyborów.
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    już po spacerzeJarosław•7 sierpnia 2016 o 19:15

    Chyba mówisz o inwestycjach niezależnych od gminy, go gminnych ciężko dojrzeć.
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        Chyba mówisz o inwestycjach niezależnych od gminy, go gminnych ciężko dojrzeć.
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    Eliza•6 sierpnia 2016 o 21:18

    Oj wy biedni "panaburmistrzowcy". Wy tylko polityką i wyborami żyjecie. A robić chyba za bardzo nie ma komu cytując klasyka. Pewnie stąd się później biorą niedorobione mostki i inne buble.
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        Oj wy biedni "panaburmistrzowcy". Wy tylko polityką i wyborami żyjecie. A robić chyba za bardzo nie ma komu cytując klasyka. Pewnie stąd się później biorą niedorobione mostki i inne buble.
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    $$Eliza•7 sierpnia 2016 o 13:25

    Wybory dopiero za 2,5 roku więc informuję, że burmistrza już wybraliśmy i jesteśmy zadowoleni. Robi wszystko żeby ułatwić jaworzanom codzienne życie.
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        Wybory dopiero za 2,5 roku więc informuję, że burmistrza już wybraliśmy i jesteśmy zadowoleni. Robi wszystko żeby ułatwić jaworzanom codzienne życie.
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    jojo$$•7 sierpnia 2016 o 19:03

    mów za siebie, inni mają własne zdanie
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        mów za siebie, inni mają własne zdanie
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    AdamEliza•7 sierpnia 2016 o 13:21

    To co ty nazywasz bublami ludziom ułatwia życie i wszyscy są zadowoleni. Zobacz ilu mieszkańców z tego korzysta. Pozdrawiam zadowolony
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        To co ty nazywasz bublami ludziom ułatwia życie i wszyscy są zadowoleni. Zobacz ilu mieszkańców z tego korzysta. Pozdrawiam zadowolony
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    :)Eliza•7 sierpnia 2016 o 12:00

    Akurat robić komu jest, więc zrobiono mostek, bo przez kilkanaście lat ludzie chodzili przez krzaki.
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        Akurat robić komu jest, więc zrobiono mostek, bo przez kilkanaście lat ludzie chodzili przez krzaki.
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    PanEliza•7 sierpnia 2016 o 10:14

    Elizo, a czemu widzisz źdźbło w oku brata swego, a belki w oku swoim nie dostrzegasz?
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        Elizo, a czemu widzisz źdźbło w oku brata swego, a belki w oku swoim nie dostrzegasz?
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    .•6 sierpnia 2016 o 21:04

    Ale jaja komuś gul skacze, że E.Bera jest burmistrzem
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        Ale jaja komuś gul skacze, że E.Bera jest burmistrzem
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    uczestnik•6 sierpnia 2016 o 20:44

    Bera burmistrzem na następną kadencje!!!! sprawdził się i tyle.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]9
    Lubię to: 9
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Bera burmistrzem na następną kadencje!!!! sprawdził się i tyle.
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    autoruczestnik•6 sierpnia 2016 o 22:13

    W czym? W lansowaniu i kłamaniu. Król Julian hehe :)
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        W czym? W lansowaniu i kłamaniu. Król Julian hehe :)
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: Koral]
    Koral•6 sierpnia 2016 o 19:00

    Ja nie widzę pozytywnych zmian. Ludzie narzekają na Berę.Daliśmy mu 2 lata . Nic nie zrobił. Będą wybory - przegra je. Na niego już nie zagłosujemy.Taka jest prawda.
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        Ja nie widzę pozytywnych zmian. Ludzie narzekają na Berę.Daliśmy mu 2 lata . Nic nie zrobił. Będą wybory - przegra je. Na niego już nie zagłosujemy.Taka jest prawda.
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    KMKoral•6 sierpnia 2016 o 21:02

    Jak to nic nie zrobił? zabiegał o mercedesa, w parku są nowe ławki, doczekaliśmy się wreszcie schodów przy targowisku i na Jaworniku jest nowy parking na Wrocławskiej nie wspomnę już o nowych skwerkach, wreszcie są porządne wiaty, poza tym jest czysto  a mój dzieciak biegał do rynku pod kurtynę.
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        Jak to nic nie zrobił? zabiegał o mercedesa, w parku są nowe ławki, doczekaliśmy się wreszcie schodów przy targowisku i na Jaworniku jest nowy parking na Wrocławskiej nie wspomnę już o nowych skwerkach, wreszcie są porządne wiaty, poza tym jest czysto  a mój dzieciak biegał do rynku pod kurtynę.
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    pitu pituKoral•6 sierpnia 2016 o 20:39

    to ty jesteś w błędzie, Bera wygra. Szkoda, że nie widzisz pozytywnych zmian, które inni widzą
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        to ty jesteś w błędzie, Bera wygra. Szkoda, że nie widzisz pozytywnych zmian, które inni widzą
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    plany sobie, życie sobiepitu pitu•7 sierpnia 2016 o 19:05

    jak dotrwa do końca i jak będzie kandydował
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        jak dotrwa do końca i jak będzie kandydował
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                [image: skorpion]
    skorpion•6 sierpnia 2016 o 16:36

    Kilku aktywistów wyciąga artykuł z czerwca żeby wylewać pomyje naprawdę ludzi macie za bezmyślnych?
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        Kilku aktywistów wyciąga artykuł z czerwca żeby wylewać pomyje naprawdę ludzi macie za bezmyślnych?
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    Peleskorpion•6 sierpnia 2016 o 18:29

    Spoko, na dniu piernika pewnie im piernik nie będzie smakował, chociaż sami w domu zakalca jedzą xD
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        Spoko, na dniu piernika pewnie im piernik nie będzie smakował, chociaż sami w domu zakalca jedzą xD
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    sąsiad z bloku•6 sierpnia 2016 o 14:08

    Wbrew nie którym komentarzom poparcie i zadowolenie z burmistrza rośnie. Jaworzanie doceniają zmiany w Jaworze.
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        Wbrew nie którym komentarzom poparcie i zadowolenie z burmistrza rośnie. Jaworzanie doceniają zmiany w Jaworze.
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    Paweł Szpakowski•6 sierpnia 2016 o 13:52

    Przegraliście z Berą. Oj boli.Dajcie mu jednak się wykazać.Czytam że ma 79% poparcia .Czego więc od niego chcecie?
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        Przegraliście z Berą. Oj boli.Dajcie mu jednak się wykazać.Czytam że ma 79% poparcia .Czego więc od niego chcecie?
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                [image: takie ma faktyczne poparcie]
    takie ma faktyczne poparciePaweł Szpakowski•7 sierpnia 2016 o 19:07

    http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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        http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    $Paweł Szpakowski•6 sierpnia 2016 o 16:38

    Zgadzam się z Pawłem. Napisałeś prawdę, która boli
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    AWPaweł Szpakowski•6 sierpnia 2016 o 15:45

    Paweł pomarzyć sobie możesz, ale kłamać to jednak nieładnie.
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    ciekawekPaweł Szpakowski•6 sierpnia 2016 o 15:43

    Gdzie to przeczytałeś? Podaj źródła.
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    Jaworzanka•6 sierpnia 2016 o 13:19

    Zamiast jątrzyć może pomyślcie co wspólnie zrobić dla dobra Jawora.
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    bezpartyjny•6 sierpnia 2016 o 13:13

    Czytając komentarze odnoszę wrażenie, że podstawowym zajęciem niektórych osób jest szczucie przeciwko burmistrzowi i szukanie do czego można się przywalić -chore.
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    wyborcabezpartyjny•6 sierpnia 2016 o 13:39

    Biedny burmistrz. Wszyscy na niego.  Taki on prawdomówny i nieskalany. Wiedzą to wszyscy których zrobił na szaro. Nie trzeba szukać niczego na siłę. Czas działa na jego niekorzyść. Niekompetencja i arogancja wyjdzie jak szydło z worka.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]8
    Lubię to: 8
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Biedny burmistrz. Wszyscy na niego.  Taki on prawdomówny i nieskalany. Wiedzą to wszyscy których zrobił na szaro. Nie trzeba szukać niczego na siłę. Czas działa na jego niekorzyść. Niekompetencja i arogancja wyjdzie jak szydło z worka.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: lemur]
    lemurwyborca•6 sierpnia 2016 o 19:35

    Prawdę nazywasz złośliwością? Tylko pochwałę można pisać? Faktycznie król Julian z tego burmistrza.
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    Magdawyborca•6 sierpnia 2016 o 16:22

    Widzę, że twoja złośliwość nie zna granic
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    co ty pleciesz Magda?wyborca•6 sierpnia 2016 o 15:45

    4 skwerki na 2 lata. Ogromne zmiany :D
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    Magdawyborca•6 sierpnia 2016 o 13:50

    Co ty pleciesz? facet stara się jak może i to skutecznie.Gołym okiem widać zmiany.
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    widzę, że jad dalej się sącz- fe niełanie
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    znowu to samo...•6 sierpnia 2016 o 11:04

    Burmistrz chwali się w Kurierze, że pozyskał inwestora , czyli Mercedesa. Co na to powie Minister Morawiecki?
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    Elaznowu to samo...•6 sierpnia 2016 o 18:50

    to jasne, że to minister Morawiecki załatwia nam mercedesa, a nie Ber
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    BJznowu to samo...•6 sierpnia 2016 o 12:37

    Niech powie prawdę czyli co zrobił on a co poprzednicy. Minister Morawiecki finalizuje rozmowy z inwestorem, którego ściągnął poprzedni rząd. Oby się tylko nie wyłożył na ostatniej prostej, bo wtedy na kogo będą zganiać winę?
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    nie romumiemBJ•7 sierpnia 2016 o 19:09

    ale Bera, to przecież nie poprzedni rząd, tylko lokalny samorząd, więc dlaczego chwali się ściągnięciem dla Polski zagranicznego inwestora
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    Katastrofa•6 sierpnia 2016 o 01:37

    Jawor czekają teraz lata stagnacji. Zatrudnił kilku znajomych na znaczących stanowiskach i będą bronić się przed "spadkiem" ze stołka za wszelką cenę. Świdnica i Strzegom już poznała się na nich, że ich nie chce. Spady i odrzuty.
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    dąbKatastrofa•6 sierpnia 2016 o 18:48

    ależ mądrzre piszesz, chcę by wszyscy się o tym dowiedzieli
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    Wszystkim znane fakty.
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    odgrzewane kotlety
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    wszyscy normalni już o tej porze śpią
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    Mózg•1 sierpnia 2016 o 19:47

    Z nepotyzmem trzeba walczyć. Kolesiostwo w instytucjach państwowych nie może istnieć.Profesjonalnych zarządców jest mało. Jak już są to nie podobają się kolesiom.Uważam, że taki stam rzeczy powinien być napiętnowany
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    Doradca•1 sierpnia 2016 o 14:32

    Profesjonalny zarządca wie że, nepotyzm, kolesiostwo, dojenie kasy w instytucjach państwowych prowadzi do zastoju, braku rozwoju i przedsiębiorczości u ww zatrudnionych pracowników. Nepotyzm i kolesiostwo gwarantuje jedynie poczucie bezpieczeństwa, otaczanie się ludźmi, których znam, ufam lub z polecenia. Niestety skutki takich decyzji odbijają swoje piętno.
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    owca•31 lipca 2016 o 21:50

    pewnie już pan Wojewoda ma pełne ręce roboty. Bo jak znam niektórych to nie odpuszczą.Oni ostro grają, znają się na tej grze. Grają ostro i wygrywają.
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    owcoowca•31 lipca 2016 o 22:53

    O kim mówisz, że nie odpuszcza-o radnym Detynie, który nie mógł się doczekać na odpowiedź na złożoną interpelację do burmistrza dopóki nie złożył na niego skargi, czy o burmistrzu i jego zastępczyni, który nie udzielili odpowiedzi, aż ten radny nie złożył skargi, pomimo, że radny kilkakrotnie podczas sesji zwracał się wprost do burmistrza i jego zastępczyni i informował, że nie dostał odpowiedzi na złożoną przez siebie dawno temu odpowiedź? Nie tylko radny Detyna nie dostał odpowiedzi w nakreślony prawem terminie, więc w dodatku nie jest to rzecz incydentalna. Zatem kto tu jest wg Ciebie osobą, która nie odpuszcza?
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    praworządnyowca•31 lipca 2016 o 22:33

    Rada i burmistrz, którzy działają zgodne z prawem nie powinni się obawiać żadnej kontroli. Jeśli natomiast organy władzy publicznej działają niezgodnie z literą prawa, to po to właśnie zostały ustanowione różnego rodzaju organy nadzoru, aby takiemu postępowaniu zapobiegać.
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    trykowca•31 lipca 2016 o 22:18

    jeśli to wszystko prawda, to pewnie nie tylko pan Wojewoda ma pełne ręce roboty
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    Królak..•30 lipca 2016 o 00:40

    Julian - Emilian?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]5
    Lubię to: 5
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Julian - Emilian?
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    AutorKrólak..•30 lipca 2016 o 09:03

    A kojarzą Ci się zachowanie Emiliana Królem Julianem? Król Julian to postać o dość specyficznej osobowości: 
http://pl.pzm.wikia.com/wiki/Kr%C3%B3l_Julian
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    Edyta•28 lipca 2016 o 11:34

    Nie pierwsza taka sytuacja kiedy burmistrz nie odpowiada na odpowiedz czekałem prawie 2 miesiące.
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    Kładka na Jaworniku•27 lipca 2016 o 10:02

    Napiszcie proszę tekst i pokażcie zdjęcia najnowszej "inwestycji" burmistrza czyli kładki na Jaworniku, gdzie podjazd dla wózków jest tylko z jednej strony. Bubel jakich mało, ale według e-legnickie i radia plus to co coś to mostek "pierwsza klasa".
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        Napiszcie proszę tekst i pokażcie zdjęcia najnowszej "inwestycji" burmistrza czyli kładki na Jaworniku, gdzie podjazd dla wózków jest tylko z jednej strony. Bubel jakich mało, ale według e-legnickie i radia plus to co coś to mostek "pierwsza klasa".
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    yawor pod szczegomiem•27 lipca 2016 o 01:03

    dzięki działalności fotokamera i sprowadzonej przez niego sitwy,spokojnie można zmienić nazwę miasta na "Yawor pod Szczegomiem" albo "Yawor koło Swydnycy"
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                [image: Cała Polska czyta dzieciom]
    Cała Polska czyta dzieciom•27 lipca 2016 o 00:26

    Może warto w dzisiejszych czasach dzieciom więcej czytać książek, niż puszczać bajek z tv? Czytanie dzieciom książek ma wielką zaletę-po pierwsze zbliża rodziców z dziećmi (tworzy więź), a po drugie możemy poprzez czytanie kształtować człowieka-rozwijać w małym człowieczku wartości i zainteresowania, które uznajemy za godne naśladowania.
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        Może warto w dzisiejszych czasach dzieciom więcej czytać książek, niż puszczać bajek z tv? Czytanie dzieciom książek ma wielką zaletę-po pierwsze zbliża rodziców z dziećmi (tworzy więź), a po drugie możemy poprzez czytanie kształtować człowieka-rozwijać w małym człowieczku wartości i zainteresowania, które uznajemy za godne naśladowania.
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                [image: Król Julian i jego niektóre sławne teksty]
    Król Julian i jego niektóre sławne teksty•26 lipca 2016 o 23:49

    "A zatem, przysięgam że was nie zawiodę, nie tylko nie zawiodę, ale powiodę ku zwycięstwu i chwale. Albowiem łi ar wy czempions!"; "Bo, gdyż, któż jest bardziej godny okładki niż król?"; " Która to opowieść mnie znudziła, bo nie była o mnie. Kumasz zależność."; "Jakże mógłbym nie mieć władzy? Mienie władzy to obowiązek króla. Tak więc zamilcz."; "Właściwie to od rana czuję się dzisiaj ważny, bo wczoraj to y-y."; "Pozwólcie, że zaleję Was blaskiem swej chwały!"; "Król musi opływać w bogactwo i dostatki, albowiem tylko wtedy możę być naprawde głuchy ... na potrzeby swoich wiernych poddanych"; "Jeszcze jeden drobiazg. Czy mógłbym troszkę wami popomiatać? Tak tylko odrobinkę? Błagam, ja nie mam się już nad kim pastwić! Mort i Maurice mnie porzucili! Zaraz po tym, jak ich wygnałem."; "Maurice! Zamów nam jakieś stroje. Najlepiej coś różowego z marszczonymi rękawkami, ale bez szaleństw. Wystarczy, żeby podkreśliły moją męskość."; "Patrzcie na mnie, uprawiam clubbing, umcy umcy uh uh, umcy umcy uh uh yeah!"; "Mam moc, mam moc!"
http://julian.galsol.pl/cytat/2
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        "A zatem, przysięgam że was nie zawiodę, nie tylko nie zawiodę, ale powiodę ku zwycięstwu i chwale. Albowiem łi ar wy czempions!"; "Bo, gdyż, któż jest bardziej godny okładki niż król?"; " Która to opowieść mnie znudziła, bo nie była o mnie. Kumasz zależność."; "Jakże mógłbym nie mieć władzy? Mienie władzy to obowiązek króla. Tak więc zamilcz."; "Właściwie to od rana czuję się dzisiaj ważny, bo wczoraj to y-y."; "Pozwólcie, że zaleję Was blaskiem swej chwały!"; "Król musi opływać w bogactwo i dostatki, albowiem tylko wtedy możę być naprawde głuchy ... na potrzeby swoich wiernych poddanych"; "Jeszcze jeden drobiazg. Czy mógłbym troszkę wami popomiatać? Tak tylko odrobinkę? Błagam, ja nie mam się już nad kim pastwić! Mort i Maurice mnie porzucili! Zaraz po tym, jak ich wygnałem."; "Maurice! Zamów nam jakieś stroje. Najlepiej coś różowego z marszczonymi rękawkami, ale bez szaleństw. Wystarczy, żeby podkreśliły moją męskość."; "Patrzcie na mnie, uprawiam clubbing, umcy umcy uh uh, umcy umcy uh uh yeah!"; "Mam moc, mam moc!"
http://julian.galsol.pl/cytat/2
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    :(Król Julian i jego niektóre sławne teksty•27 lipca 2016 o 19:36

    Niestety, ale w dzisiejszym realnym świecie takich "Królów Julianów" też można spotkać. Tylko i o ile w kreskówce jest to zabawne, o tyle w realu śmieszne już nie jest.
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        Niestety, ale w dzisiejszym realnym świecie takich "Królów Julianów" też można spotkać. Tylko i o ile w kreskówce jest to zabawne, o tyle w realu śmieszne już nie jest.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Król Julian i jego niektóre sławne teksty]
    Król Julian i jego niektóre sławne tekstyKról Julian i jego niektóre sławne teksty•27 lipca 2016 o 00:16

    Dla niektórych ta popularna postać z kreskówki stała się wręcz idolem, podobnie jak Władca Much. Kiedyś kreskówki dla dzieci przedstawiały takich bohaterów jak: Miś Uszatek, Jaś i Małgosia, Reksio, Bolek i Lolek, Czerwony Kapturek, Śpiąca Królewna, Szewczyk Dratewka, Dziewczynka z zapałkami, Kopciuszek, Kot w butach, Kot Filemon, Wilk i Zając, Alladyn, Myszka Miki, itp.. Zmieniają się czasy, ludzie, gusty-czy na lepsze, czy gorsze to już rzecz indywidualnej oceny.
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        Dla niektórych ta popularna postać z kreskówki stała się wręcz idolem, podobnie jak Władca Much. Kiedyś kreskówki dla dzieci przedstawiały takich bohaterów jak: Miś Uszatek, Jaś i Małgosia, Reksio, Bolek i Lolek, Czerwony Kapturek, Śpiąca Królewna, Szewczyk Dratewka, Dziewczynka z zapałkami, Kopciuszek, Kot w butach, Kot Filemon, Wilk i Zając, Alladyn, Myszka Miki, itp.. Zmieniają się czasy, ludzie, gusty-czy na lepsze, czy gorsze to już rzecz indywidualnej oceny.
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    zawiedziony•26 lipca 2016 o 22:47

    niestety, ale w moim odczuciu (i nie tylko w moim) nie jest dobrze
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        niestety, ale w moim odczuciu (i nie tylko w moim) nie jest dobrze
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    Prawy•26 lipca 2016 o 21:43

    Pan Janusz Rębisz jest bardzo dobrym informatykiem. Znam go od wielu lat w tym także zawodowo był bardzo zaangażowany i lubił to co robił. Chyba za dużo wiedział, więc Go zwolnił. Gdy zwalnia się takich ludzi ... szkoda.
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        Pan Janusz Rębisz jest bardzo dobrym informatykiem. Znam go od wielu lat w tym także zawodowo był bardzo zaangażowany i lubił to co robił. Chyba za dużo wiedział, więc Go zwolnił. Gdy zwalnia się takich ludzi ... szkoda.
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    DCPrawy•26 lipca 2016 o 22:18

    Nie piszcie już takich bredni. Z tego co mi wiadomo Pana Janusza nikt nie zwolnił, tylko sam zmienia pracę.
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        Nie piszcie już takich bredni. Z tego co mi wiadomo Pana Janusza nikt nie zwolnił, tylko sam zmienia pracę.
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    dobry specjalistaDC•26 lipca 2016 o 22:34

    odchodzi po 20 latach pracy w urzędzie za różnych burmistrzów...
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        odchodzi po 20 latach pracy w urzędzie za różnych burmistrzów...
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    ...DC•26 lipca 2016 o 22:19

    wcale mu się nie dziwię
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        wcale mu się nie dziwię
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                [image: urząd traci fachowców]
    urząd traci fachowcówPrawy•26 lipca 2016 o 21:51

    Pan JR pracował w urzędzie od ponad 20 lat, podobnie jak Pan Wiesław Wojnarowicz-specjalista budowlaniec, który zrealizował na terenie gminy Jawor mnóstwo dużych i małych inwestycji i to za różnych burmistrzów.
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        Pan JR pracował w urzędzie od ponad 20 lat, podobnie jak Pan Wiesław Wojnarowicz-specjalista budowlaniec, który zrealizował na terenie gminy Jawor mnóstwo dużych i małych inwestycji i to za różnych burmistrzów.
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    niestetyurząd traci fachowców•26 listopada 2016 o 10:06

    odchodzą dobrzy fachowcy
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        odchodzą dobrzy fachowcy
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    fachowcyurząd traci fachowców•27 lipca 2016 o 19:45

    właśnie pojawiła się nowa kładka na bocznym wejściu na Jawornik dostosowana do potrzeb osób niepełnosprawnych, ale tylko z jednej strony, bo ponoć to cudowna kładka i kto przez nią przejdzie, to ozdrowieje, dlatego ponoć nie ma podjazdu z drugiej strony
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        właśnie pojawiła się nowa kładka na bocznym wejściu na Jawornik dostosowana do potrzeb osób niepełnosprawnych, ale tylko z jednej strony, bo ponoć to cudowna kładka i kto przez nią przejdzie, to ozdrowieje, dlatego ponoć nie ma podjazdu z drugiej strony
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    taka zmianaurząd traci fachowców•26 lipca 2016 o 22:03

    Teraz chyba na miejscu WW jest Pan Tomasz Panasiuk (partyjny kolega EB z PO) i jeszcze zatrudniony został nadnaczelnik WIR, ale jakoś wielkich inwestycji gminnych nie widać.
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        Teraz chyba na miejscu WW jest Pan Tomasz Panasiuk (partyjny kolega EB z PO) i jeszcze zatrudniony został nadnaczelnik WIR, ale jakoś wielkich inwestycji gminnych nie widać.
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    obserwator•26 lipca 2016 o 21:31

    Olga !  te 79 % to 79% że będa s.......ać z powrotem do strzegomia i nie tylko do strzegomia z EB na czele . koniec juz bliski. Bedzie w końcu sporo miejsc pracy dla jaworzan w urzedzie i nie tylko w urzędzie
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        Olga !  te 79 % to 79% że będa s.......ać z powrotem do strzegomia i nie tylko do strzegomia z EB na czele . koniec juz bliski. Bedzie w końcu sporo miejsc pracy dla jaworzan w urzedzie i nie tylko w urzędzie
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    Olga•26 lipca 2016 o 20:44

    Wasze złośliwe i nie prawdziwe komentarze to znów 79 procent poparcia dla Bery
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        Wasze złośliwe i nie prawdziwe komentarze to znów 79 procent poparcia dla Bery
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    o co Ci chodzi?Olga•26 lipca 2016 o 21:09

    Czy nieprawdą jest, że obecny burmistrz podczas kampanii wyborczej obiecał jaworzanom: halę widowiskową wraz z kinem, otwarty basen letni, remont gminnych zabytków (zwłaszcza zamek straszy), darmową komunikację miejską, oraz przede wszystkim pracę dla jaworzan? Został burmistrzem i ma możliwość spełnienia tych obietnic i co się dzieje-za tej kadencji już drugi sezon otwarty basen letni jest zamknięty; już drugi rok nie ma darmowej komunikacji miejskiej dla wszystkich jaworzan; gminny zabytkowy zamek dalej straszy, a burmistrz chwali się tym, że PKP remontuje swój majątek; jaworzanie tracą pracę, a zatrudnienie dostają ludzie z poza Jawora. W czym Ty tu widzisz złośliwość w komentarzach jaworzan, którym ten stan rzeczy się nie podoba, bo odbiega od obietnic złożonych przez burmistrza?
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        Czy nieprawdą jest, że obecny burmistrz podczas kampanii wyborczej obiecał jaworzanom: halę widowiskową wraz z kinem, otwarty basen letni, remont gminnych zabytków (zwłaszcza zamek straszy), darmową komunikację miejską, oraz przede wszystkim pracę dla jaworzan? Został burmistrzem i ma możliwość spełnienia tych obietnic i co się dzieje-za tej kadencji już drugi sezon otwarty basen letni jest zamknięty; już drugi rok nie ma darmowej komunikacji miejskiej dla wszystkich jaworzan; gminny zabytkowy zamek dalej straszy, a burmistrz chwali się tym, że PKP remontuje swój majątek; jaworzanie tracą pracę, a zatrudnienie dostają ludzie z poza Jawora. W czym Ty tu widzisz złośliwość w komentarzach jaworzan, którym ten stan rzeczy się nie podoba, bo odbiega od obietnic złożonych przez burmistrza?
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    tak to widzęo co Ci chodzi?•26 lipca 2016 o 21:16

    W dodatku "chwali się" cudzymi inwestycjami (remont DK3, budowa S3, remont budynku dworca PKP, itp.), imprezami (festyny parafialne, jubileusz SML-W, itp.), załatwieniem zagranicznego inwestora dla Polski (Mercedesa), podczas, gdy negocjacje jeszcze trwają i to w dodatku głównie na poziomie rządowym, choć tez w poszczególne uzgodnienia włączane są województwa i powiaty, do których należeć będzie realizacja sporej części zadań.
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        W dodatku "chwali się" cudzymi inwestycjami (remont DK3, budowa S3, remont budynku dworca PKP, itp.), imprezami (festyny parafialne, jubileusz SML-W, itp.), załatwieniem zagranicznego inwestora dla Polski (Mercedesa), podczas, gdy negocjacje jeszcze trwają i to w dodatku głównie na poziomie rządowym, choć tez w poszczególne uzgodnienia włączane są województwa i powiaty, do których należeć będzie realizacja sporej części zadań.
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    OlgoOlga•26 lipca 2016 o 20:54

    nie bardzo wiem, w czym upatrujesz złośliwość lub nieprawdę-czy uważasz, że nieprawdą jest to, że zatrudniona została kolejna osoba z poza Jawora, a konkretnie ze Strzegomia, lub, że ta osoba jeszcze przed rozstrzygnięciem naboru przebywała w urzędzie i przedstawiana była ludziom jako nowy informatyk?
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        nie bardzo wiem, w czym upatrujesz złośliwość lub nieprawdę-czy uważasz, że nieprawdą jest to, że zatrudniona została kolejna osoba z poza Jawora, a konkretnie ze Strzegomia, lub, że ta osoba jeszcze przed rozstrzygnięciem naboru przebywała w urzędzie i przedstawiana była ludziom jako nowy informatyk?
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    faktycznieOlga•26 lipca 2016 o 20:47

    prawie 70% poparcia, tylko chyba raczej za odwołaniem 
http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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        prawie 70% poparcia, tylko chyba raczej za odwołaniem 
http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    mieszkaniec•26 lipca 2016 o 14:12

    A w urzędzie miejskim kolejny strzegomianin znalazł pracę. Tym razem informatyk.
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        A w urzędzie miejskim kolejny strzegomianin znalazł pracę. Tym razem informatyk.
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    Olgamieszkaniec•26 lipca 2016 o 20:44

    Liczy się wiedza a nie meldunek.
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        Liczy się wiedza a nie meldunek.
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    ReniaOlga•26 lipca 2016 o 21:25

    Aha, to Jaworze nie ma wykształconych informatyków? Bardzo się mylisz.
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        Aha, to Jaworze nie ma wykształconych informatyków? Bardzo się mylisz.
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                [image: cóż za niespodzianka]
    cóż za niespodziankamieszkaniec•26 lipca 2016 o 16:49

    http://www.jawor.bip.net.pl/?a=2378
Pan Dawid Bania ze Strzegomia chodził po urzędzie i "wdrażał się w stanowisko" jeszcze przed naborem, więc nawet nie dziwię się, że nie było innych kandydatów. Zresztą podobnie jak w przypadku naboru na sekretarza gminy, który wygrała Pani Monika Żmijewska ze Strzegomia, pracująca w urzędzie na stanowisku doradcy burmistrza.
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    linkcóż za niespodzianka•25 sierpnia 2016 o 21:44

    https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: PO]
    POcóż za niespodzianka•23 sierpnia 2016 o 21:36

    W wyborach samorządowych w Strzegomiu był z ramienia PO w obwodowej komisji wyborczej nr 18 m.in. razem z Pawłem Żmijewskim i Beatą Żmijewską: 
http://bip.strzegom.pl/public/get_file_contents.php?id=310118
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        W wyborach samorządowych w Strzegomiu był z ramienia PO w obwodowej komisji wyborczej nr 18 m.in. razem z Pawłem Żmijewskim i Beatą Żmijewską: 
http://bip.strzegom.pl/public/get_file_contents.php?id=310118
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    wieszcóż za niespodzianka•26 lipca 2016 o 20:36

    a niby po co, skoro ten pan (ze Strzegomia) już przed naborem wdrażał się w urzędzie...
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        a niby po co, skoro ten pan (ze Strzegomia) już przed naborem wdrażał się w urzędzie...
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    :)cóż za niespodzianka•26 lipca 2016 o 19:34

    trzeba było startować to byłoby dwóch kandydatów :)
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    jeszcze przed naboremmieszkaniec•26 lipca 2016 o 16:41

    i nawet pojawił się w urzędzie jeszcze przed naborem, żeby poprzedni informatyk go wdrożył
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        i nawet pojawił się w urzędzie jeszcze przed naborem, żeby poprzedni informatyk go wdrożył
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    folwarkjeszcze przed naborem•26 lipca 2016 o 19:23

    albo do odpowiednich organów
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        albo do odpowiednich organów
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    Zaciekawionyjeszcze przed naborem•26 lipca 2016 o 19:02

    Czyli konkurs był ustawiony? Za to można mieć wyrok. Ale akcja. To się normalnie do tv nadaje.
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        Czyli konkurs był ustawiony? Za to można mieć wyrok. Ale akcja. To się normalnie do tv nadaje.
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    mieszkaniec Jawora 33•24 lipca 2016 o 10:32

    Oczywiście, nie wszystko Urbański zrobił,ale chodząc po mieście można zauważyć na pewno wyremontowany rynek, uliczki w centrum, boiska wielofunkcyjne, halę sportową, itd. Poza tym Bera mógł się pochwalić otwarciem Biura Obsługi Klienta, tylko nie wspomniano, że to Urbański właśnie wcześniej nabył od banku te pomieszczenia. Na kanalizację, która mam nadzieję będzie w przyszłości robiona też Urbański załatwił chyba ponad milion złotych. Pono nawet nie potrafiono w całości wykorzystać tych pieniędzy. Nie ma więc co porównywać tych kilku skwerków i kubłów na śmieci do tego co zrobił poprzednik Bery. Na pewno lepiej wychodzi na zdjęciach. W tym jest mistrzem.
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        Oczywiście, nie wszystko Urbański zrobił,ale chodząc po mieście można zauważyć na pewno wyremontowany rynek, uliczki w centrum, boiska wielofunkcyjne, halę sportową, itd. Poza tym Bera mógł się pochwalić otwarciem Biura Obsługi Klienta, tylko nie wspomniano, że to Urbański właśnie wcześniej nabył od banku te pomieszczenia. Na kanalizację, która mam nadzieję będzie w przyszłości robiona też Urbański załatwił chyba ponad milion złotych. Pono nawet nie potrafiono w całości wykorzystać tych pieniędzy. Nie ma więc co porównywać tych kilku skwerków i kubłów na śmieci do tego co zrobił poprzednik Bery. Na pewno lepiej wychodzi na zdjęciach. W tym jest mistrzem.
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    Kotekmieszkaniec Jawora 33•24 lipca 2016 o 10:56

    Czyli pan Urbański wziął kredyty, a Bera za te pieniądze inwestuje? Dobrze zrozumiałem?
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        Czyli pan Urbański wziął kredyty, a Bera za te pieniądze inwestuje? Dobrze zrozumiałem?
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    KotkuKotek•24 lipca 2016 o 15:21

    Jest coś takiego jak internet, BIP, oświadczenia majątkowe.
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    PłotekKotek•24 lipca 2016 o 15:15

    Nie bardzo wiem, co jest dla Ciebie zdumiewające w tym, że jaworzanie interesują się tym, co się dzieje w Jaworze. Poprzedni burmistrz przedstawiał co robił, a poza tym Jawor to nie metropolia i ludzie się tu znają, ze sobą rozmawiają i sporo wiedzą na każdy temat. Obecny burmistrz na sesji absolutoryjnej powiedział, że budżet jest w dobrej kondycji, więc co go przez 1,5 roku powstrzymywało od działań?
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        Nie bardzo wiem, co jest dla Ciebie zdumiewające w tym, że jaworzanie interesują się tym, co się dzieje w Jaworze. Poprzedni burmistrz przedstawiał co robił, a poza tym Jawor to nie metropolia i ludzie się tu znają, ze sobą rozmawiają i sporo wiedzą na każdy temat. Obecny burmistrz na sesji absolutoryjnej powiedział, że budżet jest w dobrej kondycji, więc co go przez 1,5 roku powstrzymywało od działań?
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    KotekKotek•24 lipca 2016 o 14:03

    Zdumiewające jest to, że tyle wiesz o osobie pana Urbańskiego. Jak wyglądała pierwsza kadencja, kwestie wynagrodzenia, a nawet efekty jego prac. Weź proszę pod uwagę, że pan Urbański był burmistrzem przez 8 lat, a póki co nowy burmistrz urzęduje przez 2 lata, więc 1/4 tego okresu. Być może też wprowadza jakieś zmiany albo zapewnia finansowanie i dopiero później przejdzie do działań (mam taką nadzieję).
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        Zdumiewające jest to, że tyle wiesz o osobie pana Urbańskiego. Jak wyglądała pierwsza kadencja, kwestie wynagrodzenia, a nawet efekty jego prac. Weź proszę pod uwagę, że pan Urbański był burmistrzem przez 8 lat, a póki co nowy burmistrz urzęduje przez 2 lata, więc 1/4 tego okresu. Być może też wprowadza jakieś zmiany albo zapewnia finansowanie i dopiero później przejdzie do działań (mam taką nadzieję).
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    ?Kotek•24 lipca 2016 o 11:42

    Ciekawe, w takim razie ile zarabiają zatrudnieni za obecnej kadencji ludzie w stosunku do pozostałych wieloletnich pracowników na podobnych stanowiskach, którzy do obecnego poziomu wynagrodzenia dochodzili latami?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]8
    Lubię to: 8
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ciekawe, w takim razie ile zarabiają zatrudnieni za obecnej kadencji ludzie w stosunku do pozostałych wieloletnich pracowników na podobnych stanowiskach, którzy do obecnego poziomu wynagrodzenia dochodzili latami?
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    różnicaKotek•24 lipca 2016 o 11:33

    i p.Urbański nie brał od początku najwyższego wynagrodzenia-było ono podwyższane do tego poziomu stopniowo-przez 3 kadencje, najpierw musiał na nie w oczach mieszkańców i radnych zapracować
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        i p.Urbański nie brał od początku najwyższego wynagrodzenia-było ono podwyższane do tego poziomu stopniowo-przez 3 kadencje, najpierw musiał na nie w oczach mieszkańców i radnych zapracować
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    inwestycjeKotek•24 lipca 2016 o 11:26

    p. Urbański w pierwszej kadencji chyba najpierw musiał wyciągać gminę z niemalże zapaści finansowej, jaką zastał (brakowało nawet na opłaty bieżących obowiązkowych wydatków). Zrobił to i pozostawił jeszcze po sobie mnóstwo zrealizowanych dużych i małych inwestycji. Jawor za jego kadencji nie tylko wypiękniał, ale i poprawiła się jego funkcjonalność (rewitalizacja, termomodernizacja, itp.).
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        p. Urbański w pierwszej kadencji chyba najpierw musiał wyciągać gminę z niemalże zapaści finansowej, jaką zastał (brakowało nawet na opłaty bieżących obowiązkowych wydatków). Zrobił to i pozostawił jeszcze po sobie mnóstwo zrealizowanych dużych i małych inwestycji. Jawor za jego kadencji nie tylko wypiękniał, ale i poprawiła się jego funkcjonalność (rewitalizacja, termomodernizacja, itp.).
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    nie dla sitwy•23 lipca 2016 o 22:34

    fotokamer pomyliłeś miasta, powinieneś startować w szczegomiu lub swidnycy. zabierz monie reniferke, przylizańca,  kulawego komucha i spitalaj tam
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        fotokamer pomyliłeś miasta, powinieneś startować w szczegomiu lub swidnycy. zabierz monie reniferke, przylizańca,  kulawego komucha i spitalaj tam
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                [image: wspólnota ziemi jaworskiej]
    wspólnota ziemi jaworskiejnie dla sitwy•24 lipca 2016 o 07:48

    Czyli do wspólnoty ziemi świdnickiej?
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        Czyli do wspólnoty ziemi świdnickiej?
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    Zdun•23 lipca 2016 o 22:32

    a ja was zaskoczę znam jedną babkę, wykształcona, fajna, ładna, super nogi, piękne włosy i oczy... ona nadaje się na burmistrza. Przynajmniej fajnie będzie na nią patrzeć.
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        a ja was zaskoczę znam jedną babkę, wykształcona, fajna, ładna, super nogi, piękne włosy i oczy... ona nadaje się na burmistrza. Przynajmniej fajnie będzie na nią patrzeć.
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    ?Zdun•24 lipca 2016 o 07:14

    Magda Ogórek?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]9
    Lubię to: 9
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Magda Ogórek?
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    ?•23 lipca 2016 o 22:15

    Norma komentarzy wyrobiona - najpierw Staś, później jako Zbych, a na końcu Marian. Trzy komentarze w ciągu 4 minut, to jest norma komentarzy na cały dzień czy tylko na wieczór?
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        Norma komentarzy wyrobiona - najpierw Staś, później jako Zbych, a na końcu Marian. Trzy komentarze w ciągu 4 minut, to jest norma komentarzy na cały dzień czy tylko na wieczór?
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    Marian•23 lipca 2016 o 21:31

    Zagłosujmy na człowieka z klasą czyli na Artura
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        Zagłosujmy na człowieka z klasą czyli na Artura
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    Zbych•23 lipca 2016 o 21:28

    Jestem ciekaw jaką będzie miał minę, jak na niego nie będziemy głosować
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        Jestem ciekaw jaką będzie miał minę, jak na niego nie będziemy głosować
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    Staś•23 lipca 2016 o 21:27

    Tak to jasne, jestem pewien na Emiliana Berę już nie zagłosuję. Myśleliśmy, że będziemy mieli pracę. Pracę mają ludzie ze Strzegomia i Świdnicy. Oni na Berę nie głosowali. teraz mu też na niego nie zagłosujemy. Zobaczymy jak się będzie czuł. Wszystko jest do czasu.
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        Tak to jasne, jestem pewien na Emiliana Berę już nie zagłosuję. Myśleliśmy, że będziemy mieli pracę. Pracę mają ludzie ze Strzegomia i Świdnicy. Oni na Berę nie głosowali. teraz mu też na niego nie zagłosujemy. Zobaczymy jak się będzie czuł. Wszystko jest do czasu.
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    szacun•23 lipca 2016 o 20:17

    A w starostwie jaworskim realizowane są zadania i inwestycje-jedna za drugą. Wg mnie pełna kultura i profesjonalizm (bez rozdmuchanego pijaru, z umiarkowaną komunikacją informacyjną).
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        A w starostwie jaworskim realizowane są zadania i inwestycje-jedna za drugą. Wg mnie pełna kultura i profesjonalizm (bez rozdmuchanego pijaru, z umiarkowaną komunikacją informacyjną).
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    dobry gospodarz dba o swoichszacun•24 lipca 2016 o 07:53

    i nie wymienia się ludzi z powiatu jaworskiego na ludzi z powiatu świdnickiego
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        i nie wymienia się ludzi z powiatu jaworskiego na ludzi z powiatu świdnickiego
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    tyle pamiętam•23 lipca 2016 o 19:40

    hala widowiskowa wraz z kinem, otwarty basen letni, remont gminnych zabytków, darmowa komunikacja, praca dla jaworzan
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        hala widowiskowa wraz z kinem, otwarty basen letni, remont gminnych zabytków, darmowa komunikacja, praca dla jaworzan
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    Tomtyle pamiętam•23 lipca 2016 o 21:01

    A Artur to zrobił???
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        A Artur to zrobił???
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    SŁOWOTom•23 lipca 2016 o 21:27

    "Czy jeszcze ktoś pamięta czasy, kiedy powiedzenie komuś, że kłamie było śmiertelną obrazą? Kłamca, jeżeli mu udowodniono kłamstwo, zostawał z plamą na honorze. Pamiętacie honor? Zobowiązywał, oznaczał, że można było komuś zawierzyć na słowo. Słowo. Powinno mieć znaczenie, nie rzuca się słów na wiatr, wyważa się słowa, ponieważ raz wypowiedziane, zostają przyklejone do człowieka, niewykluczone, że na zawsze."
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        "Czy jeszcze ktoś pamięta czasy, kiedy powiedzenie komuś, że kłamie było śmiertelną obrazą? Kłamca, jeżeli mu udowodniono kłamstwo, zostawał z plamą na honorze. Pamiętacie honor? Zobowiązywał, oznaczał, że można było komuś zawierzyć na słowo. Słowo. Powinno mieć znaczenie, nie rzuca się słów na wiatr, wyważa się słowa, ponieważ raz wypowiedziane, zostają przyklejone do człowieka, niewykluczone, że na zawsze."
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    kto obiecałTom•23 lipca 2016 o 21:24

    EB obiecał to jaworzanom
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                [image: Pytam]
    Pytam•23 lipca 2016 o 18:24

    Czy Pan Komendant PSP Jawor Pan Sarlej Waldemar  (nie był/ nie jest) w stowarzyszeniu "Wspólnota Samorządowa Ziemi Świdnickiej"? Czy jest lub był członkiem Komisji Rewizyjnej tego stowarzyszenia ? Czy w tym stowarzyszeniu (nie zasiadają/ nie zasiadali) Wojciech Murdzek jako przewodniczący (Świdnica) oraz Lilla Gruntkowska (Żarów)? Czy Pan Komendant nie startował w okręgu nr 3 – Strzegom na czele ośmioosobowej listy do rady powiatu z komitetu gdzie byli też członkowie/ sympatycy (PO i SLD) ?
Czy na liście zarządu tego stowarzyszenia jeszcze jest lub był Lech Markiewicz (Strzegom)- były burmistrz Strzegomia? Czy ten Pan nie jest prywatnie  ojcem Pani Moniki Żmijewskiej, która najpierw została jego doradcą, a teraz sekretarzem miasta  ? (Czy L. Gruntkowska  i partnerzy zapewnia jako kancelaria ze Świdnicy pomoc prawną obecnemu burmistrzowi? .
Czy wśród kandydatów do rady powiatu w Świdnicy z okręgu 1 na poz. 10 był Pan Tomasz Kościów ze Świdnicy? Czy to ten Pan w 2015 r. wygrał nabór na podinspektora w Wydziale Funduszy Europejskich w gminie Jawor?
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        Czy Pan Komendant PSP Jawor Pan Sarlej Waldemar  (nie był/ nie jest) w stowarzyszeniu "Wspólnota Samorządowa Ziemi Świdnickiej"? Czy jest lub był członkiem Komisji Rewizyjnej tego stowarzyszenia ? Czy w tym stowarzyszeniu (nie zasiadają/ nie zasiadali) Wojciech Murdzek jako przewodniczący (Świdnica) oraz Lilla Gruntkowska (Żarów)? Czy Pan Komendant nie startował w okręgu nr 3 – Strzegom na czele ośmioosobowej listy do rady powiatu z komitetu gdzie byli też członkowie/ sympatycy (PO i SLD) ?
Czy na liście zarządu tego stowarzyszenia jeszcze jest lub był Lech Markiewicz (Strzegom)- były burmistrz Strzegomia? Czy ten Pan nie jest prywatnie  ojcem Pani Moniki Żmijewskiej, która najpierw została jego doradcą, a teraz sekretarzem miasta  ? (Czy L. Gruntkowska  i partnerzy zapewnia jako kancelaria ze Świdnicy pomoc prawną obecnemu burmistrzowi? .
Czy wśród kandydatów do rady powiatu w Świdnicy z okręgu 1 na poz. 10 był Pan Tomasz Kościów ze Świdnicy? Czy to ten Pan w 2015 r. wygrał nabór na podinspektora w Wydziale Funduszy Europejskich w gminie Jawor?
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    i to nie koniec, c.d.n.
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    nie wygląda to ciekawie
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    do PytamPytam•24 lipca 2016 o 06:48

    a to jeszcze nie koniec zatrudnionych ludzi z poza Jawora w urzędzie za tej kadencji
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        a to jeszcze nie koniec zatrudnionych ludzi z poza Jawora w urzędzie za tej kadencji
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    drużynaPytam•23 lipca 2016 o 19:27

    "W mediach lokalnych swoją kandydaturę potwierdził również Lech Markiewicz z komitetu wyborczego Wspólnota Samorządowa, poprzednik Zbigniewa Suchyty. Próbowaliśmy się z nim skontaktować telefonicznie, ale niestety nam się nie udało. Ale skontaktowała się z nami Monika Żmijewska, odpowiedzialna za kontakty z mediami kandydata, której zdaniem posiadany przez nas numer telefonu jest już nieaktualny. Za jej pośrednictwem Lech Markiwicz e-mailowo potwierdził, że będzie kandydował oraz wylicza co zamierza w Gminie zmienić." 
http://strzegomiak.pl/artykul.php?id=3918

"Do tej pory jako doradczyni burmistrza skupiała się na wizerunku pijarowskim włodarza miasta. [...] Wybór pani Moniki Żmijewskiej na jedno z najważniejszych funkcji nie tylko w Urzędzie, ale i w mieście kończy kompletowanie "drużyny Bery" na najważniejszych stanowiskach w mieście."

http://e-legnickie.pl/wiadomosci-z-regionu/jawor/2894-urzad-miasta-ma-nowego-sekretarza
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        "W mediach lokalnych swoją kandydaturę potwierdził również Lech Markiewicz z komitetu wyborczego Wspólnota Samorządowa, poprzednik Zbigniewa Suchyty. Próbowaliśmy się z nim skontaktować telefonicznie, ale niestety nam się nie udało. Ale skontaktowała się z nami Monika Żmijewska, odpowiedzialna za kontakty z mediami kandydata, której zdaniem posiadany przez nas numer telefonu jest już nieaktualny. Za jej pośrednictwem Lech Markiwicz e-mailowo potwierdził, że będzie kandydował oraz wylicza co zamierza w Gminie zmienić." 
http://strzegomiak.pl/artykul.php?id=3918

"Do tej pory jako doradczyni burmistrza skupiała się na wizerunku pijarowskim włodarza miasta. [...] Wybór pani Moniki Żmijewskiej na jedno z najważniejszych funkcji nie tylko w Urzędzie, ale i w mieście kończy kompletowanie "drużyny Bery" na najważniejszych stanowiskach w mieście."

http://e-legnickie.pl/wiadomosci-z-regionu/jawor/2894-urzad-miasta-ma-nowego-sekretarza
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    "ziemia świdnicka" na "ziemi jaworPytam•23 lipca 2016 o 19:04

    Za tej kadencji też na stanowisko kierownika Referatu Gospodarki Odpadami w jaworskim urzędzie nie został ogłoszony nabór, tylko p. Izabela Sozańska, która wcześniej pracowała w Urzędzie Miejskim w Strzegomiu, została jego kierownikiem.
http://www.strzegom.pl/przejrzystapolska/zespol_zadaniowy.htm
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        Za tej kadencji też na stanowisko kierownika Referatu Gospodarki Odpadami w jaworskim urzędzie nie został ogłoszony nabór, tylko p. Izabela Sozańska, która wcześniej pracowała w Urzędzie Miejskim w Strzegomiu, została jego kierownikiem.
http://www.strzegom.pl/przejrzystapolska/zespol_zadaniowy.htm
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    zróbmy bilansPytam•23 lipca 2016 o 19:03

    Czy możecie podać, ile w tym czasie zwolniono z urzędu i podległych mu instytucji, ludzi z Jawora i Powiatu Jaworskiego?
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        Czy możecie podać, ile w tym czasie zwolniono z urzędu i podległych mu instytucji, ludzi z Jawora i Powiatu Jaworskiego?
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    ciekawezróbmy bilans•23 lipca 2016 o 19:10

    Ciekawe też jak się ma wskaźnik bezrobocia w powiecie świdnickim do wskaźnika bezrobocia w powiecie jaworskim i jak się on zmieniał od początku tej kadencji?
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        Ciekawe też jak się ma wskaźnik bezrobocia w powiecie świdnickim do wskaźnika bezrobocia w powiecie jaworskim i jak się on zmieniał od początku tej kadencji?
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    don łemilianoPytam•23 lipca 2016 o 19:00

    ale w kampanii wyborczej,obiecana była przede wszystkim praca dla jaworzan ?
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        ale w kampanii wyborczej,obiecana była przede wszystkim praca dla jaworzan ?
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    ?Pytam•23 lipca 2016 o 18:45

    a co z ludźmi z jaworskiej wspólnoty samorządowej
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        a co z ludźmi z jaworskiej wspólnoty samorządowej
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    co dane, to wraca?•25 lipca 2016 o 16:54

    "Jeżeli chcesz komuś coś zabrać, by mieć, być szczęśliwą osobą, Tobie również to zostanie zabrane. I możesz sobie wmawiać rożne rzeczy, efekty pokażą co zbudowałeś/aś i dlaczego coś się wydarza."
http://www.blog.dsmaster.pl/2012/06/26/wszystko-wraca-do-ciebie/
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        "Jeżeli chcesz komuś coś zabrać, by mieć, być szczęśliwą osobą, Tobie również to zostanie zabrane. I możesz sobie wmawiać rożne rzeczy, efekty pokażą co zbudowałeś/aś i dlaczego coś się wydarza."
http://www.blog.dsmaster.pl/2012/06/26/wszystko-wraca-do-ciebie/
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    to jest smutne?•24 lipca 2016 o 22:13

    Może niech spróbują poszukać pracy w Świdnicy albo w Strzegomiu-o ile tamtejsi włodarze nie są lokalnymi patriotami i nie zatrudniają w pierwszej kolejności swoich mieszkańców.
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        Może niech spróbują poszukać pracy w Świdnicy albo w Strzegomiu-o ile tamtejsi włodarze nie są lokalnymi patriotami i nie zatrudniają w pierwszej kolejności swoich mieszkańców.
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    kto wie??•24 lipca 2016 o 16:03

    najlepiej zapytaj o to burmistrza

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        najlepiej zapytaj o to burmistrza
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    2 powiatyPytam•23 lipca 2016 o 18:41

    no całkiem sporo za tej kadencji pojawiło się na "ziemi jaworskiej" tej świdnickiej wspólnoty samorządowej
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        no całkiem sporo za tej kadencji pojawiło się na "ziemi jaworskiej" tej świdnickiej wspólnoty samorządowej
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    link2 powiaty•25 sierpnia 2016 o 21:49

    https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html
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        https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html
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    ech2 powiaty•25 lipca 2016 o 22:03

    co on nie obiecywał jaworzanom w kampanii wyborczej, żeby dostać jak najwięcej głosów od jaworzan i zostać burmistrzem...
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        co on nie obiecywał jaworzanom w kampanii wyborczej, żeby dostać jak najwięcej głosów od jaworzan i zostać burmistrzem...
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    nie fair2 powiaty•25 lipca 2016 o 19:10

    Tylko że burmistrz obiecywał pracę dla jaworzan, tym czasem zatrudniani są ludzie z poza (w tym angażujących się politycznie na w powiecie świdnickim) i zwalniani są jaworzanie. Ci bezrobotni jaworzanie z racji długoletniego tu zamieszkiwania mają rodziny i znajomych, z którymi o swoich problemach z pracą rozmawiają.
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        Tylko że burmistrz obiecywał pracę dla jaworzan, tym czasem zatrudniani są ludzie z poza (w tym angażujących się politycznie na w powiecie świdnickim) i zwalniani są jaworzanie. Ci bezrobotni jaworzanie z racji długoletniego tu zamieszkiwania mają rodziny i znajomych, z którymi o swoich problemach z pracą rozmawiają.
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    sceptyk2 powiaty•25 lipca 2016 o 18:19

    I zwolnionych, i przyjętych lub awansowanych jaworzan również... Może dosyć tych krokodylich łez nad jaworzanami, bo w innych powiatach zaczną się przyglądać ludziom tam pracującym z Jawora. Mamy swobodny przepływ pracy w Unii Europejskiej, nie zauważyliście jeszcze tego, powiatowi inteligenci???
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        I zwolnionych, i przyjętych lub awansowanych jaworzan również... Może dosyć tych krokodylich łez nad jaworzanami, bo w innych powiatach zaczną się przyglądać ludziom tam pracującym z Jawora. Mamy swobodny przepływ pracy w Unii Europejskiej, nie zauważyliście jeszcze tego, powiatowi inteligenci???
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    praca dla jaworzan2 powiaty•25 lipca 2016 o 17:02

    I niestety całkiem sporo za tej kadencji zostało zwolnionych jaworzan. Ale ponoć krzywda ludzka lubi wracać, i to ze zdwojoną siłą...
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        I niestety całkiem sporo za tej kadencji zostało zwolnionych jaworzan. Ale ponoć krzywda ludzka lubi wracać, i to ze zdwojoną siłą...
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    spokojnie,2 powiaty•25 lipca 2016 o 16:49

    prawda jak oliwa – zawsze na wierzch wypływa...
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        prawda jak oliwa – zawsze na wierzch wypływa...
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    faktycznie, dziwnie to wygląda2 powiaty•24 lipca 2016 o 22:50

    i sprawdzić wszystkie te zatrudnienia, konkursy, nabory
https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html
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        i sprawdzić wszystkie te zatrudnienia, konkursy, nabory
https://cba.gov.pl/pl/aktualnosci/3196,Akt-oskarzenia-za-fikcyjny-konkurs.html
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    trochę to dziwne2 powiaty•24 lipca 2016 o 22:46

    Jak to czytam, to nasuwa mi się pytanie, czy czasami nie mamy tu do czynienia ze zjawiskiem kumoterstwa, klientelizmu, lub nepotyzmu? Musiałby to sprawdzić ktoś biegły w tych sprawach.
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        Jak to czytam, to nasuwa mi się pytanie, czy czasami nie mamy tu do czynienia ze zjawiskiem kumoterstwa, klientelizmu, lub nepotyzmu? Musiałby to sprawdzić ktoś biegły w tych sprawach.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: mieszkaniec Jawora]
    mieszkaniec Jawora•23 lipca 2016 o 08:16

    Gdzie Ci ludzie mieli oczy, przecież w Jaworze prawie nic się nie dzieje, mówię o poważniejszych inwestycjach. Miał być basen letni, remont zamku, darmowa komunikacja, boisko przy gimnazjum , itd, itd.    Niedługo połowa kadencji. A tu nic?
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        Gdzie Ci ludzie mieli oczy, przecież w Jaworze prawie nic się nie dzieje, mówię o poważniejszych inwestycjach. Miał być basen letni, remont zamku, darmowa komunikacja, boisko przy gimnazjum , itd, itd.    Niedługo połowa kadencji. A tu nic?
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    mam podobne spostrzeżeniamieszkaniec Jawora•23 lipca 2016 o 11:16

    to prawda, w moim odczuciu głównie imprezy i igrzyska, gdzie burmistrz publicznie występuje a potem możemy oglądać filmiki i zdjęcia z tych "wielkich wydarzeń dla Jawora"
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        to prawda, w moim odczuciu głównie imprezy i igrzyska, gdzie burmistrz publicznie występuje a potem możemy oglądać filmiki i zdjęcia z tych "wielkich wydarzeń dla Jawora"
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    Kleksmieszkaniec Jawora•23 lipca 2016 o 10:17

    Jak Bera wybuduje basen letni, to przestaniesz marudzić na forum? Ma na to jeszcze 2 lata. Jak mu się to uda, ma mój głos.
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        Jak Bera wybuduje basen letni, to przestaniesz marudzić na forum? Ma na to jeszcze 2 lata. Jak mu się to uda, ma mój głos.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: taka sytuacja]
    taka sytuacjaKleks•23 lipca 2016 o 12:57

    Myślałam, że tam gdzie stanęły te nowe wiaty została też uruchomiona ta darmowa komunikacja, dlatego tam poszłam. Siedziało się fajnie, tylko niestety nigdzie nie dojechałam.
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        Myślałam, że tam gdzie stanęły te nowe wiaty została też uruchomiona ta darmowa komunikacja, dlatego tam poszłam. Siedziało się fajnie, tylko niestety nigdzie nie dojechałam.
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    taka sytuacjaKleks•23 lipca 2016 o 12:53

    Kleksie, ale burmistrz powiedział, że będzie darmowa komunikacja w Jaworze dla jaworzan...
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        Kleksie, ale burmistrz powiedział, że będzie darmowa komunikacja w Jaworze dla jaworzan...
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    KleksKleks•23 lipca 2016 o 12:49

    Ciesz się z wiat przystankowych, bo inaczej to byś na starej spróchniałej desce siedziała. Darmową komunikację miejską na Dolnym Śląsku ma tylko Lubin, więc póki co zaopatrz się w samochód. Poza tym, krótki spacerek krzywdy nikomu nie zrobił.
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        Ciesz się z wiat przystankowych, bo inaczej to byś na starej spróchniałej desce siedziała. Darmową komunikację miejską na Dolnym Śląsku ma tylko Lubin, więc póki co zaopatrz się w samochód. Poza tym, krótki spacerek krzywdy nikomu nie zrobił.
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    taka sytuacjaKleks•23 lipca 2016 o 12:12

    Usiadłam sobie wczoraj w tej nowo postawionej wiacie przystankowej w nadziei, że dojadę do domu z ciężkimi zakupami. Przyjechało kilka busów, ale żaden nie chciał mnie podwieźć za darmo. Może ktoś wie, gdzie i kiedy kursuje ta darmowa komunikacja dla jaworzan?
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        Usiadłam sobie wczoraj w tej nowo postawionej wiacie przystankowej w nadziei, że dojadę do domu z ciężkimi zakupami. Przyjechało kilka busów, ale żaden nie chciał mnie podwieźć za darmo. Może ktoś wie, gdzie i kiedy kursuje ta darmowa komunikacja dla jaworzan?
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    estetyka i wizerunek JaworaKleks•23 lipca 2016 o 11:55

    a ja czekam na obiecane remonty gminnych zabytków, zwłaszcza zamku, który jest istną antypromocją Jawora w samym jego centrum
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        a ja czekam na obiecane remonty gminnych zabytków, zwłaszcza zamku, który jest istną antypromocją Jawora w samym jego centrum
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    realizacjaKleks•23 lipca 2016 o 11:53

    Kleksie, skoro Twoim zdaniem wszystko można zrobić w ciągu 2 lat, to w grudniu tego roku właśnie mijają 2 lata.
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        Kleksie, skoro Twoim zdaniem wszystko można zrobić w ciągu 2 lat, to w grudniu tego roku właśnie mijają 2 lata.
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    przykre rozczarowanieKleks•23 lipca 2016 o 11:02

    Ja niestety, ale nie wierzę w jego obietnice, bo mi osobiście też coś obiecał i słowa nie dotrzymał (nawet tego danego na piśmie).
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        Ja niestety, ale nie wierzę w jego obietnice, bo mi osobiście też coś obiecał i słowa nie dotrzymał (nawet tego danego na piśmie).
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    na razie ciągle tylko obiecujeKleks•23 lipca 2016 o 10:59

    a co w takim razie stało na przeszkodzie burmistrzowi, aby od początku kadencji wprowadzić dla jaworzan obiecana darmową komunikację?
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        a co w takim razie stało na przeszkodzie burmistrzowi, aby od początku kadencji wprowadzić dla jaworzan obiecana darmową komunikację?
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    AntonioKleks•23 lipca 2016 o 10:50

    Ja nie jestem pływakiem. Mnie osobiście interesuje obiecana hala widowiskowa wraz z kinem. A na marginesie skoro przez dwa lata nie zrobiono prawie nic w celu realizacji najważniejszych obietnic to trudno uwierzyć, że w dwa następne lata zostaną zrealizowane...
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        Ja nie jestem pływakiem. Mnie osobiście interesuje obiecana hala widowiskowa wraz z kinem. A na marginesie skoro przez dwa lata nie zrobiono prawie nic w celu realizacji najważniejszych obietnic to trudno uwierzyć, że w dwa następne lata zostaną zrealizowane...
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    ccc•22 lipca 2016 o 22:34

    CZytjąc komentarze coraz bardziej utwierdzam się w przekonaniu, że Bera był dobrym wyborem. Tyle jadu co tu wylano na tego człowieka że aż wstyd.
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        CZytjąc komentarze coraz bardziej utwierdzam się w przekonaniu, że Bera był dobrym wyborem. Tyle jadu co tu wylano na tego człowieka że aż wstyd.
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    wszystko po 5 złccc•22 lipca 2016 o 23:48

    Może dla Ciebie. Skoro są negatywne komentarze, to oznacza, że wybór nie był dobry i nazywał bym jadem szczere opinie jaworzan.
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        Może dla Ciebie. Skoro są negatywne komentarze, to oznacza, że wybór nie był dobry i nazywał bym jadem szczere opinie jaworzan.
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    jaworzankawszystko po 5 zł•23 lipca 2016 o 10:54

    Bardziej podobne do siebie są komentarze chwalące burmistrza. Tym bardziej że chyba nikt nie wymienia tego co zrobił dla miasta. Dlaczego skoro jest tak wspaniały? Podobno tyle dobrego zrobił... Proszę wymienić...
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        Bardziej podobne do siebie są komentarze chwalące burmistrza. Tym bardziej że chyba nikt nie wymienia tego co zrobił dla miasta. Dlaczego skoro jest tak wspaniały? Podobno tyle dobrego zrobił... Proszę wymienić...
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    obiektywizmwszystko po 5 zł•23 lipca 2016 o 10:47

    Nazywaj sobie to jak chcesz, ale opinie są takie jakie są i swoimi komentarzami tego nie zmienisz. Ty masz takie zdanie, a inni mają inne i tyle  w tym temacie.
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        Nazywaj sobie to jak chcesz, ale opinie są takie jakie są i swoimi komentarzami tego nie zmienisz. Ty masz takie zdanie, a inni mają inne i tyle  w tym temacie.
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    Klekswszystko po 5 zł•23 lipca 2016 o 10:18

    Negatywne komentarze w większości pisane są w identyczny sposób, co sugeruje, że pisane są przez jedną osobę albo grupkę osób. W związku z tym nazywanie tych wypowiedzi "opiniami Jaworzan" jest po prostu śmieszne.
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        Negatywne komentarze w większości pisane są w identyczny sposób, co sugeruje, że pisane są przez jedną osobę albo grupkę osób. W związku z tym nazywanie tych wypowiedzi "opiniami Jaworzan" jest po prostu śmieszne.
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    ser biały•22 lipca 2016 o 19:08

    tu bym polemizował !
ale cóż, dzięki takim wpisom, widać poziom potencjalnego, zagorzałego zwolennika tego jegomościa.
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    Wuj z kimś•22 lipca 2016 o 08:46

    Lepszy Bera niż każde pisowsko kukizowskie badziewie.
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        Lepszy Bera niż każde pisowsko kukizowskie badziewie.
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    ciociaWuj z kimś•22 lipca 2016 o 08:55

    Nerwy puszczają czy kultury z domu nie wyniesiono?
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        Nerwy puszczają czy kultury z domu nie wyniesiono?
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    w Strzegomiu lub w Świdnicy lepiej?
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        w Strzegomiu lub w Świdnicy lepiej?
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    Wuj z kimściocia•22 lipca 2016 o 18:00

    Niby z jakiego powodu? Mam w dupie jaworską polityczke. Wszyscy siebie warci
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        Niby z jakiego powodu? Mam w dupie jaworską polityczke. Wszyscy siebie warci
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    Inez•21 lipca 2016 o 20:51

    A Bera 79% poparcia. Dziękuję.
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    MoniaInez•21 lipca 2016 o 23:33

    wmawiaj sobie, wmawiaj, tylko żebyś nie przeżyła szoku
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    LudwikInez•21 lipca 2016 o 23:06

    Kłamać trzeba umieć. W te twoje procenty nawet dziecko nie uwierzy!
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        Kłamać trzeba umieć. W te twoje procenty nawet dziecko nie uwierzy!
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    chyba raczej za odwołaniemInez•21 lipca 2016 o 21:20

    Bera prawie 70% poparcia ale na NIE
http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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        Bera prawie 70% poparcia ale na NIE
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    ddffg•21 lipca 2016 o 19:25

    w nowym łajnie jarskim boją się prawdy.
mentor gminno-powiatowy, straszy paragrafami, że "obraźliwe" (czytaj) niewygodne i dosadne  komentarze internetowe.
straszą, że  będą kary.
ale prawdy nie zastraszycie.
dziadostwo widzą już wszyscy.
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        w nowym łajnie jarskim boją się prawdy.
mentor gminno-powiatowy, straszy paragrafami, że "obraźliwe" (czytaj) niewygodne i dosadne  komentarze internetowe.
straszą, że  będą kary.
ale prawdy nie zastraszycie.
dziadostwo widzą już wszyscy.
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    propaganda jak za komunyddffg•21 lipca 2016 o 21:31

    ddffg, czym się przejmujesz, kto to w ogóle jeszcze czyta... wyluzuj, pewnie komuś czasy się pomyliły
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    takie jajaddffg•21 lipca 2016 o 21:28

    Powinni obawiać się paragrafów, ale nie komentujący-oni do komentarzy nt. osób publicznych i sprawowania przez nich władzy mają pełne prawo-w końcu to oni ich zatrudnili. Obawiać się natomiast paragrafów powinna władza. Dla wszystkich ku przestrodze-za zastraszanie tez jest paragraf.
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    głosuję na artura
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    popieram kazika
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    ależ żeśmy wybrali. Pokarało nas.Teraz już będziemy grzeczni i wybierzemy Artura.
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    Natalia•20 lipca 2016 o 21:33

    Krzyś masz rację Artur bije Emiliana na głowę. Taka to prawda.Artur mam się podoba, Artur śni nam się po nocach. Artur wracaj. Tylko ty.
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    ja niestety, ale odnoszę osobiste wrażenie, że nie tylko AU bije EB na głowę
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    To zrozumiałe, że Artur. biję Emiliana na głowę,
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    Sasi•20 lipca 2016 o 21:02

    Chcemy Jaworzan a nie Arka z Legnicy!!!Brawo Emilian ..
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    Wole Arka z Legnicy dbającego o jaworzan niż Emsiego z Jawora...
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    Ja też !

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]9
    Lubię to: 9
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ja też !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: Taka logika]
    Taka logikaSasi•20 lipca 2016 o 21:27

    Skoro EB jaworzanin zatrudnia ludzi ze Strzegomia  i Świdnicy to AB legniczanin będzie zatrudniał ludzi z Jawora !
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    i tyle nt Po, a gdy chodzi o koalicję PO+SLD pod szyldem Komitet EB Razem to już każdy sam oceni
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    Polacy, nic się nie stało: http://www.msn.com/pl-pl/wiadomosci/polska/powr%C3%B3t-na-bia%C5%82ym-koniu-polacy-nie-chc%C4%85-prezydenta-tuska/ar-BBuBhEh?li=AAaGjkQ&ocid=spartandhp
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    AB jak został wicestarostą to nie pozwalniał jaworzan a EB jak został burmistrzem to pracę stracili jaworzanie a zatrudnieni zostali ludzie z poza Jawora, ze Strzegomia i Świdnicy.
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    klasa, profesjonalizm, rzetelność•20 lipca 2016 o 06:52

    U panów starostów wyraźnie widać wysoką klasę. Bez rozgłosu, agresywnego pijaru, ale sukcesywnie i skutecznie pozyskują środki i realizują powiatowe zadania i inwestycje, przekazując mieszkańcom w sposób profesjonalny informacje o działaniach starostwa (nie cudzych), nie myląc przy okazji urzędu starostwa z mediami i nie robiąc ze strony starostwa tablicy ogłoszeń dla wszystkiego, co dzieje się w okolicy, a z poważnych stanowisk władzy publicznej rzeczników, dziennikarzy, wodzirejów, etc.
Tym panom można zaufać-nie rzucają słów na wiatr, a SŁOWO jest dla nich cenniejsze od złota.
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        U panów starostów wyraźnie widać wysoką klasę. Bez rozgłosu, agresywnego pijaru, ale sukcesywnie i skutecznie pozyskują środki i realizują powiatowe zadania i inwestycje, przekazując mieszkańcom w sposób profesjonalny informacje o działaniach starostwa (nie cudzych), nie myląc przy okazji urzędu starostwa z mediami i nie robiąc ze strony starostwa tablicy ogłoszeń dla wszystkiego, co dzieje się w okolicy, a z poważnych stanowisk władzy publicznej rzeczników, dziennikarzy, wodzirejów, etc.
Tym panom można zaufać-nie rzucają słów na wiatr, a SŁOWO jest dla nich cenniejsze od złota.
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    elfklasa, profesjonalizm, rzetelność•20 lipca 2016 o 21:34

    o co chodzi z tym nazwijmy to "nieporozumieniem" na linii organizatorzy mistrzostw - ratusz? Wie ktoś coś więcej. Proszę o wyjaśnienie
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    Do:  klasa, profesjonalizm, rzetelnośćklasa, profesjonalizm, rzetelność•20 lipca 2016 o 08:54

    Zapomniałeś pod tą pieśnią pochwalną, napisać: "łubudubu niech nam żyją starostowie, to mówiłem ja Jarząbek" hehe
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        Zapomniałeś pod tą pieśnią pochwalną, napisać: "łubudubu niech nam żyją starostowie, to mówiłem ja Jarząbek" hehe
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    boboDo:  klasa, profesjonalizm, rzetelność•20 lipca 2016 o 16:30

    Ci panowie nie potrzebują wazeliny, bo sami przez swoje działanie i postawę wyrobili sobie dobrą markę. Inni mogą się od nich uczyć profesjonalizmu.
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        Ci panowie nie potrzebują wazeliny, bo sami przez swoje działanie i postawę wyrobili sobie dobrą markę. Inni mogą się od nich uczyć profesjonalizmu.
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    zenekDo:  klasa, profesjonalizm, rzetelność•20 lipca 2016 o 10:28

    Już sędziego z modelarskich mistrzostw nie mieszał byś w swoje politykierskie rozgrywki... Typowe dla platformiarzy, kto nie znami ten przeciwko nam... ale to już niesmaczne żeby tak atakować sędziego z jaworskich mistrzostw!
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        Już sędziego z modelarskich mistrzostw nie mieszał byś w swoje politykierskie rozgrywki... Typowe dla platformiarzy, kto nie znami ten przeciwko nam... ale to już niesmaczne żeby tak atakować sędziego z jaworskich mistrzostw!
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    Ż E N A D Aklasa, profesjonalizm, rzetelność•20 lipca 2016 o 08:45

    Więcej wazeliny nie miałeś?
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        Więcej wazeliny nie miałeś?
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    ojŻ E N A D A•20 lipca 2016 o 16:21

    ktoś tu chyba jest zazdrosny

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]10
    Lubię to: 10
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        ktoś tu chyba jest zazdrosny
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: Tomkowa]
    Tomkowa•20 lipca 2016 o 00:52

    A ja wolę starostę. On jest najlepszy
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    Niech żyje Urbański. Nikt go nie pokona.
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        Niech żyje Urbański. Nikt go nie pokona.
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    Tom•20 lipca 2016 o 00:01

    Bera jest najlepszy! a ci co tak nie uważają są może bystrzy jak woda w klozecie! Nie dorastacie berze do podłogi pisowcy! tylko platforma tylko bera!
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        Bera jest najlepszy! a ci co tak nie uważają są może bystrzy jak woda w klozecie! Nie dorastacie berze do podłogi pisowcy! tylko platforma tylko bera!
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    do TomTom•20 lipca 2016 o 21:37

    Tylko na tyle was stać? Obrażanie tych, którzy nie popierają jedynie słusznej linii...
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    wsTom•20 lipca 2016 o 18:17

    hi hi bera ! gorszego do tej pory nie było w jaworku
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        hi hi bera ! gorszego do tej pory nie było w jaworku
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    nie jest dobrzews•20 lipca 2016 o 18:34

    Ja niestety ale też mam takie zdanie i jak czytam niektóre posty, to widzę że nie jestem odosobniony w swoich poglądach.
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        Ja niestety ale też mam takie zdanie i jak czytam niektóre posty, to widzę że nie jestem odosobniony w swoich poglądach.
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    Olga•19 lipca 2016 o 20:04

    Wasze złośliwe komentarze to znów 79 procent poparcia dla Bery
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    PolakOlga•19 lipca 2016 o 21:45

    Olgo, proponuję Ci zapoznać się ze znaczeniem słów pluralizm i tolerancja. Żyjemy w demokratycznym państwie, a charakterystyczną cechą tego ustroju jest to, jego społeczność nie boi się publicznie wypowiadać własnego zdania na dany temat-i całe szczęście, że w Polsce czasy komunizmu przeszły już do historii, gdzie królowała wszechobecna CENZURA.
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        Olgo, proponuję Ci zapoznać się ze znaczeniem słów pluralizm i tolerancja. Żyjemy w demokratycznym państwie, a charakterystyczną cechą tego ustroju jest to, jego społeczność nie boi się publicznie wypowiadać własnego zdania na dany temat-i całe szczęście, że w Polsce czasy komunizmu przeszły już do historii, gdzie królowała wszechobecna CENZURA.
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    PolakPolak•19 lipca 2016 o 22:21

    Polciu, jak ktoś jak mantrę powtarza w kółko ten sam z księżyca wzięty sondaż na wszystkie opinie wygłaszane na tym portalu, z którymi się nie zgadza, to jak inaczej takiej osobie można pomóc, jak nie rozszerzyć jej horyzonty myślowe?
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        Polciu, jak ktoś jak mantrę powtarza w kółko ten sam z księżyca wzięty sondaż na wszystkie opinie wygłaszane na tym portalu, z którymi się nie zgadza, to jak inaczej takiej osobie można pomóc, jak nie rozszerzyć jej horyzonty myślowe?
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    Człowieku, dwóch wyrazów się nauczyłeś "pluralizm i tolerancja" i będziesz je powtarzać przy każdej okazji, gdy ktoś ma inne zdanie, a Tobie brakuje argumentów?
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        Człowieku, dwóch wyrazów się nauczyłeś "pluralizm i tolerancja" i będziesz je powtarzać przy każdej okazji, gdy ktoś ma inne zdanie, a Tobie brakuje argumentów?
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    na nieOlga•19 lipca 2016 o 20:15

    masz rację, jest bliskie 70%, tylko że na NIE-chyba masz problem z właściwym odczytywaniem wyników http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    gołąbek•19 lipca 2016 o 18:03

    Możecie hejtować jak chcecie, ale prawda jest taka,że Bera jest najlepszym z dotychczasowych burmistrzów - Amen
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    Grubygołąbek•19 lipca 2016 o 23:48

    Nie masz racji Olgo poparcie dla p. Bery raptownie spada. Nie zaklinaj rzeczywistości. Jego ( EB ) czas się już kończy. Będziemy mieli nowego Burmistrza
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    Pewnie chodziło mu o starostwo :)
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    Skoro według ciebie to urzędnicy nadają na niego to pomyśl, jakim musi być szefem...
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    Ż E N A D AGruby•20 lipca 2016 o 08:44

    Od 7:00 jak rozumiem urząd otwarty i już nadajecie z komentarzami, jaki to Bera zły, a inni wspaniali?
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        Od 7:00 jak rozumiem urząd otwarty i już nadajecie z komentarzami, jaki to Bera zły, a inni wspaniali?
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    ktoś może zaklinać rzeczywistość i jak mantrę powtarzać "jestem the best", tylko że tu ważne jest nie to co myślę o sobie ja, lecz to, co myślą o mnie inni.
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    jaworzaninGruby•20 lipca 2016 o 07:02

    Dostał szansę od jaworzan (wotum zaufania publicznego) i ją zmarnował. Komuś, kto nie dotrzymuje danego słowa drugi raz już trudno zaufać, a do tego dochodzi sposób rządzenia, do którego jaworzanie mają wiele uwag, część z nich można choćby wyczytać na tym portalu.
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    Grubygołąbek•19 lipca 2016 o 23:46

    Olga się myli  poparcie dla Bery raptownie spada.Tu nie pomogą zaklęcia. Taka jest prawda. Musisz się z tym pogodzić. POPARCIE DLA BERY SPADA RAPTOWNIE.
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    jastrząbgołąbek•19 lipca 2016 o 23:42

    Oj mylisz się. Najlepszy to był Urbański. Taka jest prawda.Tylko Artur, jakie piękne imię,
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            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: yyy]
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    Monia, to Ty?
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    drejfusyyy•20 lipca 2016 o 21:37

    ale Monia trzaska te komentarze, dobrze że poza godzinami pracy.
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    Tak dziękujemy
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    tomek•18 lipca 2016 o 20:02

    Woka ludu jest taka. Berze już dziękujemy.
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        Woka ludu jest taka. Berze już dziękujemy.
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    Wiesław•18 lipca 2016 o 19:11

    Nie zagłosuję na p. Emiliana Berę. Nie zagłosuję i basta.
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        Nie zagłosuję na p. Emiliana Berę. Nie zagłosuję i basta.
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    AlicjaWiesław•19 lipca 2016 o 20:01

    Wiesiek -Ty to Paweł albo Krzysiu!
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        Wiesiek -Ty to Paweł albo Krzysiu!
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    AśkaWiesław•19 lipca 2016 o 18:05

    a ja i moja rodzina zagłosujemy tylko na Berę
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    A ja nie zagłosuję na Berę i moja rodzina też
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    Karol•15 lipca 2016 o 22:56

    PANIE ARTURZE URBAŃSKI WRACAJ DO NAS.
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    Artur przestań!
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    a po co ?
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    Stella•15 lipca 2016 o 22:54

    Jak zwykle człowiek myślał,, że robi dobrze dla siebie, cieszył się, szalał ze szczęścia, że EB wygrał, a teraz puka się w głowę po co na niego glosowałem. Moja wina, ale naprawię ten błąd  juz nie zagłosuję na EMILIANA  BERĘ i moja rodzina, moi przyjaciele i znajomi.
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    gościu lub gościówkoStella•19 lipca 2016 o 21:10

    proponuje więcej tolerancji, ilu ludzi na świecie, tyle poglądów na jeden temat-i to jest PIĘKNE
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    gośćStella•19 lipca 2016 o 18:11

    przestań uprawiać tanią socjotechnikę, efekt może być odwrotny od zamierzonego.
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    Agata•15 lipca 2016 o 22:07

    Nie, nie to nie prawda ludzie nie zagłosują na Berę.Myśleli, że dostaną pracę. Pracę dostali Swidniczanie i Strzegomianie
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    ten basen jest od 8 lat zamknięty i jakoś wcześniej ci nie przeszkadzał
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    SłowoNikola•19 lipca 2016 o 22:47

    "Czy jeszcze ktoś pamięta czasy, kiedy powiedzenie komuś, że kłamie było śmiertelną obrazą? Kłamca, jeżeli mu udowodniono kłamstwo, zostawał z plamą na honorze. Pamiętacie honor? Zobowiązywał, oznaczał, że można było komuś zawierzyć na słowo. Słowo. Powinno mieć znaczenie, nie rzuca się słów na wiatr, wyważa się słowa, ponieważ raz wypowiedziane, zostają przyklejone do człowieka, niewykluczone, że na zawsze."
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        "Czy jeszcze ktoś pamięta czasy, kiedy powiedzenie komuś, że kłamie było śmiertelną obrazą? Kłamca, jeżeli mu udowodniono kłamstwo, zostawał z plamą na honorze. Pamiętacie honor? Zobowiązywał, oznaczał, że można było komuś zawierzyć na słowo. Słowo. Powinno mieć znaczenie, nie rzuca się słów na wiatr, wyważa się słowa, ponieważ raz wypowiedziane, zostają przyklejone do człowieka, niewykluczone, że na zawsze."
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    SŁOWONikola•19 lipca 2016 o 21:36

    nie tylko ta obietnica wyborcza nie została spełniona (obiecywano miejsca pracy dla jaworzan a zatrudniono ludzi z poza Jawora i zwolniono jaworzan, obiecywano jaworzanom bezpłatną komunikację a bezpłatnie podróżują tylko nieliczni i nie tylko jaworzanie (samochodami służbowymi), obiecywano w Jaworze kino i to akurat w moim odczuciu zostało spełnione, jak oglądam niektóre filmiki nagminnie nagrywane i rozpowszechniane na fejsie i w innych mediach
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    obietnice wyborczeNikola•19 lipca 2016 o 21:20

    EB w kampanii wyborczej obiecywał jaworzanom, że go uruchomi, żeby jaworzanie mieli gdzie wypoczywać latem. Nie dość, że już drugi sezon za rządów EB basen letni nie jest czynny, to jeszcze teraz nawet na Jaworniku nie można wypocząć, to hałas, smród i zanieczyszczenia spalinami w związku ze zorganizowaniem na nim mistrzostw Europy modeli pływających skutecznie odstraszają od przebywania na tym obiekcie.
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        EB w kampanii wyborczej obiecywał jaworzanom, że go uruchomi, żeby jaworzanie mieli gdzie wypoczywać latem. Nie dość, że już drugi sezon za rządów EB basen letni nie jest czynny, to jeszcze teraz nawet na Jaworniku nie można wypocząć, to hałas, smród i zanieczyszczenia spalinami w związku ze zorganizowaniem na nim mistrzostw Europy modeli pływających skutecznie odstraszają od przebywania na tym obiekcie.
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    OczekującyAgata•15 lipca 2016 o 22:48

    A Jaworzanie dostali ławeczki i skwerki żeby mieli gdzie oczekiwać na obiecaną pracę !
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        A Jaworzanie dostali ławeczki i skwerki żeby mieli gdzie oczekiwać na obiecaną pracę !
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    stuk pukOczekujący•19 lipca 2016 o 17:19

    to tak jakby głodnemu dać zamiast posiłku bilet do kina
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    priorytety jaworzanOczekujący•16 lipca 2016 o 10:19

    http://www.jawor.pl/pliki/8/wyniki-glosowania-priorytety-mieszkancow.pdf
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    priorytetyOczekujący•16 lipca 2016 o 10:11

    Co do inwestycji, to jaworzanie zdefiniowali swoje potrzeby w tym zakresie w wyniku prowadzonych wśród jaworzan badań: "Potrzeby jaworzan priorytetem gminy". Na liście rankingowej potrzeb jaworzan nie ma skwerków, jest natomiast odkryty basen letni.
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        Co do inwestycji, to jaworzanie zdefiniowali swoje potrzeby w tym zakresie w wyniku prowadzonych wśród jaworzan badań: "Potrzeby jaworzan priorytetem gminy". Na liście rankingowej potrzeb jaworzan nie ma skwerków, jest natomiast odkryty basen letni.
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    normalneOczekujący•16 lipca 2016 o 09:46

    Jaworzanie, którym obiecano pracę (obietnica wyborcza), czynny odkryty basen letni, darmową komunikację, itp. mają prawo czuć niezadowolenie, jeśli zamiast tego oferuje im się igrzyska, skwerki, ławeczki, itp. (które też kosztują).
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        Jaworzanie, którym obiecano pracę (obietnica wyborcza), czynny odkryty basen letni, darmową komunikację, itp. mają prawo czuć niezadowolenie, jeśli zamiast tego oferuje im się igrzyska, skwerki, ławeczki, itp. (które też kosztują).
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                [image: PSYCHOLOGIA MARKETINGU  (MLM)]
    PSYCHOLOGIA MARKETINGU  (MLM)Oczekujący•16 lipca 2016 o 07:32

    Bo w Jaworze przeważa PR, gdzie próbuje się spełniać potrzeby jaworzan od najwyższych w hierarchii potrzeb, co z natury rzeczy musi wywoływać niezadowolenie. 
http://zarzyccy.pl/p_piramida-potrzeb-maslowa.html
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        Bo w Jaworze przeważa PR, gdzie próbuje się spełniać potrzeby jaworzan od najwyższych w hierarchii potrzeb, co z natury rzeczy musi wywoływać niezadowolenie. 
http://zarzyccy.pl/p_piramida-potrzeb-maslowa.html
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    DiabełOczekujący•15 lipca 2016 o 22:58

    Ma pan rację. Jedni koszą kasę a drudzy czekają na ławeczkach.......
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        Ma pan rację. Jedni koszą kasę a drudzy czekają na ławeczkach.......
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                [image: Wojtek]
    Wojtek•15 lipca 2016 o 22:03

    Popieram  osobę ktora napisała, że Bera jest niekompetentny. Też mam takie zdanie. Coś wiem na ten temat.Już najwyższy czas - szukajmy nowego burmistrza.
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        Popieram  osobę ktora napisała, że Bera jest niekompetentny. Też mam takie zdanie. Coś wiem na ten temat.Już najwyższy czas - szukajmy nowego burmistrza.
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    naturalny autorytetWojtek•19 lipca 2016 o 21:23

    moim zdaniem pan Arek byłby zdecydowanie lepszym burmistrzem
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        moim zdaniem pan Arek byłby zdecydowanie lepszym burmistrzem
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    janaturalny autorytet•21 lipca 2016 o 09:28

    a moim to ten Pan marnuje się tutaj. Jego miejsce jest w Warszawie a nie na prowincji.
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        a moim to ten Pan marnuje się tutaj. Jego miejsce jest w Warszawie a nie na prowincji.
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    taka rzeczywistośćWojtek•19 lipca 2016 o 20:02

    Jaworzanie (wyborcy) wybierając burmistrza tak naprawdę zatrudniają gminnego menagera, od którego wymagane jest aby zarządzając gminą realizował wszystkie zadania własne i zlecone gminy i to na wysokim poziomie. Zatrudnił swoich doradców, pracowników, kierowników jednostek. Radni z jego komitetu na wstępie uchwalili mu prawie najwyższe możliwe wynagrodzenie, więc ludzie mają prawo w zamian oczekiwać najwyższych kompetencji i najwyższych efektów pracy, oraz oceniać sposób i jakość wykonywanych zadań.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]5
    Lubię to: 5
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Jaworzanie (wyborcy) wybierając burmistrza tak naprawdę zatrudniają gminnego menagera, od którego wymagane jest aby zarządzając gminą realizował wszystkie zadania własne i zlecone gminy i to na wysokim poziomie. Zatrudnił swoich doradców, pracowników, kierowników jednostek. Radni z jego komitetu na wstępie uchwalili mu prawie najwyższe możliwe wynagrodzenie, więc ludzie mają prawo w zamian oczekiwać najwyższych kompetencji i najwyższych efektów pracy, oraz oceniać sposób i jakość wykonywanych zadań.
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    młodość i  kompetencjeWojtek•19 lipca 2016 o 19:15

    Pan Baranowski jest i młody o kompetentny. Jest inteligentny, wykształcony, kulturalny, skuteczny, ma fachową wiedzę i doświadczenie, jest otwarty i pomocny dla wszystkich mieszkańców i przedsiębiorców, nie ma drastycznych wahań nastrojów, nie jest mściwy i nieobliczalny, podchodzi do zadań i ludzi merytorycznie, nie emocjonalnie, nie rzuca słów na wiatr-jak coś obieca, to słowa dotrzymuje. Jednym słowem właściwy człowiek na właściwym miejscu i zdecydowanie bardzo dobrze sprawdził by się na stanowisku burmistrza.
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        Pan Baranowski jest i młody o kompetentny. Jest inteligentny, wykształcony, kulturalny, skuteczny, ma fachową wiedzę i doświadczenie, jest otwarty i pomocny dla wszystkich mieszkańców i przedsiębiorców, nie ma drastycznych wahań nastrojów, nie jest mściwy i nieobliczalny, podchodzi do zadań i ludzi merytorycznie, nie emocjonalnie, nie rzuca słów na wiatr-jak coś obieca, to słowa dotrzymuje. Jednym słowem właściwy człowiek na właściwym miejscu i zdecydowanie bardzo dobrze sprawdził by się na stanowisku burmistrza.
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    Agamłodość i  kompetencje•19 lipca 2016 o 20:11

    Janie, proponuję Ci udać się do starostwa i osobiście porozmawiać z p. Baranowskim-z pewnością nie odbijesz się tam od zamkniętych podwójnych drzwi do jego gabinetu.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Janie, proponuję Ci udać się do starostwa i osobiście porozmawiać z p. Baranowskim-z pewnością nie odbijesz się tam od zamkniętych podwójnych drzwi do jego gabinetu.
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    Janmłodość i  kompetencje•19 lipca 2016 o 19:57

    To dawaj oświeć mnie - jakie pan Baranowski ma wykształcenie?
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        To dawaj oświeć mnie - jakie pan Baranowski ma wykształcenie?
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    Niezbędnymłodość i  kompetencje•19 lipca 2016 o 19:45

    Janie, p. Baranowski jest wicestarostę i też prowadzi czynne życie zawodowe, podczas którego realizuje zadania, załatwia sprawy, rozmawia z różnymi ludźmi, więc każdy, kto miał z nim kontakt może wyrobić sobie własne zdanie na ego temat. Jeśli chcesz prowadzić kronikę jego życia zawodowego, to najlepiej zgłoś się do niego a przy okazji też będziesz miał okazję przekonać się o tym, co mówią i piszą ludzie na jego temat.
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        Janie, p. Baranowski jest wicestarostę i też prowadzi czynne życie zawodowe, podczas którego realizuje zadania, załatwia sprawy, rozmawia z różnymi ludźmi, więc każdy, kto miał z nim kontakt może wyrobić sobie własne zdanie na ego temat. Jeśli chcesz prowadzić kronikę jego życia zawodowego, to najlepiej zgłoś się do niego a przy okazji też będziesz miał okazję przekonać się o tym, co mówią i piszą ludzie na jego temat.
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    Janmłodość i  kompetencje•19 lipca 2016 o 19:36

    A tych wszystkich walorów pana Baranowskiego, gdzie udało się Pani/Panu doświadczyć?
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        A tych wszystkich walorów pana Baranowskiego, gdzie udało się Pani/Panu doświadczyć?
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    inteligencja, empatiamłodość i  kompetencje•19 lipca 2016 o 19:28

    zna subtelną granicę pomiędzy rzetelną informacją i komunikacją a nachalnym pijarem
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        zna subtelną granicę pomiędzy rzetelną informacją i komunikacją a nachalnym pijarem
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    xxxxxWojtek•19 lipca 2016 o 18:18

    Uważaj co piszesz!! akurat ja mam inne zdanie. Uważam, że Bera to człowiek na właściwym miejscu.
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        Uważaj co piszesz!! akurat ja mam inne zdanie. Uważam, że Bera to człowiek na właściwym miejscu.
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    yyyyyxxxxx•19 lipca 2016 o 19:03

    Nie strasz ludzi, mają prawo wyrażać własne zdanie i mieć własną ocenę osób publicznych. Ja niestety też mam podobne spostrzeżenia, jak poprzednicy.
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        Nie strasz ludzi, mają prawo wyrażać własne zdanie i mieć własną ocenę osób publicznych. Ja niestety też mam podobne spostrzeżenia, jak poprzednicy.
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    smutneWojtek•19 lipca 2016 o 17:07

    Ja  niestety też już się o tym zdążyłam przekonać, przy czym niekompetencja w moim przypadku to jest jeszcze najmniej uciążliwą wadą tego pana.
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        Ja  niestety też już się o tym zdążyłam przekonać, przy czym niekompetencja w moim przypadku to jest jeszcze najmniej uciążliwą wadą tego pana.
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    MAREK•15 lipca 2016 o 11:51

    pisak ma racje popieram
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        pisak ma racje popieram
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    pisak•15 lipca 2016 o 04:41

    Ani Bera, ani Urbański. Potrzebny nowy człowiek dbający o jaworzan. Urbańskiego nikt nie wybierzemy, a Bera jest niekompetentny. Nie mamy szczęścia do burmistrzów.
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        Ani Bera, ani Urbański. Potrzebny nowy człowiek dbający o jaworzan. Urbańskiego nikt nie wybierzemy, a Bera jest niekompetentny. Nie mamy szczęścia do burmistrzów.
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    Tompisak•19 lipca 2016 o 20:06

    A Bera 79% poparcia i Krzyś nic z tym nie zrobi,ani Arek
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        A Bera 79% poparcia i Krzyś nic z tym nie zrobi,ani Arek
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Tom]
    TomTom•19 lipca 2016 o 23:58

    Bera jest najlepszy! a ci co tak nie uważają są może bystrzy jak woda w klozecie! Nie dorastacie berze do podłogi pisowcy! tylko platforma tylko bera!
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        Bera jest najlepszy! a ci co tak nie uważają są może bystrzy jak woda w klozecie! Nie dorastacie berze do podłogi pisowcy! tylko platforma tylko bera!
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    do TomTom•19 lipca 2016 o 23:52

    Meteor kolejny odlot zalicza?
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        Meteor kolejny odlot zalicza?
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                [image: Tomie, czy jak Ci tam naprawdę]
    Tomie, czy jak Ci tam naprawdęTom•19 lipca 2016 o 20:22

    a niby po co oni mieli by coś robić, skoro on sam swoim zachowaniem cięgnie się w dół

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        a niby po co oni mieli by coś robić, skoro on sam swoim zachowaniem cięgnie się w dół
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    na nieTom•19 lipca 2016 o 20:14

    masz rację, jest bliskie 70%, tylko że na NIE-chyba masz problem z właściwym odczytywaniem wyników 
http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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        masz rację, jest bliskie 70%, tylko że na NIE-chyba masz problem z właściwym odczytywaniem wyników 
http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    @pisak•15 lipca 2016 o 07:16

    Baranowski jest i młody i kompetentny-to może on?
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        Baranowski jest i młody i kompetentny-to może on?
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    profil@•15 lipca 2016 o 07:55

    Jest inteligentny, wykształcony, kulturalny, skuteczny, ma fachową wiedzę i doświadczenie, jest otwarty i pomocny dla mieszkańców i przedsiębiorców, jest zrównoważony psychicznie, nie ma drastycznych wahań nastrojów, nie jest mściwy i nieobliczalny. Jednym słowem właściwy człowiek na właściwym miejscu.
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        Jest inteligentny, wykształcony, kulturalny, skuteczny, ma fachową wiedzę i doświadczenie, jest otwarty i pomocny dla mieszkańców i przedsiębiorców, jest zrównoważony psychicznie, nie ma drastycznych wahań nastrojów, nie jest mściwy i nieobliczalny. Jednym słowem właściwy człowiek na właściwym miejscu.
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    jestem za@•15 lipca 2016 o 07:41

    i nie rzuca słów na wiatr-jak coś obieca, to słowa dotrzymuje
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        i nie rzuca słów na wiatr-jak coś obieca, to słowa dotrzymuje
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    bezpartyjny•14 lipca 2016 o 21:21

    A ja zagłosuję na Berę i słyszę że coraz więcej osób ma podobne zdanie.
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        A ja zagłosuję na Berę i słyszę że coraz więcej osób ma podobne zdanie.
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    partyjnybezpartyjny•14 lipca 2016 o 22:42

    Ja też zagłosuję na Berę, bo zawsze głosuję na PO, a Bera jest z PO.
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        Ja też zagłosuję na Berę, bo zawsze głosuję na PO, a Bera jest z PO.
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    rybka lubi pływaćbezpartyjny•14 lipca 2016 o 21:24

    A Ty słuchasz co mówią jaworzanie, czy może strzegomianie i świdniczanie?
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        A Ty słuchasz co mówią jaworzanie, czy może strzegomianie i świdniczanie?
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    Rafał•14 lipca 2016 o 20:59

    Joanna na burmistrza Jawora
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        Joanna na burmistrza Jawora
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                [image: Agata]
    Agata•14 lipca 2016 o 20:57

    Piszę co czuję. Naprawdę nie obchodzi mnie co o mnie sądzisz. Jak jesteś niegrzeczny to twoja sprawa.. Nie zagłosuję na pana Emiliana Berę. Nie wiem dlaczego tak to ciebie boli.Moi znajomi mają takie samo zdanie jak ja  .Pan Urbański na Burmistrza Jawora.
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        Piszę co czuję. Naprawdę nie obchodzi mnie co o mnie sądzisz. Jak jesteś niegrzeczny to twoja sprawa.. Nie zagłosuję na pana Emiliana Berę. Nie wiem dlaczego tak to ciebie boli.Moi znajomi mają takie samo zdanie jak ja  .Pan Urbański na Burmistrza Jawora.
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                [image: Rafał/Wojtek/Joanna/Alicja/Agata/Marta/Zygmunt/Ul]
    Rafał/Wojtek/Joanna/Alicja/Agata/Marta/Zygmunt/Ul•13 lipca 2016 o 19:34

    My też zagłosujemy!!!! Hehehe, ale żenada. Ciągle te same komentarze, które nic nie wnoszą, chyba mają podnieść ego pewnego pana.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        My też zagłosujemy!!!! Hehehe, ale żenada. Ciągle te same komentarze, które nic nie wnoszą, chyba mają podnieść ego pewnego pana.
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    Rafał•13 lipca 2016 o 19:09

    Joanna ma rację. To jego  EB  ostatnia kadencja Ja i moja rodzina już na EB nie zagłosujemy. Na Starostę jak najbardziej.
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        Joanna ma rację. To jego  EB  ostatnia kadencja Ja i moja rodzina już na EB nie zagłosujemy. Na Starostę jak najbardziej.
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    Wojtek•13 lipca 2016 o 19:07

    Starosta to super mądry gość. Ja też na niego głosowałem. Tak trzeba robić, bo oni na nas nie patrzą. Wiara w Starostę. Pan to potrafi. Dawać im czadu.
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        Starosta to super mądry gość. Ja też na niego głosowałem. Tak trzeba robić, bo oni na nas nie patrzą. Wiara w Starostę. Pan to potrafi. Dawać im czadu.
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    szacunWojtek•14 lipca 2016 o 21:10

    Starosta ma jedną, bardzo cenną zaletę-nie chlapie na lewo i prawo, co mu ślina na język przyniesie, SŁOWO  u niego cenniejsze od złota.
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        Starosta ma jedną, bardzo cenną zaletę-nie chlapie na lewo i prawo, co mu ślina na język przyniesie, SŁOWO  u niego cenniejsze od złota.
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    witold•13 lipca 2016 o 18:37

    Brawa dla władz powiatowych
po kilkunastu latach  wreszcie odrywani są  od koryta "nieroby - komuniści" . fachowcy czerwoni od kombinowania i ludzi gnojenia.
 i co towarzyszu kulawy Ziutku,  możesz się tylko wyżalić w zdychającym szmatławcu. czas na kolejnych kombinatorów postkomunistycznych ŻERUJĄCYCH na społecznym mieniu. Do dzieła Panie A.B. starosto? Głosowałem na pana i będę głosował !
na razie za to dziękujemy ja i moi koledzy pracownicy
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        Brawa dla władz powiatowych
po kilkunastu latach  wreszcie odrywani są  od koryta "nieroby - komuniści" . fachowcy czerwoni od kombinowania i ludzi gnojenia.
 i co towarzyszu kulawy Ziutku,  możesz się tylko wyżalić w zdychającym szmatławcu. czas na kolejnych kombinatorów postkomunistycznych ŻERUJĄCYCH na społecznym mieniu. Do dzieła Panie A.B. starosto? Głosowałem na pana i będę głosował !
na razie za to dziękujemy ja i moi koledzy pracownicy
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    Joanna•13 lipca 2016 o 17:46

    Ten nasz Jawor ma za swoje. Ma czego chciał. A teraz krzyki aż do nieba. Trudno tak wybraliście. Teraz  was oświeciło . Nie ma co płakać, po prostu postanowić, że to ostatnia kadencja pana Emiliana Bery.
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        Ten nasz Jawor ma za swoje. Ma czego chciał. A teraz krzyki aż do nieba. Trudno tak wybraliście. Teraz  was oświeciło . Nie ma co płakać, po prostu postanowić, że to ostatnia kadencja pana Emiliana Bery.
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    MAREKJoanna•13 lipca 2016 o 20:42

    oby nie wrócił A.Urbnski
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        oby nie wrócił A.Urbnski
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    AlicjaJoanna•13 lipca 2016 o 18:13

    Masz rację Joanna. Teraz nas oświeciło. Ale lepiej póżno, niż wcale. Ta kadencja to ostatnia kadencja p. Bery.
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        Masz rację Joanna. Teraz nas oświeciło. Ale lepiej póżno, niż wcale. Ta kadencja to ostatnia kadencja p. Bery.
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    :)Joanna•13 lipca 2016 o 17:51

    Pięknie te kropki stawiasz, jak rasowy urzędnik! :)
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        Pięknie te kropki stawiasz, jak rasowy urzędnik! :)
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    wyborca 2014•13 lipca 2016 o 15:08

    Nasze miasto, wyborcy mogą wstydzić się za radnych, tych którzy, nie potrafią wyrazić swojej opinii, wręcz mają problem z wypowiedzeniem się w różnych kwestiach na forum, prawie zawsze czytając z kartki, w pośpiechu, nawet nie wiedząc co... jedna Pani robi bardzo dziwne agresywne miny, udając głębokie zdziwienie i oburzenie, i co z tą demokracją?
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        Nasze miasto, wyborcy mogą wstydzić się za radnych, tych którzy, nie potrafią wyrazić swojej opinii, wręcz mają problem z wypowiedzeniem się w różnych kwestiach na forum, prawie zawsze czytając z kartki, w pośpiechu, nawet nie wiedząc co... jedna Pani robi bardzo dziwne agresywne miny, udając głębokie zdziwienie i oburzenie, i co z tą demokracją?
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                [image: nawet nie nadaje się do podcierania łujowy papie]
    nawet nie nadaje się do podcierania łujowy papie•13 lipca 2016 o 00:21

    Uwaga w "NOWYM ŁAJNIE JARSKIM" dwa stare komuchy  ładują propagandę i jad.  Nowotwór, aspirujący do tytułu "mentor gminno-wsiowy dekady"  znowu w akcji. ale postęp jest fotokamera tym razem nie było na większości stron łajna.
czyżby kłótnia wśród, postkomunistów i ich pupil - debila?
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        Uwaga w "NOWYM ŁAJNIE JARSKIM" dwa stare komuchy  ładują propagandę i jad.  Nowotwór, aspirujący do tytułu "mentor gminno-wsiowy dekady"  znowu w akcji. ale postęp jest fotokamera tym razem nie było na większości stron łajna.
czyżby kłótnia wśród, postkomunistów i ich pupil - debila?
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                [image: Agata]
    Agata•12 lipca 2016 o 23:07

    To prawda Marto. Prawdy się nie zakrzyczy. popieram Ciebie.
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        To prawda Marto. Prawdy się nie zakrzyczy. popieram Ciebie.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Marta]
    Marta•12 lipca 2016 o 22:58

    Prawdy się nie zakrzyczy.  Pan Artur Urbański  jest godnym zaufania człowiekiem. A mercedes - to zasługa p. Elżbiety Witek i p. Morawieckiego. Prawda to prawda. Zaklęcia nic tu nie pomogą.
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        Prawdy się nie zakrzyczy.  Pan Artur Urbański  jest godnym zaufania człowiekiem. A mercedes - to zasługa p. Elżbiety Witek i p. Morawieckiego. Prawda to prawda. Zaklęcia nic tu nie pomogą.
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    jaroMarta•13 lipca 2016 o 20:53

    organizują wyjazd na miesięcznice katastrofy smoleńskiej
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        organizują wyjazd na miesięcznice katastrofy smoleńskiej
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    MAREKMarta•13 lipca 2016 o 20:50

    odpowiadam czego nie powstała w jaworze fabryka biegów i bułki do  Mc`Donalds z tego co mi wiadoma pan S.Furtak tego nie chciał a pan A .U do tego sie dostosował a wnioski wyciagcie sami
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        odpowiadam czego nie powstała w jaworze fabryka biegów i bułki do  Mc`Donalds z tego co mi wiadoma pan S.Furtak tego nie chciał a pan A .U do tego sie dostosował a wnioski wyciagcie sami
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    MAREKMarta•13 lipca 2016 o 11:03

    ale głupoty piszesz jakiej Witkowej, pisiory weszły na gotowe dzieki Berze ktory starał sie o stworzenie miejsc pracy dla ludzi z jawora .Bo jego popszednik wiemy o kim mowa trzymał  z IS-polsk i KORPO nie wpuszczał firm konkurecyjnych zeby ludzie byli zdani na prace u nich .Biorac nie mała prowizje za to .A mam pytanie do zwolenikow Urbanskiego czy to prawda ze wasz pupil ma udziały na basenie  SŁOWIANKA
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        ale głupoty piszesz jakiej Witkowej, pisiory weszły na gotowe dzieki Berze ktory starał sie o stworzenie miejsc pracy dla ludzi z jawora .Bo jego popszednik wiemy o kim mowa trzymał  z IS-polsk i KORPO nie wpuszczał firm konkurecyjnych zeby ludzie byli zdani na prace u nich .Biorac nie mała prowizje za to .A mam pytanie do zwolenikow Urbanskiego czy to prawda ze wasz pupil ma udziały na basenie  SŁOWIANKA
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    do MAREKMAREK•13 lipca 2016 o 17:34

    Ale masz fantazję. Po pierwsze, ro żaden burmistrz nie posiada takich narzędzi, którymi można zachęcić zagranicznego inwestora do założenia firmy w Polsce, dlatego rozmowy z tego typu inwestorami toczą się poprzez PAIiIZ na poziomie rządowym, a po drugie to Bera tak się starał o załatwienie miejsc pracy dla jaworzan, że aż z tego wszystkiego zatrudnił ludzi z poza Jawora. Kryta pływalnia SŁOWIANKA nie ma żadnych udziałów, bo to zakład komunalny gminy, no chyba, że chciałeś powiedzieć, że Urbański ma swój udział (wkład) w jego wybudowanie, czy coś w tym stylu. Jak nie wiesz, to nie zmyślaj, bo ktoś Cię w końcu pozwie o pomówienie.
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        Ale masz fantazję. Po pierwsze, ro żaden burmistrz nie posiada takich narzędzi, którymi można zachęcić zagranicznego inwestora do założenia firmy w Polsce, dlatego rozmowy z tego typu inwestorami toczą się poprzez PAIiIZ na poziomie rządowym, a po drugie to Bera tak się starał o załatwienie miejsc pracy dla jaworzan, że aż z tego wszystkiego zatrudnił ludzi z poza Jawora. Kryta pływalnia SŁOWIANKA nie ma żadnych udziałów, bo to zakład komunalny gminy, no chyba, że chciałeś powiedzieć, że Urbański ma swój udział (wkład) w jego wybudowanie, czy coś w tym stylu. Jak nie wiesz, to nie zmyślaj, bo ktoś Cię w końcu pozwie o pomówienie.
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                [image: do MARKA]
    do MARKAMAREK•13 lipca 2016 o 11:59

    MAREK czy ty masz trochę rozumu czy wiesz o co pytasz . nie rób z siebie głupka i ludziom wody z mózgu "jakie udziały" ! chyba cie porąbało przecież nie jest to spółka. Kto ci takich głupot naopowiadał o udziałach ?
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        MAREK czy ty masz trochę rozumu czy wiesz o co pytasz . nie rób z siebie głupka i ludziom wody z mózgu "jakie udziały" ! chyba cie porąbało przecież nie jest to spółka. Kto ci takich głupot naopowiadał o udziałach ?
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    :)Marta•13 lipca 2016 o 09:58

    Dopisz, że jest to jedyna słuszna prawda i nikt inny nie może się jej sprzeciwiać, bo taka jest wola ludu i niebios! haha
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        Dopisz, że jest to jedyna słuszna prawda i nikt inny nie może się jej sprzeciwiać, bo taka jest wola ludu i niebios! haha
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                [image: jutro będzie futro]
    jutro będzie futro•12 lipca 2016 o 22:01

    a wydział oświaty się cieszy.
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        a wydział oświaty się cieszy.
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    ???jutro będzie futro•12 lipca 2016 o 22:32

    Z tego-z tego, że do dziś nie mają naczelnika, czy z tego, że pogłoski o tym, że ma nim zostać dyrektor DMD w Jaworze się nie sprawdziły?
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        Z tego-z tego, że do dziś nie mają naczelnika, czy z tego, że pogłoski o tym, że ma nim zostać dyrektor DMD w Jaworze się nie sprawdziły?
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    jutro bedzie futro•12 lipca 2016 o 21:59

    a co z mercedesem???
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        a co z mercedesem???
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    anojutro bedzie futro•19 lipca 2016 o 17:12

    nie ma Mercedesa kupujcie Mer Sedesa
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        nie ma Mercedesa kupujcie Mer Sedesa
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    stas•12 lipca 2016 o 21:32

    jak Urbanski ma klase to gdzie miejsca pracy dla jaworzan ,najlepiej zrobic wioske z miasta i trzymac z tymi co daja do kieszeni
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        jak Urbanski ma klase to gdzie miejsca pracy dla jaworzan ,najlepiej zrobic wioske z miasta i trzymac z tymi co daja do kieszeni
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: do stas]
    do stasstas•12 lipca 2016 o 21:44

    miejsca pracy dla jaworzan obiecywał w kampanii wyborczej EB, a odkąd został burmistrzem, to w urzędzie i jednostkach podległych pracę stracili jaworzanie, a zatrudnienie znaleźli ludzie z poza Jawora
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        miejsca pracy dla jaworzan obiecywał w kampanii wyborczej EB, a odkąd został burmistrzem, to w urzędzie i jednostkach podległych pracę stracili jaworzanie, a zatrudnienie znaleźli ludzie z poza Jawora
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    stasdo stas•13 lipca 2016 o 11:25

    Odpowiadam na pytanie głosowałem na EB i jak na razie jestem zadowolony bo cos sie dzieje DSAG – S3 Jawor, pracujac u jaworskich dorobkiewiczow za najnisza krajowa 6 dni w tygodniu, czeka sie na jakas zmiane .A nie tylko jedno i to samo ( niepodoba sie to na twoje miejsce jest 10) moze jaworcy złodzieje co dorabiaja sie, wykorzystujac sytułacji ze nie ma pracy zaczna szanowac pracownikow
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        Odpowiadam na pytanie głosowałem na EB i jak na razie jestem zadowolony bo cos sie dzieje DSAG – S3 Jawor, pracujac u jaworskich dorobkiewiczow za najnisza krajowa 6 dni w tygodniu, czeka sie na jakas zmiane .A nie tylko jedno i to samo ( niepodoba sie to na twoje miejsce jest 10) moze jaworcy złodzieje co dorabiaja sie, wykorzystujac sytułacji ze nie ma pracy zaczna szanowac pracownikow
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    Słowodo stas•12 lipca 2016 o 22:59

    "Czy jeszcze ktoś pamięta czasy, kiedy powiedzenie komuś, że kłamie było śmiertelną obrazą? Kłamca, jeżeli mu udowodniono kłamstwo, zostawał z plamą na honorze. Pamiętacie honor? Zobowiązywał, oznaczał, że można było komuś zawierzyć na słowo. Słowo. Powinno mieć znaczenie, nie rzuca się słów na wiatr, wyważa się słowa, ponieważ raz wypowiedziane, zostają przyklejone do człowieka, niewykluczone, że na zawsze."
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        "Czy jeszcze ktoś pamięta czasy, kiedy powiedzenie komuś, że kłamie było śmiertelną obrazą? Kłamca, jeżeli mu udowodniono kłamstwo, zostawał z plamą na honorze. Pamiętacie honor? Zobowiązywał, oznaczał, że można było komuś zawierzyć na słowo. Słowo. Powinno mieć znaczenie, nie rzuca się słów na wiatr, wyważa się słowa, ponieważ raz wypowiedziane, zostają przyklejone do człowieka, niewykluczone, że na zawsze."
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    Król Juliando stas•12 lipca 2016 o 22:42

    "Daruj, ale czy mógłbyś stąd wyjść, bo to jest biznesklasa? Naprawdę, to nic osobistego, po prostu jesteśmy od ciebie lepsi."
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        "Daruj, ale czy mógłbyś stąd wyjść, bo to jest biznesklasa? Naprawdę, to nic osobistego, po prostu jesteśmy od ciebie lepsi."
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    Odpowiedz
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    Król Juliando stas•12 lipca 2016 o 22:41

    "Niepojęte, dlaczego ofiara nie chciała się złożyć."
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        "Niepojęte, dlaczego ofiara nie chciała się złożyć."
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: Natzsza]
    Natzsza•12 lipca 2016 o 21:22

    Taka jest prawda zawiedliśmy się na p. Emilianie Berze.
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        Taka jest prawda zawiedliśmy się na p. Emilianie Berze.
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    AlicjaNatzsza•12 lipca 2016 o 21:37

    79% poparcia.
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        79% poparcia.
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    kraina czarówAlicja•19 lipca 2016 o 17:15

    faktycznie poparcie ma blisko 70-tki, tylko nie w tą stronę (na NIE)
http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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        faktycznie poparcie ma blisko 70-tki, tylko nie w tą stronę (na NIE)
http://www.portalsamorzadowy.pl/ocen-radnych/osoba/emilian-bera,882.html
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    u Ciebie
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        u Ciebie
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    Zygmunt•12 lipca 2016 o 21:21

    Urbański ma naprawdę klasę.
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        Urbański ma naprawdę klasę.
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    Ula•12 lipca 2016 o 21:20

    Jak się rozmawia z ludzmi z urzędu, obraz jawi się kiepski.
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        Jak się rozmawia z ludzmi z urzędu, obraz jawi się kiepski.
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    nie matrixUla•12 lipca 2016 o 22:24

    i nie tylko z urzedu
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        i nie tylko z urzedu
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    PR•12 lipca 2016 o 19:22

    Jak podpytać ludzi z urzędu i jednostek podległych to obraz przedstawiałby się trochę inaczej. 
http://www.wspolnota.org.pl/aktualnosci/aktualnosc/choroba-samorzadowa-mnie-nie-dotknie/
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        Jak podpytać ludzi z urzędu i jednostek podległych to obraz przedstawiałby się trochę inaczej. 
http://www.wspolnota.org.pl/aktualnosci/aktualnosc/choroba-samorzadowa-mnie-nie-dotknie/
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                [image: Tata, a Marcin powiedział...]
    Tata, a Marcin powiedział...PR•12 lipca 2016 o 23:05

    "Mamo, chwalą nas? Wy mnie, a ja Was."
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        "Mamo, chwalą nas? Wy mnie, a ja Was."
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    masakraPR•12 lipca 2016 o 19:48

    Pijar na zasadzie "kupcie mnie", bo jestem "the best". Kto mu to podpowiada?!
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        Pijar na zasadzie "kupcie mnie", bo jestem "the best". Kto mu to podpowiada?!
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
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    markamasakra•12 lipca 2016 o 23:26

    Dobry "towar" nie potrzebuje agresywnej reklamy, a tam, gdzie mamy do czynienia z taką reklamą, towar przeważnie jest mniej wart od opakowania.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]9
    Lubię to: 9
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Dobry "towar" nie potrzebuje agresywnej reklamy, a tam, gdzie mamy do czynienia z taką reklamą, towar przeważnie jest mniej wart od opakowania.
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    ...masakra•12 lipca 2016 o 19:55

    żałosne jest, gdy ktoś musi się "sprzedawać" publicznie, by go "kupiono"-no chyba, że to lubi...
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        żałosne jest, gdy ktoś musi się "sprzedawać" publicznie, by go "kupiono"-no chyba, że to lubi...
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    Odpowiedz
    







                [image: Król Juljan]
    Król JuljanPR•12 lipca 2016 o 19:27

    Chyba też udzielę wywiadu, bo jestem wyjątkowo skromny, świetny, zaradny i w ogóle NAJ. Oczekuje w związku z tym na  duże brawa (mogą być lajki) i duuużo głosów-najlepiej min. 79% poparcia.
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        Chyba też udzielę wywiadu, bo jestem wyjątkowo skromny, świetny, zaradny i w ogóle NAJ. Oczekuje w związku z tym na  duże brawa (mogą być lajki) i duuużo głosów-najlepiej min. 79% poparcia.
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                [image: Bożena]
    Bożena•10 lipca 2016 o 23:15

    Zrobimy REFERENDUM  wybierzemy Urbańskiego. Będzie fajnie.
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        Zrobimy REFERENDUM  wybierzemy Urbańskiego. Będzie fajnie.
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    Odpowiedz
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    marekBożena•12 lipca 2016 o 21:38

    to jeszcze ten co jawor doprowadził do poziomu wsi ma wiernych przydupasów
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        to jeszcze ten co jawor doprowadził do poziomu wsi ma wiernych przydupasów
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                [image: student prawa]
    student prawaBożena•11 lipca 2016 o 09:52

    W referendum nie wybiera się osoby, lecz głosuje się za odowołaniem wójta/burmistrza/prezydenta miasta. Zamiast pisać ciągle te same komentarze o referendach, proszę się najpierw dokształcić.
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        W referendum nie wybiera się osoby, lecz głosuje się za odowołaniem wójta/burmistrza/prezydenta miasta. Zamiast pisać ciągle te same komentarze o referendach, proszę się najpierw dokształcić.
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                [image: student prawa]
    student prawastudent prawa•11 lipca 2016 o 12:43

    Masz coś mądrego do napisania w tej kwestii czy tylko tak spędzasz czas?
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        Masz coś mądrego do napisania w tej kwestii czy tylko tak spędzasz czas?
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    zetstudent prawa•11 lipca 2016 o 11:34

    Niesamowite. (s)tudencie prawa. A gdzie tudiujesz na (u)czelni Kota Filemona w Legnicy ?
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        Niesamowite. (s)tudencie prawa. A gdzie tudiujesz na (u)czelni Kota Filemona w Legnicy ?
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Lubię to!
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    Odpowiedz
    










                [image: Kazik]
    Kazik•10 lipca 2016 o 23:06

    Tego nam naprawdę brakuje spokoju. Ja też mam marzenie- by wrócił  Artur Urbański. Nie był najgorszy. Dało się z nim żyć.
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        Tego nam naprawdę brakuje spokoju. Ja też mam marzenie- by wrócił  Artur Urbański. Nie był najgorszy. Dało się z nim żyć.
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    marekKazik•12 lipca 2016 o 21:39

    to ty z nim zyłes a co uzywales WAZELINA
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        to ty z nim zyłes a co uzywales WAZELINA
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                [image: wazelina]
    wazelinamarek•15 lipca 2016 o 22:13

    największy specjalista od WAZELINY burmistrzów jest tylko jeden, tylko coś burmistrzowie się nie wiadomo czemu zmieniają...
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        największy specjalista od WAZELINY burmistrzów jest tylko jeden, tylko coś burmistrzowie się nie wiadomo czemu zmieniają...
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Lubię to!
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    Odpowiedz
    










                [image: Treesa]
    Treesa•10 lipca 2016 o 22:38

    Pan Artur Urbański na Burmistrza Jawora. To dobry i trafny wybór.
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        Pan Artur Urbański na Burmistrza Jawora. To dobry i trafny wybór.
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    Odpowiedz
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    marekTreesa•12 lipca 2016 o 21:40

    ale wazelina
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        ale wazelina
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    JolaTreesa•11 lipca 2016 o 19:00

    Normalność, godność, szacunek, uczciwość, wiedza techniczna na pewno by wróciła gdyby Urbański wrócił na stanowisko burmistrza.
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        Normalność, godność, szacunek, uczciwość, wiedza techniczna na pewno by wróciła gdyby Urbański wrócił na stanowisko burmistrza.
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Lubię to!
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    Odpowiedz
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    do TreesaTreesa•10 lipca 2016 o 22:46

    dobrze byłoby , wróciłaby normalność
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        dobrze byłoby , wróciłaby normalność
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    Odpowiedz
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    Kot•9 lipca 2016 o 21:55

    Mnie aż zmroziło . Wstydz się Owczarku Jaworski. Swoją drogą owczarki to piękne psy, dlaczego tak się nazwałeś ?
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        Mnie aż zmroziło . Wstydz się Owczarku Jaworski. Swoją drogą owczarki to piękne psy, dlaczego tak się nazwałeś ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Adela]
    Adela•9 lipca 2016 o 21:52

    To szyderstwo Owczarka Jaworskiego mówi samo za siebie. Masz racje powinnam pojechać na Jasną Górę i przeprosić za swój błąd.
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        To szyderstwo Owczarka Jaworskiego mówi samo za siebie. Masz racje powinnam pojechać na Jasną Górę i przeprosić za swój błąd.
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    x•8 lipca 2016 o 22:55

    "Burmistrz bezkarny"... do czasu.
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        "Burmistrz bezkarny"... do czasu.
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    Odpowiedz
    




                [image: Owczarek Jaworski]
    Owczarek Jaworski•8 lipca 2016 o 21:07

    Adela to Andrzej czy Andrzej to Adela? Niektóre komentarze są naprawdę nie tyle śmieszne, co nawet żałosne. Adela leć na kolanach na Jasną Górę, to może naprawisz swój błąd, ale pamiętaj, masz czas tylko do niedzieli.
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        Adela to Andrzej czy Andrzej to Adela? Niektóre komentarze są naprawdę nie tyle śmieszne, co nawet żałosne. Adela leć na kolanach na Jasną Górę, to może naprawisz swój błąd, ale pamiętaj, masz czas tylko do niedzieli.
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Lubię to!
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    Odpowiedz
    




                [image: Andrzej]
    Andrzej•8 lipca 2016 o 20:39

    Ja też apeluję do Pana Artura Urbańskiego by wrócił.
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        Ja też apeluję do Pana Artura Urbańskiego by wrócił.
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    Odpowiedz
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    marekAndrzej•12 lipca 2016 o 21:55

    Ale mozesz sie z nim umowic, jeszcze chyba sie nie wyprowadził  pod wrocław do swojego domku za kieszonkowe zarobione podczas swojej 12 letniej kadeci
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        Ale mozesz sie z nim umowic, jeszcze chyba sie nie wyprowadził  pod wrocław do swojego domku za kieszonkowe zarobione podczas swojej 12 letniej kadeci
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    Adela•8 lipca 2016 o 20:38

    Teraz jest mi smutno, że nie głosowałam na p. Artura Urbańskiego. Przepraszam Pana. To był mój błąd. Chcę go naprawić, !!!  Teraz jestem pewna, że p. E. Bera by nie miał z Panem szansy. Pozdrawiam Pana.
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        Teraz jest mi smutno, że nie głosowałam na p. Artura Urbańskiego. Przepraszam Pana. To był mój błąd. Chcę go naprawić, !!!  Teraz jestem pewna, że p. E. Bera by nie miał z Panem szansy. Pozdrawiam Pana.
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    Odpowiedz
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    Jurek•8 lipca 2016 o 20:21

    A może ktoś wie więcej o którą radną z SLD chodzi ?. Napiszcie coś więcej.
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        A może ktoś wie więcej o którą radną z SLD chodzi ?. Napiszcie coś więcej.
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    czyżby o tą?Jurek•8 lipca 2016 o 23:57

    http://dzdz.edu.pl/osrodki/okz-jawor
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        http://dzdz.edu.pl/osrodki/okz-jawor
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    Grzegorz•8 lipca 2016 o 19:27

    Ludziska co się w tym mieście teraz dzieję. Dosłownie włosy siwieją.
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        Ludziska co się w tym mieście teraz dzieję. Dosłownie włosy siwieją.
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    No chyba, że jest śmierdząca jeśli to prawda.
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        No chyba, że jest śmierdząca jeśli to prawda.
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    Zbych•8 lipca 2016 o 19:24

    No, no ale fajna informacja. Jestem ciekaw jak się rozwinie. Też coś słyszałem o tym. Będzie duża afera. Nikt nie może spać spokojnie.Jak zawinili niech poniosą karę.
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        No, no ale fajna informacja. Jestem ciekaw jak się rozwinie. Też coś słyszałem o tym. Będzie duża afera. Nikt nie może spać spokojnie.Jak zawinili niech poniosą karę.
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    Niezależna Gazeta dotarła do informacji, że szykuje sie duża AFERA  w ZDZ. Chodzi o wyłudzanie pieniędzy z PUP przez szefową jednocześnie radną SLD.Wszystkie osoby szkolone będą niebawem przesłuchane. Szkolący też nie mogą spać spokojnie. Jeżeli za szkolenie pobierali wynagrodzenie muszą udowodnić, że szkolili przez tyle godzin za które pobrali wynagrodzenie.Co na to Pani Dyrektor PUP niebawem sie dowiemy. Co na to Pracodawcy którzy podpisywali umowy. Sprawa wygląda na bardzo śmierdzącą.
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        Niezależna Gazeta dotarła do informacji, że szykuje sie duża AFERA  w ZDZ. Chodzi o wyłudzanie pieniędzy z PUP przez szefową jednocześnie radną SLD.Wszystkie osoby szkolone będą niebawem przesłuchane. Szkolący też nie mogą spać spokojnie. Jeżeli za szkolenie pobierali wynagrodzenie muszą udowodnić, że szkolili przez tyle godzin za które pobrali wynagrodzenie.Co na to Pani Dyrektor PUP niebawem sie dowiemy. Co na to Pracodawcy którzy podpisywali umowy. Sprawa wygląda na bardzo śmierdzącą.
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    MŻ•8 lipca 2016 o 11:47

    proszę o nie używanie samych inicjałów ,a pisanie np. Maciej Ż. Unikniemy w ten sposób wiele nieporozumień.
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    załóż konto
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    Wyborca•7 lipca 2016 o 23:13

    Stanowisko doradcy burmistrza to nowe stanowisko takiego etatu w Urzędzie Miasta nie było.Pytanie czy utworzone specjalnie dla MŻ ?
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        Stanowisko doradcy burmistrza to nowe stanowisko takiego etatu w Urzędzie Miasta nie było.Pytanie czy utworzone specjalnie dla MŻ ?
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    WyborcoWyborca•8 lipca 2016 o 16:34

    Wcześniej takiego stanowiska w urzędzie nie było i na te stanowiska nie obowiązują nabory, więc raczej zostało utworzone dla MŻ, skoro to ona została na nim zatrudniona.
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        Wcześniej takiego stanowiska w urzędzie nie było i na te stanowiska nie obowiązują nabory, więc raczej zostało utworzone dla MŻ, skoro to ona została na nim zatrudniona.
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    trzeba było startować to byś się dowiedział :)
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    A był ogłoszony konkurs na to stanowisko ?
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    Polonista:)•8 lipca 2016 o 10:05

    Szanowny Panie, widzę, że Pan też startował i z tego powodu nie pojawiał się Pan na zajęciach z języka polskiego. Uprzejmie informuję, że przed "że" stawia się przecinek. Pozdrawiam i życzę miłego dnia.
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        Szanowny Panie, widzę, że Pan też startował i z tego powodu nie pojawiał się Pan na zajęciach z języka polskiego. Uprzejmie informuję, że przed "że" stawia się przecinek. Pozdrawiam i życzę miłego dnia.
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    Widzę że ktoś ostro wystartował, ciekawe czy dobiegnie do mety.
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        Widzę że ktoś ostro wystartował, ciekawe czy dobiegnie do mety.
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    tomek•7 lipca 2016 o 22:48

    Naprawdę trzeba coś z tym zrobić.Nie podoba mi się co widziałem na filmiku, tak nie można traktować ludzi.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Naprawdę trzeba coś z tym zrobić.Nie podoba mi się co widziałem na filmiku, tak nie można traktować ludzi.
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    do Rtomek•8 lipca 2016 o 08:28

    radny Detyna to  wyjątkowo spokojny człowiek, panie radne przy nim wypadły bardzo blado , nie wspomne już o ignorancji władzy , bo jak można nie odpowiedzieć przez 10 miesięcy na pismo.Radny miał anielską cierpliwość że tak długo czekał.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        radny Detyna to  wyjątkowo spokojny człowiek, panie radne przy nim wypadły bardzo blado , nie wspomne już o ignorancji władzy , bo jak można nie odpowiedzieć przez 10 miesięcy na pismo.Radny miał anielską cierpliwość że tak długo czekał.
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    Fakt !tomek•7 lipca 2016 o 22:55

    Masz rację ! Arogancja !
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        Masz rację ! Arogancja !
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    JaworzaninFakt !•7 lipca 2016 o 23:16

    Niedopuszczalne jest to jak władza traktuje radnych !
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        Niedopuszczalne jest to jak władza traktuje radnych !
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    RFakt !•7 lipca 2016 o 23:05

    Tak macie racje. Jak radny Detyna odnosi się do kobiety. To nie dopuszczalne!
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        Tak macie racje. Jak radny Detyna odnosi się do kobiety. To nie dopuszczalne!
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    Taka propozycja•7 lipca 2016 o 21:13

    Temat na następną interpelację-zapytanie : Ile Gminę Jawor kosztowało utworzenie nowego stanowiska doradcy burmistrza (  około roku zajmowała je pani Monika Ż. z powiatu świdnickiego) i ile podatku "uciekło" z tego tytułu  do sąsiedniej gminy?
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        Temat na następną interpelację-zapytanie : Ile Gminę Jawor kosztowało utworzenie nowego stanowiska doradcy burmistrza (  około roku zajmowała je pani Monika Ż. z powiatu świdnickiego) i ile podatku "uciekło" z tego tytułu  do sąsiedniej gminy?
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    A może by tak zapytać o wszystkie osoby spoza Jawora zatrudnione za obecnego burmistrza, bo zgodnie z polityką fiskalną gmin, udział gmin we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych (PIT) w 2015 r. wynosi 37,67 % a w 2016 r. wynosi 37,79 %, więc nie dość, że razem z zatrudnionymi osobami spoza miasta lokalne podatki wyjeżdżają stąd w postaci wynagrodzeń tych osób, to jeszcze nie wracają w postaci udziału we wpływach z PIT, tylko zasiliły i dalej zasilają budżety innych gmin. Te pieniądze, gdyby były w budżecie, można by przeznaczyć choćby na darmową komunikację dla jaworzan.
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        A może by tak zapytać o wszystkie osoby spoza Jawora zatrudnione za obecnego burmistrza, bo zgodnie z polityką fiskalną gmin, udział gmin we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych (PIT) w 2015 r. wynosi 37,67 % a w 2016 r. wynosi 37,79 %, więc nie dość, że razem z zatrudnionymi osobami spoza miasta lokalne podatki wyjeżdżają stąd w postaci wynagrodzeń tych osób, to jeszcze nie wracają w postaci udziału we wpływach z PIT, tylko zasiliły i dalej zasilają budżety innych gmin. Te pieniądze, gdyby były w budżecie, można by przeznaczyć choćby na darmową komunikację dla jaworzan.
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    Sympatyczny Wiesiobudżet gminy•7 lipca 2016 o 23:12

    sam ze sobą piszesz czy co? czy sobie tutaj wieczorną dyskusję urządziliście w gronie kolegów. jeżeli tak, to zapraszam do siebie na ławeczkę, chętnie pogadam
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    ??budżet gminy•7 lipca 2016 o 23:02

    A czy radny Detyna pytał  ile Jaworzan zostało zwolnionych lub "poproszonych "żeby sami się zwolnili??
Ciekawe czy więcej będzie osób zwolnionych z Jawora czy więcej przyjętych z poza Jawora.
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        A czy radny Detyna pytał  ile Jaworzan zostało zwolnionych lub "poproszonych "żeby sami się zwolnili??
Ciekawe czy więcej będzie osób zwolnionych z Jawora czy więcej przyjętych z poza Jawora.
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    a pytał ilu jaworzan zostało zwolnionych?
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    do Chyba?budżet gminy•7 lipca 2016 o 22:42

    Pytał i o ilość osób zatrudnionych spoza Jawora i o kwoty poniesionych z budżetu gminy w 2015 i 2016 roku wydatków na wynagrodzenia i pochodne na te stanowiska? To jeszcze przydałoby się dowiedzieć, jakie wpływy z PIT od tych stanowisk utraciła gmina.
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        Pytał i o ilość osób zatrudnionych spoza Jawora i o kwoty poniesionych z budżetu gminy w 2015 i 2016 roku wydatków na wynagrodzenia i pochodne na te stanowiska? To jeszcze przydałoby się dowiedzieć, jakie wpływy z PIT od tych stanowisk utraciła gmina.
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    coś tu nie grabudżet gminy•7 lipca 2016 o 22:39

    chyba naprawdę warto żeby w tej sytuacji zapytać burmistrza ile pieniędzy nie trafiło do miasta , niedość że płacimy ludziom zatrudnionym z poza Jawora z naszych podatków to jeszcze nic nie trafia z powrotem do naszego budżetu, a ludzie z Jawora nie mają pracy i płacą podatki w Jaworze.
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        chyba naprawdę warto żeby w tej sytuacji zapytać burmistrza ile pieniędzy nie trafiło do miasta , niedość że płacimy ludziom zatrudnionym z poza Jawora z naszych podatków to jeszcze nic nie trafia z powrotem do naszego budżetu, a ludzie z Jawora nie mają pracy i płacą podatki w Jaworze.
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    fakt, w obietnicach wyborczych były i miejsca pracy dla jaworzan i darmowa komunikację a w zamian za to są miejsca pracy dla ludzi spoza Jawora i wiaty przystankowe-chyba do czekania na tą darmową komunikację)
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        fakt, w obietnicach wyborczych były i miejsca pracy dla jaworzan i darmowa komunikację a w zamian za to są miejsca pracy dla ludzi spoza Jawora i wiaty przystankowe-chyba do czekania na tą darmową komunikację)
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    Chyba?budżet gminy•7 lipca 2016 o 22:35

    Wydaje mi się że właśnie o to pytał radny Detyna i spowoduje braku odpowiedzi złożył skargę na burmistrza.
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        Wydaje mi się że właśnie o to pytał radny Detyna i spowoduje braku odpowiedzi złożył skargę na burmistrza.
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    Wiesia•6 lipca 2016 o 21:56

    To dobrze że jest ci wesoło. Ja myślę,że ludzie jednak przejrzą na oczy. Już słychać komentarz na mieście. Uwierz mi wcale nie są władzy do śmiechu. Zastanów się nad tym
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        To dobrze że jest ci wesoło. Ja myślę,że ludzie jednak przejrzą na oczy. Już słychać komentarz na mieście. Uwierz mi wcale nie są władzy do śmiechu. Zastanów się nad tym
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    Owszem słychać komentarze na mieście, ale coraz bardziej pozytywne. Miasto pięknieje.
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        Owszem słychać komentarze na mieście, ale coraz bardziej pozytywne. Miasto pięknieje.
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    a sprawdż jaką szkołe skończył burmistrz , czy aby  właśnie nie politologie ?
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        a sprawdż jaką szkołe skończył burmistrz , czy aby  właśnie nie politologie ?
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    Pytanie jakie kwalifikacje mają przyjęte osoby z poza Jawora?
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        Pytanie jakie kwalifikacje mają przyjęte osoby z poza Jawora?
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    Pytanie po jakich studiach są osoby, o których mówisz. Często jest tak, że nie ma specjalistów którzy ukończyli odpowiednie studia, mają doświadczenie oraz uprawnienia. Trudno więc żeby zatrudnienie znajdowali mieszkańcy Jawora, którzy ukończyli politologię na jakiejś marnej uczelni tylko dlatego że są z Jawora. Ponadto, we Wrocławiu/Warszawie też miejscowi mają problem z pracą, bo często są gorzej wykształceni niż przyjezdni.
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        Pytanie po jakich studiach są osoby, o których mówisz. Często jest tak, że nie ma specjalistów którzy ukończyli odpowiednie studia, mają doświadczenie oraz uprawnienia. Trudno więc żeby zatrudnienie znajdowali mieszkańcy Jawora, którzy ukończyli politologię na jakiejś marnej uczelni tylko dlatego że są z Jawora. Ponadto, we Wrocławiu/Warszawie też miejscowi mają problem z pracą, bo często są gorzej wykształceni niż przyjezdni.
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    do logikiMagda•8 lipca 2016 o 15:35

    Tu raczej chodzi o to, że EB jak kandydował na burmistrza, to obiecywał miejsca pracy dla jaworzan, a jak już został burmistrzem to nie dość, że zatrudnieni zostali ludzie z poza Jawora, to jeszcze stracili prace jaworzanie. To się ludziom nie podoba.
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        Tu raczej chodzi o to, że EB jak kandydował na burmistrza, to obiecywał miejsca pracy dla jaworzan, a jak już został burmistrzem to nie dość, że zatrudnieni zostali ludzie z poza Jawora, to jeszcze stracili prace jaworzanie. To się ludziom nie podoba.
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    do logikiMagda•8 lipca 2016 o 15:06

    co ty porównujesz Warszawe i Wrocław do Jawora, sprawdzjakie tam jest bezrobocie  i ile wolnych miejsc pracy , a w Jaworze niesty jest problem z pracą, młodzi wyszkoleni uciekają z Jawora bo tu nie ma pracy , a właśnie we Wrocławiu  znajdują i to za niezłą kase. . Tym sposobem Jawor będą opuszczać ludzie po studiach, jak beda zatrudniani z poza Jawora, którzy nie płacą podatków w Jaworze.Czyli do budżetu miasta wpłynie mniej podatków i coraz mniej będzie ludzi mieszkało w Jaworze, bo obcy zatrudniony przyjedzie tylko do pracy.
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        co ty porównujesz Warszawe i Wrocław do Jawora, sprawdzjakie tam jest bezrobocie  i ile wolnych miejsc pracy , a w Jaworze niesty jest problem z pracą, młodzi wyszkoleni uciekają z Jawora bo tu nie ma pracy , a właśnie we Wrocławiu  znajdują i to za niezłą kase. . Tym sposobem Jawor będą opuszczać ludzie po studiach, jak beda zatrudniani z poza Jawora, którzy nie płacą podatków w Jaworze.Czyli do budżetu miasta wpłynie mniej podatków i coraz mniej będzie ludzi mieszkało w Jaworze, bo obcy zatrudniony przyjedzie tylko do pracy.
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    ZenadaMagda•8 lipca 2016 o 14:02

    Magdo. Działania pana Burmistrza przypominają kobietę. Jak kobieta się umaluje to jest ładniejsza,ale nie zmienia się wewnętrznie. Tak samo jest z Jaworem. Pięknieje na skwerkach i uliczkach ale wewnętrznie jest zepsuty do szpiku! Brakuje zajęć kulturalnych,promocji miasta i ściągania inwestorów.
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        Magdo. Działania pana Burmistrza przypominają kobietę. Jak kobieta się umaluje to jest ładniejsza,ale nie zmienia się wewnętrznie. Tak samo jest z Jaworem. Pięknieje na skwerkach i uliczkach ale wewnętrznie jest zepsuty do szpiku! Brakuje zajęć kulturalnych,promocji miasta i ściągania inwestorów.
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    Idąc tym tokiem myślenia w Warszawie mogliby pracować wyłącznie Warszawiacy, we Wrocławiu Wrocławiacy, a w Niemczech tylko Niemcy.
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        Idąc tym tokiem myślenia w Warszawie mogliby pracować wyłącznie Warszawiacy, we Wrocławiu Wrocławiacy, a w Niemczech tylko Niemcy.
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    jesteś z PO?  to że postawili kilka ławek i śmietników to od tego strasznie miasto nie wypiękniało, nie ma żadnych większych inwestycji, no ale dobrze że kosze stoją. Ale ty Magdo chyba żle słuchasz bo ławki ani śmietniki nie są żle komentowane ale nie wywiązywanie się z obietnic wyborczych  , chwalenie się byle czym , zwalnianie jaworzan a przyjmowanie spadochroniarzy z poza Jawora . Życzę ci aby ciebie zwolnił pracodawca w taki sposób jak zostali zwolnieni jaworzanie  i wtedy chciałbym  zobaczyć  twój pozytywny komentarz,
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        jesteś z PO?  to że postawili kilka ławek i śmietników to od tego strasznie miasto nie wypiękniało, nie ma żadnych większych inwestycji, no ale dobrze że kosze stoją. Ale ty Magdo chyba żle słuchasz bo ławki ani śmietniki nie są żle komentowane ale nie wywiązywanie się z obietnic wyborczych  , chwalenie się byle czym , zwalnianie jaworzan a przyjmowanie spadochroniarzy z poza Jawora . Życzę ci aby ciebie zwolnił pracodawca w taki sposób jak zostali zwolnieni jaworzanie  i wtedy chciałbym  zobaczyć  twój pozytywny komentarz,
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    oj MagdoMagda•6 lipca 2016 o 22:25

    do Polonista-pokornie się przyznaję, że w moim zwrocie niechcąco wkradł się błąd-zamiast słowa "potrafią" w pośpiesznym pisaniu "wyskoczyło" słowo "potrafię"
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        do Polonista-pokornie się przyznaję, że w moim zwrocie niechcąco wkradł się błąd-zamiast słowa "potrafią" w pośpiesznym pisaniu "wyskoczyło" słowo "potrafię"
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    tata, a Marcin powiedział...Magda•6 lipca 2016 o 22:22

    Mamo, chwalą nas? Wy mnie, a ja was.
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        Mamo, chwalą nas? Wy mnie, a ja was.
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    PolonistaMagda•6 lipca 2016 o 22:21

    Jeżeli potrafisz mieć dwa różne zdania na jeden temat, na co wskazuje zwrot "potrafię", pozostaje mi tylko Tobie współczuć.
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        Jeżeli potrafisz mieć dwa różne zdania na jeden temat, na co wskazuje zwrot "potrafię", pozostaje mi tylko Tobie współczuć.
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    oj MagdoMagda•6 lipca 2016 o 22:18

    Wiesz, ludzie już mają taką przewrotną naturę, że potrafię mieć dwa skrajnie różne zdania na dany temat w zależności od tego, do kogo lub przy kim je wygłaszają. Nie jeden na tym się już przejechał.
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        Wiesz, ludzie już mają taką przewrotną naturę, że potrafię mieć dwa skrajnie różne zdania na dany temat w zależności od tego, do kogo lub przy kim je wygłaszają. Nie jeden na tym się już przejechał.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: ja]
    ja•6 lipca 2016 o 21:40

    Komentarze złe i dobre, jest ich 245, jaki efekt?żaden. Pośmiac się można.Żadnych efektów.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Komentarze złe i dobre, jest ich 245, jaki efekt?żaden. Pośmiac się można.Żadnych efektów.
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    Jaworzanin•6 lipca 2016 o 21:17

    Jestem wściekły na siebie, że głosowałem na Berę. Już tego nie zrobię. A swoją drogą zaskarżajcie te uchwały do p. Wojewody. Jak bym mógł sam bym to zrobił
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        Jestem wściekły na siebie, że głosowałem na Berę. Już tego nie zrobię. A swoją drogą zaskarżajcie te uchwały do p. Wojewody. Jak bym mógł sam bym to zrobił
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    PolonistaJaworzanin•6 lipca 2016 o 21:24

    Nie denerwuj się proszę, ponieważ złość piękności szkodzi. Ponadto, zwróć proszę uwagę, że w Twojej wypowiedzi znajduje się błąd ortograficzny. Jak go znajdziesz, napisz mi w odpowiedzi, co było źle. Dziękuję i życzę udanego wieczoru.
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        Nie denerwuj się proszę, ponieważ złość piękności szkodzi. Ponadto, zwróć proszę uwagę, że w Twojej wypowiedzi znajduje się błąd ortograficzny. Jak go znajdziesz, napisz mi w odpowiedzi, co było źle. Dziękuję i życzę udanego wieczoru.
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    odlotPolonista•6 lipca 2016 o 21:47

    Matko kochana, zawsze uważałam, że te przerwy szkolne są za długie. Znajdź sobie jakieś zajęcie, bo się dziwnie zachowujesz.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]10
    Lubię to: 10
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Matko kochana, zawsze uważałam, że te przerwy szkolne są za długie. Znajdź sobie jakieś zajęcie, bo się dziwnie zachowujesz.
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    Danusia•6 lipca 2016 o 20:58

    Z tego co wiem jeszcze 2 uchwały będą zaskarżone do p. Wojewody.Jeszcze tak nie było
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        Z tego co wiem jeszcze 2 uchwały będą zaskarżone do p. Wojewody.Jeszcze tak nie było
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    Bbogna•6 lipca 2016 o 20:55

    Nie jedną uchwałę jak myślę
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        Nie jedną uchwałę jak myślę
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    SE•6 lipca 2016 o 20:25

    NA PEWNO WOJEWODA UCHYLI UCHWAŁĘ ! i będzie ponownie rozpatrywana !
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        NA PEWNO WOJEWODA UCHYLI UCHWAŁĘ ! i będzie ponownie rozpatrywana !
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    Jan Dybaczewicz•6 lipca 2016 o 10:47

    Poza krytykowaniem dla krytykowania nie znalazłem ani jednego komentarza, który miałby formę konstruktywnej krytyki. Wyłącznie pisanie dla pisania przez kilka osób podpisujących się różnymi imionami lub nazwami. Czemu ma to służyć, chyba tylko temu żeby oczernić burmistrzach w oczach mieszkańców.
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        Poza krytykowaniem dla krytykowania nie znalazłem ani jednego komentarza, który miałby formę konstruktywnej krytyki. Wyłącznie pisanie dla pisania przez kilka osób podpisujących się różnymi imionami lub nazwami. Czemu ma to służyć, chyba tylko temu żeby oczernić burmistrzach w oczach mieszkańców.
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    nie daltonistaJan Dybaczewicz•6 lipca 2016 o 16:28

    Tutaj przynajmniej odbywa się niezależna, konstruktywna krytyka. Całe szczęście, że nie wszyscy dają sobie wmówić, że coś jest białe, gdy jest czarne.
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        Tutaj przynajmniej odbywa się niezależna, konstruktywna krytyka. Całe szczęście, że nie wszyscy dają sobie wmówić, że coś jest białe, gdy jest czarne.
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    JAJan Dybaczewicz•6 lipca 2016 o 14:26

    Najlepiej samemu skrytykować,wydać opinie że inni mają złe zamiary.A burmistrza i tak każdy sam oceni i nie potrzebuje doradców.
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        Najlepiej samemu skrytykować,wydać opinie że inni mają złe zamiary.A burmistrza i tak każdy sam oceni i nie potrzebuje doradców.
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    AutorJA•6 lipca 2016 o 16:13

    Janie, chyba Ty musisz ochłonąć z emocji, bo Twoja wypowiedź jest b.wymowna. Być może osobiście do siebie bierzesz wypowiedzi na tym portalu. Tak się szczęśliwie składa, że akurat tutaj ludzie mogą swobodnie wypowiadać swoje opinie. Ktoś może mieć 10 swoich socjal mediów i nie być tak popularnym, jak jeden dobry, bo niezależny pod każdym względem (finansowym, organizacyjnym, itp.). Takie portale będą zawsze popularne i przetrwają. Zaakceptuj wielokulturowość i wielozdaniowość, bo przedwcześnie się wypalisz.
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        Janie, chyba Ty musisz ochłonąć z emocji, bo Twoja wypowiedź jest b.wymowna. Być może osobiście do siebie bierzesz wypowiedzi na tym portalu. Tak się szczęśliwie składa, że akurat tutaj ludzie mogą swobodnie wypowiadać swoje opinie. Ktoś może mieć 10 swoich socjal mediów i nie być tak popularnym, jak jeden dobry, bo niezależny pod każdym względem (finansowym, organizacyjnym, itp.). Takie portale będą zawsze popularne i przetrwają. Zaakceptuj wielokulturowość i wielozdaniowość, bo przedwcześnie się wypalisz.
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    Jan DybaczewiczJA•6 lipca 2016 o 14:43

    Proszę pana, niestety nie rozumiem pańskiej wypowiedzi. Proszę ochłonąć i napisać ją jeszcze raz w poprawny sposób. Do usłyszenia.
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        Proszę pana, niestety nie rozumiem pańskiej wypowiedzi. Proszę ochłonąć i napisać ją jeszcze raz w poprawny sposób. Do usłyszenia.
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    LechJan Dybaczewicz•6 lipca 2016 o 11:33

    Każda moneta ma dwie strony,żeby miała wartość musi być współpraca,a jak widać niema i stąd to niezadowolenie.
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        Każda moneta ma dwie strony,żeby miała wartość musi być współpraca,a jak widać niema i stąd to niezadowolenie.
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    Weź się już nie popisuj wiedzą prawniczą, lepiej zapoznaj się z definicją słowa pluralizm. A z tym wykształceniem to też przegiąłeś-znam świetnych chemików, fizyków, biologów, matematyków, architektów, informatyków i jeszcze całe grono "ścisłowców", którzy popełniają błędy ortograficzne, tak samo jak "humanistów", którzy maja problem liczeniem, wzorami i prawami  matematycznymi, chemicznymi,biologicznymi, itp. Nie trzeba być specjalistą z jednej dziedziny, aby być wykształconym człowiekiem. Wykształcenie zaś nigdy nie zastapi inteligencji-pierwsze można nabyć a z drugim człowiek się rodzi. Inteligentny człowiek publicznie nie obnosi się ze swoją wiedzą-nie musi.
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        Weź się już nie popisuj wiedzą prawniczą, lepiej zapoznaj się z definicją słowa pluralizm. A z tym wykształceniem to też przegiąłeś-znam świetnych chemików, fizyków, biologów, matematyków, architektów, informatyków i jeszcze całe grono "ścisłowców", którzy popełniają błędy ortograficzne, tak samo jak "humanistów", którzy maja problem liczeniem, wzorami i prawami  matematycznymi, chemicznymi,biologicznymi, itp. Nie trzeba być specjalistą z jednej dziedziny, aby być wykształconym człowiekiem. Wykształcenie zaś nigdy nie zastapi inteligencji-pierwsze można nabyć a z drugim człowiek się rodzi. Inteligentny człowiek publicznie nie obnosi się ze swoją wiedzą-nie musi.
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    PolonistaLech•6 lipca 2016 o 21:15

    Szukanie spisku w tej sytuacji jest zbędne. Uważam, że osoba, która nie zna podstawowych zasad pisowni oraz interpunkcji, nie jest w stanie prawidłowo przeprowadzić analizy prawnej i dokonać subsumpcji.
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        Szukanie spisku w tej sytuacji jest zbędne. Uważam, że osoba, która nie zna podstawowych zasad pisowni oraz interpunkcji, nie jest w stanie prawidłowo przeprowadzić analizy prawnej i dokonać subsumpcji.
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    jawaLech•6 lipca 2016 o 19:16

    Twoja spostrzegawczość jest zastanawiająca. Robisz wpis o nieprawidłowej pisowni jednego zwrotu pod artykułem i komentarzami mówiącymi o nieprawidłowych w odbiorze autora i komentatorów działaniach organów władzy publicznej. Jakby to powiedział najmądrzejszy człowiek: -„Czemu to widzisz drzazgę w oku brata, a nie dostrzegasz belki we własnym oku?”
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        Twoja spostrzegawczość jest zastanawiająca. Robisz wpis o nieprawidłowej pisowni jednego zwrotu pod artykułem i komentarzami mówiącymi o nieprawidłowych w odbiorze autora i komentatorów działaniach organów władzy publicznej. Jakby to powiedział najmądrzejszy człowiek: -„Czemu to widzisz drzazgę w oku brata, a nie dostrzegasz belki we własnym oku?”
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    PolonistaLech•6 lipca 2016 o 19:13

    Po prostu wstyd takie błędy robić, przede wszystkim osobie dorosłej, dlatego uprzejmie zwracam uwagę.
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        Po prostu wstyd takie błędy robić, przede wszystkim osobie dorosłej, dlatego uprzejmie zwracam uwagę.
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    do PolonistaLech•6 lipca 2016 o 18:46

    Odpuść. Rok szkolny już się skończył. Ja tam polonistą nie jestem, ale za to z treści wypowiedzi wiem, że nie o niemą osobę chodzi, tylko o zaprzeczenie-że nie ma współpracy.
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        Odpuść. Rok szkolny już się skończył. Ja tam polonistą nie jestem, ale za to z treści wypowiedzi wiem, że nie o niemą osobę chodzi, tylko o zaprzeczenie-że nie ma współpracy.
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    PolonistaLech•6 lipca 2016 o 18:21

    Nie wiem, co tutaj do rzeczy ma osoba "niema". Polecam wcześniej kupić sobie słownik języka polskiego i przed snem przeczytać kilka stron. Niema oznacza osobę, która nie mówi.
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        Nie wiem, co tutaj do rzeczy ma osoba "niema". Polecam wcześniej kupić sobie słownik języka polskiego i przed snem przeczytać kilka stron. Niema oznacza osobę, która nie mówi.
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    Proszę sprawdzić, co oznacza słowo “ oczernić" i wtedy jeszcze raz obejrzeć film z sesji.
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        Proszę sprawdzić, co oznacza słowo “ oczernić" i wtedy jeszcze raz obejrzeć film z sesji.
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    kogo radni reprezentują?!•5 lipca 2016 o 22:33

    Niedotrzymanie terminu odpowiedzi na interpelację radnego Detyny z tego co mówi radny Wieczorek nie jest sprawą incydentalną, bo jak podnosi radny burmistrz dalej nie dotrzymuje statutowych terminów odpowiedzi, a mimo to rada uznaje skargę na burmistrza za bezzasadną i jeszcze radna Szynkler robi im żenujący wykład. I temu wszystkiemu w dodatku przygląda się jeszcze "młodzieżówka"-przecież to jest jakaś farsa.
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        Niedotrzymanie terminu odpowiedzi na interpelację radnego Detyny z tego co mówi radny Wieczorek nie jest sprawą incydentalną, bo jak podnosi radny burmistrz dalej nie dotrzymuje statutowych terminów odpowiedzi, a mimo to rada uznaje skargę na burmistrza za bezzasadną i jeszcze radna Szynkler robi im żenujący wykład. I temu wszystkiemu w dodatku przygląda się jeszcze "młodzieżówka"-przecież to jest jakaś farsa.
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    Ala•5 lipca 2016 o 21:46

    Panie profesorze uczył mnie pan matmy.Jak pan daje się opluwać tak przez tego co został radnym  z list p... potem poszedł do Ku... a teraz liże PP,,,
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        Panie profesorze uczył mnie pan matmy.Jak pan daje się opluwać tak przez tego co został radnym  z list p... potem poszedł do Ku... a teraz liże PP,,,
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    romekAla•6 lipca 2016 o 14:57

    Oj chyba ktoś na odcisk stanął i przeszkadza w rozgrywce.W taki sposób dzieci w piaskownicy bawią się,DOROŚNIJ
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        Oj chyba ktoś na odcisk stanął i przeszkadza w rozgrywce.W taki sposób dzieci w piaskownicy bawią się,DOROŚNIJ
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    Anna•5 lipca 2016 o 19:14

    Słyszałem, że do pana Wojewody inni też już piszą.Ciekawe co z tego wyniknie.Zapewne Jawor stanie się sławny.Nie o taką nam sławę chodziło. Miało być ładnie, miło ,wesoło. Jest smutno, szaro i bur
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        Słyszałem, że do pana Wojewody inni też już piszą.Ciekawe co z tego wyniknie.Zapewne Jawor stanie się sławny.Nie o taką nam sławę chodziło. Miało być ładnie, miło ,wesoło. Jest smutno, szaro i bur
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    lolAnna•6 lipca 2016 o 17:31

    najwyższa pora, aby faktycznie ktoś się zainteresował ty, co się dzieje
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        najwyższa pora, aby faktycznie ktoś się zainteresował ty, co się dzieje
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    najwyższa...
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    matko kochana!Anna•5 lipca 2016 o 22:36

    na to wszystko to już nie tylko wojewoda jest potrzebny...
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        na to wszystko to już nie tylko wojewoda jest potrzebny...
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: Krysia]
    Krysia•5 lipca 2016 o 19:10

    Nie takiej władzy oczekiwaliśmy. Doprawdy aż głowa mnie boli.
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        Nie takiej władzy oczekiwaliśmy. Doprawdy aż głowa mnie boli.
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    A jakiej?
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    brawo jawor24.pl•5 lipca 2016 o 19:05

    Ten portal to "sól w oku“ burmistrza i jego doradcolaski ze Strzegomia. Jest najlepszy i lokalnie miażdży inne. Żal du.pę ściska.
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        Ten portal to "sól w oku“ burmistrza i jego doradcolaski ze Strzegomia. Jest najlepszy i lokalnie miażdży inne. Żal du.pę ściska.
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    Pawełbrawo jawor24.pl•6 lipca 2016 o 09:30

    "Miażdzy" - po jakiemu to? Doprawdy, mam 40 lat, a takich dziwnych zwrotów nigdy nie słyszałem. Ach ta dzisiejsza młodzież, dlatego taka słaba zdawalność matur.
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        "Miażdzy" - po jakiemu to? Doprawdy, mam 40 lat, a takich dziwnych zwrotów nigdy nie słyszałem. Ach ta dzisiejsza młodzież, dlatego taka słaba zdawalność matur.
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    http://www.miejski.pl/slowo-mia%C5%BCd%C5%BCy%C4%87

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        http://www.miejski.pl/slowo-mia%C5%BCd%C5%BCy%C4%87
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: do Pawła]
    do PawłaPaweł•6 lipca 2016 o 18:51

    żebyś Ty tak litery prawa pilnował, jak pilnujesz ortografii...

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]12
    Lubię to: 12
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        żebyś Ty tak litery prawa pilnował, jak pilnujesz ortografii...
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    PiotrPaweł•6 lipca 2016 o 16:15

    Ty to chyba raczej masz więcej, niż 40 lat i ciekawe, jaka za Twoich czasów była zdawalność?
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        Ty to chyba raczej masz więcej, niż 40 lat i ciekawe, jaka za Twoich czasów była zdawalność?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: Pawełek]
    Pawełek•5 lipca 2016 o 19:01

    Czekamy na reakcję p. Wieczorka i p. Detyny. Ich wybraliśmy, Oni nas reprezentują. Im ufamy.
A swoją drogą pomyślcie panowie o zmianie wladzy - Referendum.
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        Czekamy na reakcję p. Wieczorka i p. Detyny. Ich wybraliśmy, Oni nas reprezentują. Im ufamy.
A swoją drogą pomyślcie panowie o zmianie wladzy - Referendum.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Jósta]
    Jósta•5 lipca 2016 o 18:59

    Nie wyobrażam sobie aby można było pozostać biernym w sytuacji kiedy Obywatel ma rację, a niewątpliwie myli się komisja rewizyjna. Z prawem się nie wygra.
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        Nie wyobrażam sobie aby można było pozostać biernym w sytuacji kiedy Obywatel ma rację, a niewątpliwie myli się komisja rewizyjna. Z prawem się nie wygra.
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    Apel•5 lipca 2016 o 18:54

    Panowie Detyna i Wieczorek  nie możecie tego tak zostawić musicie sprawę doprowadzić do końca.Wybraliśmy Was na radnych jesteście naszymi przedstawicielami  w Urzędzie Miasta i władza nie może Was lekceważyć .Wykorzystajcie wszystkie możliwości prawne . Do dzieła panowie !
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    http://www.poradaprawna.pl/porada/54388/poswiadczenie-nieprawdy

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        http://www.poradaprawna.pl/porada/54388/poswiadczenie-nieprawdy
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: racja]
    racja!•26 lipca 2016 o 19:09

    ktoś powinien to sprawdzić
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    po prostu!•24 lipca 2016 o 16:42

    brak słów
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    najwyższa pora!•18 lipca 2016 o 20:19

    Jak zastępczyni może stwierdzać, że nic nie wiedziała, skoro radny na sesji 3 lutego b.r. bezpośrednio i burmistrzowi i jej w obecności radnych, powiedział, że nie dostał odpowiedzi na swoją interpelację. http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7272/film-cala-prawda-o-dk3-na-sesji 10-ta minuta nagrania
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        Jak zastępczyni może stwierdzać, że nic nie wiedziała, skoro radny na sesji 3 lutego b.r. bezpośrednio i burmistrzowi i jej w obecności radnych, powiedział, że nie dostał odpowiedzi na swoją interpelację. http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7272/film-cala-prawda-o-dk3-na-sesji 10-ta minuta nagrania
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    Karol•5 lipca 2016 o 17:28

    Oczywiście, że są mądrzy ludzie, którym ta rzeczywistość się nie podoba. Chcą to zmienić
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        Oczywiście, że są mądrzy ludzie, którym ta rzeczywistość się nie podoba. Chcą to zmienić
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    całe szczęście, że w Polsce panuje demokracja, istnieją niezależne od władzy portale, które nie cenzurują opinii publicznej
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    Alicja$•6 lipca 2016 o 10:26

    Które to portale?
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    Olga•5 lipca 2016 o 11:53

    CHWALĄ NAS!KTO?JA CIEBIE A TY NAS! Taki to ten Wasz portal.
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        CHWALĄ NAS!KTO?JA CIEBIE A TY NAS! Taki to ten Wasz portal.
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    zazdrośnik/caOlga•5 lipca 2016 o 17:08

    ktoś tu jest zazdrosny-zrób coś dobrze, to może i Ciebie kiedyś pochwalą
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    To po co tu wchodzisz? Są inne portale!
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    Ten portal jest jak okno na świat.Można  wszystkiego się dowiedzieć ,bez lukrowanie.
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    Dobra, koniec pisania i marudzenia. Zarządzam spanie. Dobranoc. Zapraszam do marudzenia i pisania o referendum od 7:00!
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    Ci panowie mają rację. Nie tylko prac  nie wolno lekceważyć ludzi. Wszyscy jesteśmy przecież ważni
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        Ci panowie mają rację. Nie tylko prac  nie wolno lekceważyć ludzi. Wszyscy jesteśmy przecież ważni
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    Basia•4 lipca 2016 o 21:21

    Oj, to nie prawda. Ludzi interesuje całokształt. Nie przeczę,że praca jest ważna, ale inne sprawy są też ważne. Nie wolno ich bagatelizować.
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        Oj, to nie prawda. Ludzi interesuje całokształt. Nie przeczę,że praca jest ważna, ale inne sprawy są też ważne. Nie wolno ich bagatelizować.
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    Jaworzan interesuje praca a nie nie spełnione ambicje Jacusia  i Krzysia.
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        Jaworzan interesuje praca a nie nie spełnione ambicje Jacusia  i Krzysia.
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    Praca dla Arka z Legnicy i Michała bo się nie załapał?
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        Praca dla Arka z Legnicy i Michała bo się nie załapał?
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    Pawełek ale na sznurku chodzisz...
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    Ale są zameldowani  w Jaworze i tu płacą podatki !
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    Pań Arek zdobył mandat radnego w wyborach a to już różnica!
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        Pań Arek zdobył mandat radnego w wyborach a to już różnica!
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    A co z niespełnionym obietnicami wyborczymi burmistrza?
Burmistrz daje pracę ale ludziom  spoza Jawora a to jaworzan bardzo interesuje.Panowie spełniają oczekiwania wyborców a nie swoje ambicje.
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        A co z niespełnionym obietnicami wyborczymi burmistrza?
Burmistrz daje pracę ale ludziom  spoza Jawora a to jaworzan bardzo interesuje.Panowie spełniają oczekiwania wyborców a nie swoje ambicje.
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    p.Rynkiewicz nie załapała się , bo zdobyła chyba tylko 18 głosów . jak na Jawor to bardzo kiepsko  , głosowała chyba tylko rodzina
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    za to załapała się u EB
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    a ile głosów zdobyła p.Rynkiewicz? Chyba mało, bo się nie załapała
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    Praca dla Arka z Legnicy i Michała bo się nie załapał?
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    Masz  rację Ala Jaworzan interesuje praca a nie Jacuś i Krzysiu którzy nie są krystaliczni do końca.
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        Masz  rację Ala Jaworzan interesuje praca a nie Jacuś i Krzysiu którzy nie są krystaliczni do końca.
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    Pan Arek pieniądze zamiast przeznaczać na PR, przeznacza na inwestycje i konkretne działania

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]11
    Lubię to: 11
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Pan Arek pieniądze zamiast przeznaczać na PR, przeznacza na inwestycje i konkretne działania
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    nie zwalnia jaworzan, by zatrudnić ludzi spoza
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    Pan Arek przynajmniej nie rzuca obietnic bez pokrycia a jak już coś obieca, to słowa dotrzymuje. Można na nim polegać.
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        Pan Arek przynajmniej nie rzuca obietnic bez pokrycia a jak już coś obieca, to słowa dotrzymuje. Można na nim polegać.
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    Pan Arek dba o interesy jaworzan, jaworskich przedsiębiorców. Jaworzanie mogą na niego liczyć, nie składa obietnic bez pokrycia i jednoczesne po cichu, bez kamer, facebooków, mediów dba o jaworzan i Jawor oraz zmienia jego oblicze na lepsze
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        Pan Arek dba o interesy jaworzan, jaworskich przedsiębiorców. Jaworzanie mogą na niego liczyć, nie składa obietnic bez pokrycia i jednoczesne po cichu, bez kamer, facebooków, mediów dba o jaworzan i Jawor oraz zmienia jego oblicze na lepsze
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    Praca dla świdniczan i Strzegomiany tak?
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    Jak najbardziej popieram Energetyka. Taka jest prawda, energia jest w Strzegomiu i Świdnicy u nas niestety nie.Daliśmy się zwieść, ale tylko jeden raz, drugiego nie będzie.
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        Jak najbardziej popieram Energetyka. Taka jest prawda, energia jest w Strzegomiu i Świdnicy u nas niestety nie.Daliśmy się zwieść, ale tylko jeden raz, drugiego nie będzie.
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    p.burmistrz powinien brać przykład z p.Jacka i p.Krzysia,bardziej wnikliwie sprawować swoje obowiązki a nie polegać na kimś
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        p.burmistrz powinien brać przykład z p.Jacka i p.Krzysia,bardziej wnikliwie sprawować swoje obowiązki a nie polegać na kimś
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    http://samorzad.pap.pl/depesza/szablon.depesza/dep/140916/ Czy może ktoś wie jak ten zakaz ma się np. do związków nieformalnych?
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    energia, czy pieniądze?
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    Piotr•4 lipca 2016 o 20:25

    Myślę,że pan Emilian Bera  nie zostanie wybrany na drugą kadencję.Wcale się nie dziwię, że wielu myśli o referendum. Ludzie są żli i zawiedzeni.
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        Myślę,że pan Emilian Bera  nie zostanie wybrany na drugą kadencję.Wcale się nie dziwię, że wielu myśli o referendum. Ludzie są żli i zawiedzeni.
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    Ludzie dali się zwieźć bilbordom chłopca z plakatu. Energia uciekła do Strzegomia i Świdnicy.
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        Ludzie dali się zwieźć bilbordom chłopca z plakatu. Energia uciekła do Strzegomia i Świdnicy.
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    Pytuś•4 lipca 2016 o 08:50

    Którykolwiek z komentujących obejrzał chociaż od początku do końca film czy wydaje opinie wyłącznie na podstawie streszczenia? Jeżeli tak, to jest mi bardzo przykro.
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        Którykolwiek z komentujących obejrzał chociaż od początku do końca film czy wydaje opinie wyłącznie na podstawie streszczenia? Jeżeli tak, to jest mi bardzo przykro.
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    Oj Pytuś zdziwisz się ilu ludzi obejrzało cały film. Bo warto poświęcić te 45 minut, by zobaczyć całą prawdę jak funkcjonuje jaworska rada...
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        Oj Pytuś zdziwisz się ilu ludzi obejrzało cały film. Bo warto poświęcić te 45 minut, by zobaczyć całą prawdę jak funkcjonuje jaworska rada...
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    Oj . PytyśPytuś•4 lipca 2016 o 09:02

    nie muszą wszyscy oglądać filmu od początku do końca .Ważne jest to jak zagłosowali radni.A jak głosowali to chyba wiesz skoro obejrzałeś cały film . Jak uważasz że  radni od burmistrza  mieli rację , to twój problem .
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        nie muszą wszyscy oglądać filmu od początku do końca .Ważne jest to jak zagłosowali radni.A jak głosowali to chyba wiesz skoro obejrzałeś cały film . Jak uważasz że  radni od burmistrza  mieli rację , to twój problem .
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    urzędnik•4 lipca 2016 o 08:19

    Przykro się słucha p. Szynkler, która przecież jest urzędniczką i powinna umieć interpretować przepisy. No ale cóż, lojalnośc wobec burmistrza zobowiązuje.
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        Przykro się słucha p. Szynkler, która przecież jest urzędniczką i powinna umieć interpretować przepisy. No ale cóż, lojalnośc wobec burmistrza zobowiązuje.
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    przykro się na to wszystko patrzy, bo jak p.Szynkler jako urzędniczka nie wie że obowiązuje  prawo które mówi że na odpowiedż na pismo jest 30 dni , a na interpelację tylko 21 dni  to o czym tu mówimy -po prostu WSTYD . Zachodzi pytanie czy ta pani w tej sytuacji powinna być urzędniczką?  Jak można głsosować za tym że burmistrz ma racje skoro  Panu burmistrzowi potrzebna była skarga żeby dopiero po 10 miesiącach udzielił odpowiedzi.,
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        przykro się na to wszystko patrzy, bo jak p.Szynkler jako urzędniczka nie wie że obowiązuje  prawo które mówi że na odpowiedż na pismo jest 30 dni , a na interpelację tylko 21 dni  to o czym tu mówimy -po prostu WSTYD . Zachodzi pytanie czy ta pani w tej sytuacji powinna być urzędniczką?  Jak można głsosować za tym że burmistrz ma racje skoro  Panu burmistrzowi potrzebna była skarga żeby dopiero po 10 miesiącach udzielił odpowiedzi.,
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    ale tak jak p.Szynkler to głosowali wszyscy radni od burmistrza Bery, czyli wychodzi na to że dla wielu radnych prawo nie ma żednego znaczenia liczy się tylko lojalnośc wobec burmistrza
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        ale tak jak p.Szynkler to głosowali wszyscy radni od burmistrza Bery, czyli wychodzi na to że dla wielu radnych prawo nie ma żednego znaczenia liczy się tylko lojalnośc wobec burmistrza
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    Ja też bym nie odpuś
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    P. Detyna i P. Wieczorek też nie odpuszczą
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    To prawda ja też słyszałem, że są tacy co szykują się do zaskarżenia uchwały Rady Miejskiej. Jak ich znam oni nie odpuszczą. Będzie się działo.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]18
    Lubię to: 18
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0
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    Czytelnik•3 lipca 2016 o 22:07

    Dziesięć miesięcy czekać żeby dowiedzieć się , że odpowiedź na interpelację będzie w późniejszym terminie .To są jakieś kpiny !
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        Dziesięć miesięcy czekać żeby dowiedzieć się , że odpowiedź na interpelację będzie w późniejszym terminie .To są jakieś kpiny !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: masakra]
    masakraCzytelnik•3 lipca 2016 o 22:19

    http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7272/film-cala-prawda-o-dk3-na-sesji 

10-ta minuta nagrania z sesji w dn. 3 lutego 2016 r. (link powyżej)-na sesji jest obecny burmistrz i jego zastępczyni. Radny Detyna zadaje burmistrzowi (w obecności jego zastępczyni i wszystkich radnych) wprost pytanie kiedy dostanie od niego odpowiedź na interpelację o il. os. zatrudnionych spoza Jawora. Ponieważ dalej nie otrzymał od burmistrza odpowiedzi 27 kwietnia 2016 r. to złożył na niego skargę. Odpowiedź dostał dopiero 2 tygodnie po złożeniu skargi. A rada uznaje skargę za bezzasadną. Wypowiedź radnej Szynkler w tej sytuacji pozostawię już bez komentarza.
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        http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7272/film-cala-prawda-o-dk3-na-sesji 

10-ta minuta nagrania z sesji w dn. 3 lutego 2016 r. (link powyżej)-na sesji jest obecny burmistrz i jego zastępczyni. Radny Detyna zadaje burmistrzowi (w obecności jego zastępczyni i wszystkich radnych) wprost pytanie kiedy dostanie od niego odpowiedź na interpelację o il. os. zatrudnionych spoza Jawora. Ponieważ dalej nie otrzymał od burmistrza odpowiedzi 27 kwietnia 2016 r. to złożył na niego skargę. Odpowiedź dostał dopiero 2 tygodnie po złożeniu skargi. A rada uznaje skargę za bezzasadną. Wypowiedź radnej Szynkler w tej sytuacji pozostawię już bez komentarza.
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    Emeryt•3 lipca 2016 o 18:15

    Jestem pewny że Pan Wojewoda uchyli uchwałę Rady Miasta. Będzie wstyd.A miało być tak cukierkowo. Dałam się nabrać. Słyszałem że  inni też są niezadowoleni z prac komisji rewizyjnej i chcą uchwałę zaskarżyć do Pana Wojewody.
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        Jestem pewny że Pan Wojewoda uchyli uchwałę Rady Miasta. Będzie wstyd.A miało być tak cukierkowo. Dałam się nabrać. Słyszałem że  inni też są niezadowoleni z prac komisji rewizyjnej i chcą uchwałę zaskarżyć do Pana Wojewody.
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    Zgłaszam się do przeprowadzenia Referendum.
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        Zgłaszam się do przeprowadzenia Referendum.
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    max 3 m-ceBurek•3 lipca 2016 o 21:16

    Z inicjatywą przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania wójta na wniosek mieszkańców ma prawo wystąpić: • grupa 5 osób posiadających prawo wybierania rady danej gminy, • statutowa struktura terenowa partii politycznej działającej w gminie, • organizacja społeczna posiadająca osobowość prawną, której statutowym terenem działania jest co najmniej obszar danej gminy. O powstaniu takiej inicjatywy należy powiadomić wójta oraz komisarza wyborczego. Inicjator referendum powinien też podać do wiadomości mieszkańców gminy, na swój koszt, w sposób zwyczajowo w niej przyjęty, informację na temat tego, czego ma dotyczyć referendum oraz o przyczynach uzasadniających odwołanie wójta. W ciągu 60 dni od powiadomienia wójta należy zebrać podpisy mieszkańców popierających tą inicjatywę. Aby referendum mogło zostać zorganizowane, inicjatywę musi poprzeć co najmniej 10% osób uprawnionych do głosowania. Po zebraniu podpisów inicjator referendum powinien przekazać komisarzowi wyborczemu wniosek o przeprowadzenie referendum wraz z kartami zawierającymi podpisy osób popierających tą inicjatywę i informacją o spełnieniu obowiązku poinformowania mieszkańców o planowanym głosowaniu. Komisarz wyborczy w ciągu 30 dni od złożenia wniosku ma obowiązek wydać postanowienie o przeprowadzeniu referendum.
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        Z inicjatywą przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania wójta na wniosek mieszkańców ma prawo wystąpić: • grupa 5 osób posiadających prawo wybierania rady danej gminy, • statutowa struktura terenowa partii politycznej działającej w gminie, • organizacja społeczna posiadająca osobowość prawną, której statutowym terenem działania jest co najmniej obszar danej gminy. O powstaniu takiej inicjatywy należy powiadomić wójta oraz komisarza wyborczego. Inicjator referendum powinien też podać do wiadomości mieszkańców gminy, na swój koszt, w sposób zwyczajowo w niej przyjęty, informację na temat tego, czego ma dotyczyć referendum oraz o przyczynach uzasadniających odwołanie wójta. W ciągu 60 dni od powiadomienia wójta należy zebrać podpisy mieszkańców popierających tą inicjatywę. Aby referendum mogło zostać zorganizowane, inicjatywę musi poprzeć co najmniej 10% osób uprawnionych do głosowania. Po zebraniu podpisów inicjator referendum powinien przekazać komisarzowi wyborczemu wniosek o przeprowadzenie referendum wraz z kartami zawierającymi podpisy osób popierających tą inicjatywę i informacją o spełnieniu obowiązku poinformowania mieszkańców o planowanym głosowaniu. Komisarz wyborczy w ciągu 30 dni od złożenia wniosku ma obowiązek wydać postanowienie o przeprowadzeniu referendum.
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    Zdesperowany•3 lipca 2016 o 17:02

    Tylko referendum!!!!!!!!!!!!!!!
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        Tylko referendum!!!!!!!!!!!!!!!
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    Kot•3 lipca 2016 o 17:01

    Widzę tylko jedno wyjście . Komisja rewizyjna do wymiany. Skoro wielu ludzi ją krytykuje sama powinna podać się do dymisji. Ja tak bym zrobił.
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        Widzę tylko jedno wyjście . Komisja rewizyjna do wymiany. Skoro wielu ludzi ją krytykuje sama powinna podać się do dymisji. Ja tak bym zrobił.
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    Nonsens•3 lipca 2016 o 00:49

    Radna Szynkler mówi, że uzasadnienia dla radnych piszą w komisji rewizyjnej? Komisja nie pisze uzasadnień na sesję przecież. Ona nie wie chyba co mówi.
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        Radna Szynkler mówi, że uzasadnienia dla radnych piszą w komisji rewizyjnej? Komisja nie pisze uzasadnień na sesję przecież. Ona nie wie chyba co mówi.
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    hormonNonsens•4 lipca 2016 o 03:22

    Przeciwko czemu protestuje?  Uzasadnienie naciągane,  jak widać masa błędów, zrobione byle jak. Przeszarżowała.
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        Przeciwko czemu protestuje?  Uzasadnienie naciągane,  jak widać masa błędów, zrobione byle jak. Przeszarżowała.
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    Sprawiedliwa•2 lipca 2016 o 22:34

    Wzywamy dawnych REFERENDZIARZY  nie możecie nas zawieść. Nie teraz. Potrzebujemy waszej pomocy.
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        Wzywamy dawnych REFERENDZIARZY  nie możecie nas zawieść. Nie teraz. Potrzebujemy waszej pomocy.
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    PrawySprawiedliwa•3 lipca 2016 o 15:03

    A te apele to w czyim imieniu wygłaszasz? Z tego co widzę, co w swoim, więc dlaczego piszesz w liczbie mnogiej.
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        A te apele to w czyim imieniu wygłaszasz? Z tego co widzę, co w swoim, więc dlaczego piszesz w liczbie mnogiej.
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    Sprawiedliwa•2 lipca 2016 o 22:22

    Nie odpuszczajcie Panowie. Sprawiedliwość i prawda musi zwyciężyć. Tylko prawda nas wyzwoli.
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        Nie odpuszczajcie Panowie. Sprawiedliwość i prawda musi zwyciężyć. Tylko prawda nas wyzwoli.
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    aż się prosi, żeby wojewoda zbadał prawidłowość działania rady o komisji rewizyjnej w zakresie rozpatrywania skarg na burmistrza
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        aż się prosi, żeby wojewoda zbadał prawidłowość działania rady o komisji rewizyjnej w zakresie rozpatrywania skarg na burmistrza
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    Pudel•2 lipca 2016 o 21:53

    Panie Detyna i Panie Wieczorek trżeba zaskarżyć tą uchwałę do Wojewody.
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        Panie Detyna i Panie Wieczorek trżeba zaskarżyć tą uchwałę do Wojewody.
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    WyborcaPudel•2 lipca 2016 o 23:02

    Zróbcie to panowie , bo arogancja władzy przekracza wszelkie granice !
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        Zróbcie to panowie , bo arogancja władzy przekracza wszelkie granice !
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    Maria•2 lipca 2016 o 21:46

    wymienić komisję rewizyjną. Tak to dobra sprawa.
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        wymienić komisję rewizyjną. Tak to dobra sprawa.
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    mieszkaniec Staszica•2 lipca 2016 o 21:13

    Może Radny ( Okręg nr 11: Rynek, Staszica, Zamkowa, Żeromskiego) zejdzie na ziemię i zajmie się np. zdewastowanym placem zabaw znajdującym się na zapleczu ul. Staszica / Środkowa.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Może Radny ( Okręg nr 11: Rynek, Staszica, Zamkowa, Żeromskiego) zejdzie na ziemię i zajmie się np. zdewastowanym placem zabaw znajdującym się na zapleczu ul. Staszica / Środkowa.
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    Mirekmieszkaniec Staszica•3 lipca 2016 o 14:59

    Radnym z ul. Środkowej (okręg 10) jest Marcin Jankowski.
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        Radnym z ul. Środkowej (okręg 10) jest Marcin Jankowski.
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    uściśleniemieszkaniec Staszica•3 lipca 2016 o 14:04

    Wejście jest od Środkowej, a Środkowa to chyba okręg 10. Kto tam jest radnym?
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        Wejście jest od Środkowej, a Środkowa to chyba okręg 10. Kto tam jest radnym?
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    co?mieszkaniec Staszica•3 lipca 2016 o 08:26

    a to nie burmistrz i ZLK powinni się tym  zająć?
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        a to nie burmistrz i ZLK powinni się tym  zająć?
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    Czesław•2 lipca 2016 o 20:57

    Może Iskierka zna ludzi którzy podołali by w przeprowadzeniu Referendum. Od jakiegoś czasu też o tym myślę.Szkoda każdego dnia. Mamy tylko jedno życie.
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        Może Iskierka zna ludzi którzy podołali by w przeprowadzeniu Referendum. Od jakiegoś czasu też o tym myślę.Szkoda każdego dnia. Mamy tylko jedno życie.
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    Nowoczesna•2 lipca 2016 o 20:53

    Skoro  wielu wyborców Jawora nie jest zadowolonych z prac komisji rewizyjnej, może warto zastanowić się nad wymianą członków komisji.Ja optuję za.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]25
    Lubię to: 25
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Skoro  wielu wyborców Jawora nie jest zadowolonych z prac komisji rewizyjnej, może warto zastanowić się nad wymianą członków komisji.Ja optuję za.
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    faktor•2 lipca 2016 o 20:34

    Bery nie było na sesji, bo na pewno stchórzył. Wystawił jako "zderzak" p. Rynkiewicz, która motała się w zeznaniach. Cwany jest ten nasz burmistrz. Jego koleżanka Monika Ż. też niezła żmijka.
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        Bery nie było na sesji, bo na pewno stchórzył. Wystawił jako "zderzak" p. Rynkiewicz, która motała się w zeznaniach. Cwany jest ten nasz burmistrz. Jego koleżanka Monika Ż. też niezła żmijka.
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    Ciekawie•2 lipca 2016 o 20:21

    P. Agnieszka Rynkiewicz nie odpowiada celowo na pytania P. Wieczorka, czy nie wie co się w ogóle dzieje. Jakikolwiek jest powód to źle o niej świadczy.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]32
    Lubię to: 32
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        P. Agnieszka Rynkiewicz nie odpowiada celowo na pytania P. Wieczorka, czy nie wie co się w ogóle dzieje. Jakikolwiek jest powód to źle o niej świadczy.
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    ten hejt jest tak widoczny, że aż kłuje w oczy. Naprawdę myślisz, że jest to niewidoczne?
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        ten hejt jest tak widoczny, że aż kłuje w oczy. Naprawdę myślisz, że jest to niewidoczne?
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    Dyrektor•2 lipca 2016 o 16:17

    do STACH. Przestań się nakręcać. ZDP to nic innego jak Związek Dokształcania Piratów. Pierwszy Zjazd 1 września najprawdopodobniej w Jaworze. Trwają uzgodnienia. Jeżeli interpretujesz ten skrót inaczej to  Twój problem. Podaj swoje dane to przyślę Ci specjalne zaproszenie. Przestań straszyć.
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        do STACH. Przestań się nakręcać. ZDP to nic innego jak Związek Dokształcania Piratów. Pierwszy Zjazd 1 września najprawdopodobniej w Jaworze. Trwają uzgodnienia. Jeżeli interpretujesz ten skrót inaczej to  Twój problem. Podaj swoje dane to przyślę Ci specjalne zaproszenie. Przestań straszyć.
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    Takie spostrzeżenie•2 lipca 2016 o 12:08

    Zastanawiające jest to dlaczego na innych portalach np. e--lenickie itp. nie ma żadnej wzmianki o skardze na burmistrza . Przecież to bardzo ważny temat. Nie codziennie radny składa skargę na burmistrza!
Obiektywne media?
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    http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7291/ile-miasto-placi-mediom
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    Czyżby inne portale zamieszczał to co " podeśle" im burmistrz????
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        Czyżby inne portale zamieszczał to co " podeśle" im burmistrz????
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    no i plus radio Legnica coś nie puszcza materiału z tego wydarzenia
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        no i plus radio Legnica coś nie puszcza materiału z tego wydarzenia
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    do sceptyk- spytaj się tatusia czy logicznie myślisz,bo mam wrażenie, że ktoś zabiera tobie zabawki  i zaczynasz się miotać.
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        do sceptyk- spytaj się tatusia czy logicznie myślisz,bo mam wrażenie, że ktoś zabiera tobie zabawki  i zaczynasz się miotać.
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    Eugenia...•2 lipca 2016 o 22:20

    Nie masz racji , bo to jest bardzo wazny problem i obchodzi to bardzo Jaworzan , Masz natomiast racje że P.Detyna dostał odpowiedż , ale niestety dopiero po 10 miesiącach. Życzę Ci aby Ciebie też tak lekceważyły wszystkie urzędy , abyś każdą sprawę załatwial dopiero po 10 miesiącach. Chciałabym wtedy widzieć twoje zadowolenie !!!
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        Nie masz racji , bo to jest bardzo wazny problem i obchodzi to bardzo Jaworzan , Masz natomiast racje że P.Detyna dostał odpowiedż , ale niestety dopiero po 10 miesiącach. Życzę Ci aby Ciebie też tak lekceważyły wszystkie urzędy , abyś każdą sprawę załatwial dopiero po 10 miesiącach. Chciałabym wtedy widzieć twoje zadowolenie !!!
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    sceptyk...•2 lipca 2016 o 14:51

    No rzeczywiście, baaardzo ważny problem. Kogo to obchodzi, kiedy Detyna dostał odpowiedź na swoją, ważną tylko dla jego "krewnych i znajomych" interpelację? Co to obchodzi zwykłego jaworzanina? Poza tym jaworzanie również pracują w innych powiatach? Też będziemy ich rozliczać z tego, że ich podatki wpływają do innych gmin???
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        No rzeczywiście, baaardzo ważny problem. Kogo to obchodzi, kiedy Detyna dostał odpowiedź na swoją, ważną tylko dla jego "krewnych i znajomych" interpelację? Co to obchodzi zwykłego jaworzanina? Poza tym jaworzanie również pracują w innych powiatach? Też będziemy ich rozliczać z tego, że ich podatki wpływają do innych gmin???
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    O co tu chodzi?...•2 lipca 2016 o 12:56

    No właśnie, pani Czaplicka - jaworzanka nie jest zainteresowana tak ważnym problemem?
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        No właśnie, pani Czaplicka - jaworzanka nie jest zainteresowana tak ważnym problemem?
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    masz racjęTakie spostrzeżenie•2 lipca 2016 o 12:16

    i na dja24.pl, faktyjawor.pl oraz kilku facebookach (m.in.: UM, Burmistrz Miasta jawora Emilian Bera, Mercedes Benz Jawor)...
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        i na dja24.pl, faktyjawor.pl oraz kilku facebookach (m.in.: UM, Burmistrz Miasta jawora Emilian Bera, Mercedes Benz Jawor)...
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    elek•2 lipca 2016 o 11:30

    Jak to dobrze, że jest ten portal i gazeta Wiadomości. Nie ujdzie im to na sucho , te wszystkie kłamstwa i matactwa.
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        Jak to dobrze, że jest ten portal i gazeta Wiadomości. Nie ujdzie im to na sucho , te wszystkie kłamstwa i matactwa.
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    To prawdziwe perpetuum mobile ten portal: sami piszą, sami czytają, sami komentują...
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        To prawdziwe perpetuum mobile ten portal: sami piszą, sami czytają, sami komentują...
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    Sami lajkują
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        Sami lajkują
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    Jakby tak było,to by nie było twojego wpisu i mojej odpowiedzi.
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        Jakby tak było,to by nie było twojego wpisu i mojej odpowiedzi.
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    Zwalanie winy na urzednika i nie przyznanie się do przewinienia to tchórzostwo.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]22
    Lubię to: 22
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Zwalanie winy na urzednika i nie przyznanie się do przewinienia to tchórzostwo.
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    Warte uwagi•2 lipca 2016 o 09:08

    Mam wrażenie, że celem większości komentarzy od pokazanie - jak to było wspaniale, a teraz to jest źle - przede wszystkim tam, gdzie wychwala się pod niebiosa poprzedniego burmistrza. Wrzućcie ludzie na luz, bo takich numerów nikt nie kupuje.
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        Mam wrażenie, że celem większości komentarzy od pokazanie - jak to było wspaniale, a teraz to jest źle - przede wszystkim tam, gdzie wychwala się pod niebiosa poprzedniego burmistrza. Wrzućcie ludzie na luz, bo takich numerów nikt nie kupuje.
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    ?Warte uwagi•2 lipca 2016 o 11:37

    To niech w końcu ktoś da odpowiedz p.radnemu i będzie po sprawie.Chyba że jest drugie dno,o czym nawet radni niewiedzą,bo nie wszystkie dokumenty docierają.
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        To niech w końcu ktoś da odpowiedz p.radnemu i będzie po sprawie.Chyba że jest drugie dno,o czym nawet radni niewiedzą,bo nie wszystkie dokumenty docierają.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: !!]
    !!?•3 lipca 2016 o 17:34

    http://forumprawne.org/postepowanie-administracyjne/47758-skarga-na-rade-gminy-do-wojewody.html
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    jakie drugie dno?!?•3 lipca 2016 o 15:44

    http://www.serwisprawa.pl/artykuly,33,18478,poswiadczenie-nieprawdy
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    yyyWarte uwagi•2 lipca 2016 o 09:24

    A może po prostu ludzie mają porównanie i wyrażają swoje spostrzeżenia?
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        A może po prostu ludzie mają porównanie i wyrażają swoje spostrzeżenia?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: uwaga]
    uwagaWarte uwagi•2 lipca 2016 o 09:14

    Nikt drugi raz nie kupi obietnic bez pokrycia. Całe szczęście, że w dzisiejszych czasach ludzie mają własne rozumy i własne zdanie i mogą swobodnie je wyrażać. Można żyć w samouwielbieniu i samozachwycie do swojej osoby, tylko trzeba wziąć pod uwagę, że ten nastrój nie koniecznie musi udzielić się innym, zwłaszcza realnie patrzącym na świat.
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        Nikt drugi raz nie kupi obietnic bez pokrycia. Całe szczęście, że w dzisiejszych czasach ludzie mają własne rozumy i własne zdanie i mogą swobodnie je wyrażać. Można żyć w samouwielbieniu i samozachwycie do swojej osoby, tylko trzeba wziąć pod uwagę, że ten nastrój nie koniecznie musi udzielić się innym, zwłaszcza realnie patrzącym na świat.
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    ludzie trzeba skończyc z tym skansenem•2 lipca 2016 o 01:21

    jak za komunistycznego PRL-u
temat ważny - nadużywanie władzy
skarga zasadna - brak odpowiedzi

wynik i tak z góry przesądzony - partia i towarzysze na czele z I sekretarzem nieomylni !
samego I sekretarza nie ma.  no bo i po co ? dysputy z warchołami oraz wichrzycielami próbującymi zniszczyć panujący porządek i szkalujący władze postkomunistyczną.
 na pierwszej linii dwie "staropanieńskie neokomunistki" punktujące warchołów rozbijających słuszną linię partii i raj mas pracujących. na szczęście durnoty i braku elementarnej wiedzy nie da się zatuszować. a obłuda i kłamstwa mają krótkie nogi. lud obali to czerwone postkomunistyczne resortowo-gminne dziadostwo .
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wynik i tak z góry przesądzony - partia i towarzysze na czele z I sekretarzem nieomylni !
samego I sekretarza nie ma.  no bo i po co ? dysputy z warchołami oraz wichrzycielami próbującymi zniszczyć panujący porządek i szkalujący władze postkomunistyczną.
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    co wtedy jak idioci i ciemniaki kierują nami?•2 lipca 2016 o 01:04

    komuniści kiedyś i dziś to ten sam idiotyzm, ciemniacrtwo i durnota 
oni nawet nie potrafią dobrze składnie mówić po polsku. jezusie nazareński. jedno bardziej napuszone od drugiego. a na kilometr widać nieuctwo i dyletanctwo. cep cepa pogania jak w u kacapów. twarze aż biją inteligencją i elokwencją niesamowitą.
ten wydłużony to  jest jakaś masakra. fagas czytać ledwo potrafi. ludzie skąd oni są. czuje się jak na zebraniu zms-u w latach 50 w kole przyzakładowym zakładu mechanizacji rolnictwa.
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    http://www.jawor.pl/pl/tresci-1330.html•1 lipca 2016 o 23:54

    1. Skład Komisji Rewizyjnej:
1)	Longina Gaszyńska	przewodnicząca komisji,
2)	Jacek Wieczorek	wiceprzewodniczący komisji,
3)	Maciej Pawlinow	członek komisji,
4)	Jadwiga Wojda- Elbrah członek komisji.
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        1. Skład Komisji Rewizyjnej:
1)	Longina Gaszyńska	przewodnicząca komisji,
2)	Jacek Wieczorek	wiceprzewodniczący komisji,
3)	Maciej Pawlinow	członek komisji,
4)	Jadwiga Wojda- Elbrah członek komisji.
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    teraz rozumiem dlaczego opinia komisji rewizyjnej była pozytywna, Jeden  radny Wieczorek przeciwko trzem radnym od burmistrza
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        teraz rozumiem dlaczego opinia komisji rewizyjnej była pozytywna, Jeden  radny Wieczorek przeciwko trzem radnym od burmistrza
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    Do gimbaza•1 lipca 2016 o 23:14

    Nie przesadzaj kilka odnowionych skwerków i kilka wymienionych wiat tak upiększyło Jawor - to zauważyłeś ? A dlaczego nie zauważasz tego co wykonał poprzedni burmistrz?
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        Nie przesadzaj kilka odnowionych skwerków i kilka wymienionych wiat tak upiększyło Jawor - to zauważyłeś ? A dlaczego nie zauważasz tego co wykonał poprzedni burmistrz?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Gimbaza]
    GimbazaDo gimbaza•2 lipca 2016 o 09:09

    masz etat na pisanie komentarzy czy co?
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        masz etat na pisanie komentarzy czy co?
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    Nie ! Mam prawo do wyrażania swoich opinii !
D e m o k r a c j a !!!!!
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        Nie ! Mam prawo do wyrażania swoich opinii !
D e m o k r a c j a !!!!!
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    do gimbazaDo gimbaza•1 lipca 2016 o 23:22

    zapomniałeś jeszcze o nowej inwestycji o tabliczkach na przystankach że nie wolno tam palić i pić !! HA,HA
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    To jakieś nieporozumienie nikt nie szczuje, po prostu chcemy aby nas szanowano. Chcemy za dużo? Może Iskierka naprawdę ma rację. Trzeba się nad tym głęboko zastanowić. Tylko tyle, aż tyle. Myślę, że będą gromy. Będzie burza i będą pioruny. Takie przeznaczenie z tym nie można walczyć. Pozdro. Iskierka. Burza itd.
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    Jawor zaczyna wreszcie wyglądać. Rozejrzyj się jeden z drugim a nie szczujecie.
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    Zenadagimbaza•2 lipca 2016 o 12:44

    Gimnazja pajacu a kiedy ostatni raz szefową ul.Limanowskiego. Cała polska jadąca tampedy ogląda widok getta. Wstyd!
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    Zamek straszy, brak miejskiej komunikacji, brak odkrytego basenu, obwieszczenie o planowanym remoncie kibloschronu z czasów Armii Czerwonej, zwalniani jaworzanie i zatrudniani ludzie spoza Jawora, etc. Z czego tu być zadowolonym? Z kilku skwerków i wiat przystankowych, na których bezrobotni mogą usiąść? Z tego, że podatki jaworzan wyworzone są poza Jawor razem z zatrudnionymi spoza Jawora ludźmi?
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    głodnemu chleb na myśli,nieładnie
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    jest gorąco, więc rozglądam się dookoła, tylko jakoś nie mogę dojrzeć tego obiecanego odkrytego basenu
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    widzę, że ktoś tu ostrzy sobie zęby na czyjś stołek - nieładnie a fe
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    I znowu marudzenie, od rana do wieczora i tak w kółko.
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    Iskierko chcesz wywołać gromy ?.
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    Burmistrz ma jeszcze jedno honorowe wyjście . DYMISJA !!!!!

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]25
    Lubię to: 25
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Burmistrz ma jeszcze jedno honorowe wyjście . DYMISJA !!!!!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Renata]
    RenataDo PIS•1 lipca 2016 o 22:38

    głosowałam na burmistrza i nie widzę powodu dla którego miał by rezygnować, miasto pięknieje i wszyscy to widzą
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    może przed wyborami pojawi się jakaś makieta lub wizualizacja basenu z obietnicą terminu wykonania w następnej kadencji ;)
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    A może jesteś z Komitetu EB albo z rodziny EB?
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    Ja tam wolę chodzić na Jawornik i Tobie też polecam, naprawdę fajna atmosfera. Poza tym, jak to "drugie" wakacje, pierwsze już były?
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    właśnie rozpoczęło się drugie lato w jego kadencji a basenu odkrytego jak nie było tak nie ma
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    masz prawo do wielbienia kogo chcesz-może Tobie obiecał coś innego niż reszcie jaworzan albo masz małe wymagania
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    Burmistrz ma jedno wyjście. Zmienić zastępce i odsunąć od Siebie czerwony  SORT.
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    to co na sesji nie ma burmistrza i nie ma sekretarz ?  To jakie to ważne obowiązki nie pozwoliły im przyjść na sesję?
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    to kto będzie kozłem ofiarnym i dlaczego niema p.sekretarz na sesji,jak się sieje wiatr,to przydało by się burze zebrać.
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    przyglądnij się też ludziom "ziemi świdnickiej"-może zauważysz jakieś znajome twarze, nazwiska

http://wspolnotasamorzadowa.org/wspolnota-samorzadowa-gotowa-do-wyborow-w-powiecie-swidnickim/

http://wspolnotasamorzadowa.org/komunikat-z-dnia-22-03-2016-r-dotyczacy-wyboru-struktur-powiatowych-ws-ziemi-swidnickiej/
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    A jest już komitet referendalny? Jeśli się tworzy to gdzie się można zgłosić.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]18
    Lubię to: 18
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        A jest już komitet referendalny? Jeśli się tworzy to gdzie się można zgłosić.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: ryś]
    ryśwaldek•1 lipca 2016 o 22:44

    Tak na ławce przy piwsku

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Tak na ławce przy piwsku
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: waldku]
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    Z inicjatywą przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania wójta na wniosek mieszkańców ma prawo wystąpić: • grupa 5 osób posiadających prawo wybierania rady danej gminy, • statutowa struktura terenowa partii politycznej działającej w gminie, • organizacja społeczna posiadająca osobowość prawną, której statutowym terenem działania jest co najmniej obszar danej gminy.

O powstaniu takiej inicjatywy należy powiadomić wójta oraz komisarza wyborczego. Inicjator referendum powinien też podać do wiadomości mieszkańców gminy, na swój koszt, w sposób zwyczajowo w niej przyjęty, informację na temat tego, czego ma dotyczyć referendum oraz o przyczynach uzasadniających odwołanie wójta.

W ciągu 60 dni od powiadomienia wójta należy zebrać podpisy mieszkańców popierających tą inicjatywę. Aby referendum mogło zostać zorganizowane, inicjatywę musi poprzeć co najmniej 10% osób uprawnionych do głosowania.

Podpisy zbiera się na kartach zawierających: • informacje o przedmiocie zamierzonego referendum oraz o tym, że poparcia nie można wycofać, • nazwiska i imiona członków grupy inicjatywnej oraz imię, nazwisko i miejsce zamieszkania pełnomocnika – jeżeli inicjatorem referendum jest grupa obywateli, • nazwę i adres siedziby statutowej struktury terenowej partii politycznej lub organizacji społecznej oraz imię, nazwisko i adres zamieszkania pełnomocnika – jeżeli inicjatorem referendum jest partia polityczna lub organizacja społeczna.

Mieszkaniec gminy popierający wniosek o przeprowadzenie referendum powinien podać na karcie nazwisko, imię, adres zamieszkania i numer ewidencyjny PESEL oraz potwierdzić te dane własnoręcznym podpisem.

Po zebraniu podpisów inicjator referendum powinien przekazać komisarzowi wyborczemu wniosek o przeprowadzenie referendum wraz z kartami zawierającymi podpisy osób popierających tą inicjatywę i informacją o spełnieniu obowiązku poinformowania mieszkańców o planowanym głosowaniu.

Wniosku takiego nie można złożyć: • przed upływem 10 miesięcy od wyboru wójta, • później niż na 8 miesięcy przed zakończeniem kadencji, • przed upływem 10 miesięcy od poprzedniego referendum.

Komisarz wyborczy w ciągu 30 dni od złożenia wniosku ma obowiązek wydać postanowienie o przeprowadzeniu referendum lub odrzuceniu wniosku (gdy zawiera on niedające się usunąć uchybienia: inicjator referendum nie wywiązał się z obowiązku poinformowania mieszkańców o planowanym referendum lub zebrano prawidłowo niewystarczającą liczbę podpisów i minął już termin na ich zebranie). W przypadku drobniejszych uchybień komisarz powinien zwrócić wniosek, nakazując ich usunięcie w terminie 14 dni.
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Mieszkaniec gminy popierający wniosek o przeprowadzenie referendum powinien podać na karcie nazwisko, imię, adres zamieszkania i numer ewidencyjny PESEL oraz potwierdzić te dane własnoręcznym podpisem.

Po zebraniu podpisów inicjator referendum powinien przekazać komisarzowi wyborczemu wniosek o przeprowadzenie referendum wraz z kartami zawierającymi podpisy osób popierających tą inicjatywę i informacją o spełnieniu obowiązku poinformowania mieszkańców o planowanym głosowaniu.

Wniosku takiego nie można złożyć: • przed upływem 10 miesięcy od wyboru wójta, • później niż na 8 miesięcy przed zakończeniem kadencji, • przed upływem 10 miesięcy od poprzedniego referendum.
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    Nie którzy dobrze myślą. Tylko referendum, bo jest naprawdę żle.
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    Emil największe Twoje nieszczęście to jest Twoja zastępczyni kierowana przez Lwicę upadłej w Jaworze Lewicy. Jedyne wyjście to pozbyc się seksualnego ZŁOMU.To co na Sesji zaprezentowała nie Lwica lecz mizerna  KOCICA zakończyła jej działalność.Tylko Błazen może głosować na ten ODPAD. Do zobaczenia.
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        Emil największe Twoje nieszczęście to jest Twoja zastępczyni kierowana przez Lwicę upadłej w Jaworze Lewicy. Jedyne wyjście to pozbyc się seksualnego ZŁOMU.To co na Sesji zaprezentowała nie Lwica lecz mizerna  KOCICA zakończyła jej działalność.Tylko Błazen może głosować na ten ODPAD. Do zobaczenia.
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    dodaj do tego jeszcze barbie i meteora
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    przecież EB sam skompletował sobie taką "drużynę", sam "otoczył" się tymi ludźmi
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    Myslący•1 lipca 2016 o 20:40

    Myślę,że to referendum to wcale nie głupi pomysł Iskierko.
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        Myślę,że to referendum to wcale nie głupi pomysł Iskierko.
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    a co jesteś chętny na jego stołek
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        a co jesteś chętny na jego stołek
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    To nie jest JEGO stołek, bo to nie prywatna firma. Byli burmistrzowie przed nim o będą po nim i po każdym zostały jakieś wspomnienia, opinie-po jednych lepsze, a po innych gorsze.
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        To nie jest JEGO stołek, bo to nie prywatna firma. Byli burmistrzowie przed nim o będą po nim i po każdym zostały jakieś wspomnienia, opinie-po jednych lepsze, a po innych gorsze.
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    STACH•1 lipca 2016 o 20:24

    Czepiacie sie Burmistrza tylko po to żeby uniknąć dyskusji, ze obowiązki dyr ZPD powierzono najwiekszemu BŁAZNOWI w Powiecie. Kobieta z klasą straciła wszystko.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Czepiacie sie Burmistrza tylko po to żeby uniknąć dyskusji, ze obowiązki dyr ZPD powierzono najwiekszemu BŁAZNOWI w Powiecie. Kobieta z klasą straciła wszystko.
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    STACH  czy wiesz że za takie  słowa ponosi się odpowiedzialność . Czy ty myślisz że to co piszesz  jest anonimowe , jesteś w błędzie ,
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        STACH  czy wiesz że za takie  słowa ponosi się odpowiedzialność . Czy ty myślisz że to co piszesz  jest anonimowe , jesteś w błędzie ,
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    oczywiście głosuję za referendum. Za błąd przepraszam.
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    prawda jest taka : spragniony wielkiego świata lud, po rządach starego piernika - wybiera miłośnika lansu i fotosów. Wcześniej młodzian, otrzymuje intratną i dobrze płatną posadę w województwie, dzięki konotacją partyjnym. Jako "bezradny" uruchamia na masową skalę, w zasadzie przed ogłoszeniem kampanii wyborczej, agitację opartą na bilbordach z jego wizerunkiem . Zalewa miasteczko folderami i obiecuje wszystko wszystkim, nawet wbrew logice i zdrowemu rozsądkowi. Młodzian ów, otrzymuje wsparcie dawnej postkomunistycznej lokalnej nomenklatury, liczącej na powrót do władzy. Dostaje wsparcie kacyków ze swojej formacji, którzy ochoczo przyjeżdżają do miasteczka wspierając go w obietnicach z kosmosu. Wtóruje im lokalna gadzinówka prowadzona przez dawnych postkomunistycznych aktywistów. Niewygodne fakty z życia młodziana nie są podejmowane, za to atakowana jest władza urzędująca oraz kontrkandydaci. W rezultacie lud pozbawiany do tej pory celebrytów, w takim wydaniu, spragniony "nowości wizerunkowej" wspiera młodziana, który wygrywa wybory łącząc elektorat liberalno-postkomunistyczny plus rozczarowanych rządami wąsatego piernika. I tak oto zostaje wybrany chłopaczyna, będący połączeniem kompleksów prowincjusza z mentalnością nastolatka, okraszonego nawykami domokrążcy wciskającemu potencjalnym klientom przysłowiowy "kit". Jednocześnie, będącego kompletnym dyletantem, chcącym zajmować się wszystkim i wypowiadającym się o wszystkim bez elementarnej, fachowej wiedzy lub odpowiedniego przygotowania. Niestety wiedza politologiczna nie daje podstaw do odpowiedniego zarządzania tak dużą wspólnotą, a kompletny brak doświadczenia i praktyki zawodowej tylko potęgują ten stan. Stąd zamiłowanie do taniego blichtru i do rządzenia w "stylu bizantyjskim", oczywiście na miarę warunków lokalnych. A wiec szofer i samochód do własnej dyspozycji, doradczynio-pomagierka w tipsach i doklejanych rzęsach, wszędobylskie filmowanie oraz fotografowanie oraz co najgorsze traktowanie podwładnych jak dziadostwo a zwykłych obywateli jako tumanów kupujących, każdy chłam . Stąd namiętne eksponowanie w necie wszystkiego co związane jest z osobą "młodziana-politykiera", a z drugiej strony wyrzucanie ludzi z pracy pod byle pretekstem, podejrzliwość, wycinanie konkurentów z oficjalnych zdjęć, arbitralne obsadzanie "swoimi" stanowisk publicznych, "propagandowe akcje medialne" przynoszące tylko rozczarowanie i wstyd dla mieszkańców, albo powodujące konflikty polityczne, a w niektórych sytuacjach, de facto odciąganie inwestorów (vide- motoryzacyjny tygrys, sygnalizacja, na niskim poziomie dni miasta, brak inwestycji (no chyba że s rocz ), brak perspektyw na rozwój miasta (pomimo wielkich haseł o wypuszczeniu prądu) , źle zorganizowane i stracone inwestycje (szumnie rozpowiadany remont ulicy ). Konkludując król jest nagi, dwór słabiutki, uwielbiający kosmetyczkę bardziej od doradzania i pracy, a mentorzy w odmętach PRL-owskiego Jaruzelitu XX w. o mentalności pospolitych komunistycznych kacyków rodem z GS -u. A więc, tylko odsunięcie od władzy ! bo kolejne lata stracone !
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        prawda jest taka : spragniony wielkiego świata lud, po rządach starego piernika - wybiera miłośnika lansu i fotosów. Wcześniej młodzian, otrzymuje intratną i dobrze płatną posadę w województwie, dzięki konotacją partyjnym. Jako "bezradny" uruchamia na masową skalę, w zasadzie przed ogłoszeniem kampanii wyborczej, agitację opartą na bilbordach z jego wizerunkiem . Zalewa miasteczko folderami i obiecuje wszystko wszystkim, nawet wbrew logice i zdrowemu rozsądkowi. Młodzian ów, otrzymuje wsparcie dawnej postkomunistycznej lokalnej nomenklatury, liczącej na powrót do władzy. Dostaje wsparcie kacyków ze swojej formacji, którzy ochoczo przyjeżdżają do miasteczka wspierając go w obietnicach z kosmosu. Wtóruje im lokalna gadzinówka prowadzona przez dawnych postkomunistycznych aktywistów. Niewygodne fakty z życia młodziana nie są podejmowane, za to atakowana jest władza urzędująca oraz kontrkandydaci. W rezultacie lud pozbawiany do tej pory celebrytów, w takim wydaniu, spragniony "nowości wizerunkowej" wspiera młodziana, który wygrywa wybory łącząc elektorat liberalno-postkomunistyczny plus rozczarowanych rządami wąsatego piernika. I tak oto zostaje wybrany chłopaczyna, będący połączeniem kompleksów prowincjusza z mentalnością nastolatka, okraszonego nawykami domokrążcy wciskającemu potencjalnym klientom przysłowiowy "kit". Jednocześnie, będącego kompletnym dyletantem, chcącym zajmować się wszystkim i wypowiadającym się o wszystkim bez elementarnej, fachowej wiedzy lub odpowiedniego przygotowania. Niestety wiedza politologiczna nie daje podstaw do odpowiedniego zarządzania tak dużą wspólnotą, a kompletny brak doświadczenia i praktyki zawodowej tylko potęgują ten stan. Stąd zamiłowanie do taniego blichtru i do rządzenia w "stylu bizantyjskim", oczywiście na miarę warunków lokalnych. A wiec szofer i samochód do własnej dyspozycji, doradczynio-pomagierka w tipsach i doklejanych rzęsach, wszędobylskie filmowanie oraz fotografowanie oraz co najgorsze traktowanie podwładnych jak dziadostwo a zwykłych obywateli jako tumanów kupujących, każdy chłam . Stąd namiętne eksponowanie w necie wszystkiego co związane jest z osobą "młodziana-politykiera", a z drugiej strony wyrzucanie ludzi z pracy pod byle pretekstem, podejrzliwość, wycinanie konkurentów z oficjalnych zdjęć, arbitralne obsadzanie "swoimi" stanowisk publicznych, "propagandowe akcje medialne" przynoszące tylko rozczarowanie i wstyd dla mieszkańców, albo powodujące konflikty polityczne, a w niektórych sytuacjach, de facto odciąganie inwestorów (vide- motoryzacyjny tygrys, sygnalizacja, na niskim poziomie dni miasta, brak inwestycji (no chyba że s rocz ), brak perspektyw na rozwój miasta (pomimo wielkich haseł o wypuszczeniu prądu) , źle zorganizowane i stracone inwestycje (szumnie rozpowiadany remont ulicy ). Konkludując król jest nagi, dwór słabiutki, uwielbiający kosmetyczkę bardziej od doradzania i pracy, a mentorzy w odmętach PRL-owskiego Jaruzelitu XX w. o mentalności pospolitych komunistycznych kacyków rodem z GS -u. A więc, tylko odsunięcie od władzy ! bo kolejne lata stracone !
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    Brawo, brawo, brawo! Kunszt pisarski pierwsza klasa! W sedno.
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        Brawo, brawo, brawo! Kunszt pisarski pierwsza klasa! W sedno.
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    masakra•1 lipca 2016 o 16:37

    Ludzie, o czym tu mowa?! Niezależnie od tego iloma urzędnikami burmistrz by się zasłaniał, to jeżeli zgodnie z przepisami radny powinien dostać od burmistrza odpowiedź na interpelację w ciągu 21 dni a nie dostał ja po 10 miesiącach, to skarga jest zasadna. I na dodatek temu wszystkiemu przyglądała się delegacja Młodzieżowej Rady Miejskiej w Jaworze.
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        Ludzie, o czym tu mowa?! Niezależnie od tego iloma urzędnikami burmistrz by się zasłaniał, to jeżeli zgodnie z przepisami radny powinien dostać od burmistrza odpowiedź na interpelację w ciągu 21 dni a nie dostał ja po 10 miesiącach, to skarga jest zasadna. I na dodatek temu wszystkiemu przyglądała się delegacja Młodzieżowej Rady Miejskiej w Jaworze.
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    Kolejna sesja poświęcona na rozpatrywanie jakiejś skargi. A co mnie to jako Jaworzankę obchodzi, że radny napisał skargę na burmistrza?Jakie to ma znaczenie dla mnie albo dla naszego miasta? Macie problem? To go sobie wyjaśnijcie!!Ale nie marnujcie na to całej sesji. Na sesji powinno się omawiać sprawy o istotnym znaczeniu dla  Naszego miasta a nie wałkowanie w kółko jakiejś skargi! Co to jest ? Cyrk ? To na to idą pieniądze podatników?To już zaczyna być żenujące.
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        Kolejna sesja poświęcona na rozpatrywanie jakiejś skargi. A co mnie to jako Jaworzankę obchodzi, że radny napisał skargę na burmistrza?Jakie to ma znaczenie dla mnie albo dla naszego miasta? Macie problem? To go sobie wyjaśnijcie!!Ale nie marnujcie na to całej sesji. Na sesji powinno się omawiać sprawy o istotnym znaczeniu dla  Naszego miasta a nie wałkowanie w kółko jakiejś skargi! Co to jest ? Cyrk ? To na to idą pieniądze podatników?To już zaczyna być żenujące.
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    bardzo dobrze, że chociaż ten portal rzetelnie przedstawia WSZYSTKIE wydarzenia, a nie tylko takie, które są wygodne
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        bardzo dobrze, że chociaż ten portal rzetelnie przedstawia WSZYSTKIE wydarzenia, a nie tylko takie, które są wygodne
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    To nie żaden cyrk, tylko obrady rady. Zgodnie z przepisami skargi na burmistrza i kierowników jednostek podległych Gminie rozpatruje rada. Rozpatrzenie to nie tylko zagłosowanie, żeby zagłosować, to najpierw trzeba omówić. Widziałaś jakiś sąd, w którym wydaje się wyrok bez rozpatrzenia dowodów i wysłuchania świadków, oskarżonych i oskarżycieli?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]16
    Lubię to: 16
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        To nie żaden cyrk, tylko obrady rady. Zgodnie z przepisami skargi na burmistrza i kierowników jednostek podległych Gminie rozpatruje rada. Rozpatrzenie to nie tylko zagłosowanie, żeby zagłosować, to najpierw trzeba omówić. Widziałaś jakiś sąd, w którym wydaje się wyrok bez rozpatrzenia dowodów i wysłuchania świadków, oskarżonych i oskarżycieli?
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    ja też chciałbym wiedzieć jakie to postępowanie wyjaśniające przeprowadzono , kto to zawinił , jaka to komisja prowadziła to postępowanie, ludzie przecież to nie żadna tajemnica,dla janości sprawy Pani zastępczyni powinna to wyjaśnić i tyle.
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        ja też chciałbym wiedzieć jakie to postępowanie wyjaśniające przeprowadzono , kto to zawinił , jaka to komisja prowadziła to postępowanie, ludzie przecież to nie żadna tajemnica,dla janości sprawy Pani zastępczyni powinna to wyjaśnić i tyle.
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    Może pytanie trzeba zadać pani sekretarz jest bliżej burmistrza ,temat powinna znać od podszewki, żeby zechciała  się podzielić tym tematem.Jaworzanie to też ludzie.
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        Może pytanie trzeba zadać pani sekretarz jest bliżej burmistrza ,temat powinna znać od podszewki, żeby zechciała  się podzielić tym tematem.Jaworzanie to też ludzie.
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    a czemu Pani zastępczyni nie potrafiła nawet wyjaśnić radnemu Wieczorkowi? odpowiedż Pani nijaka , wręcz byle jaka
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    PUŚCIE normalne nagranie , bo jest STRASZNY POGŁOS tego nie da się słuchać , a chciałbym spokojnie wysłuchać , wreszcie zobaczę i posłucham jak pracują radni i za co biorą kase .
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            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: do jawor24]
    do jawor24do jawor24•1 lipca 2016 o 13:49

    już dobrze słychać ,

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        już dobrze słychać ,
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: okropne]
    okropne•1 lipca 2016 o 13:08

    przewodniczący Iwański nie panuje nad tym , powinien prowadzić sesje , a nie skupił sie na przerywaniu radnemu , kiedy kto chce odzywa się ,  ludzie jak to wygląda .
Jaki to wielki problem ma urząd żeby podać ile osób zatrudnił , i ile z poza Jawora ? Jak mają problem odpowiedzi na takie pytanie to z będzie z pracą trudna.
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        przewodniczący Iwański nie panuje nad tym , powinien prowadzić sesje , a nie skupił sie na przerywaniu radnemu , kiedy kto chce odzywa się ,  ludzie jak to wygląda .
Jaki to wielki problem ma urząd żeby podać ile osób zatrudnił , i ile z poza Jawora ? Jak mają problem odpowiedzi na takie pytanie to z będzie z pracą trudna.
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    nie cenię radnego Detyny , ani jego sposobów robienia szumu wokół swojej osoby . Ale nie jest to powód do tego ,żeby radnemu nie udzielać w terminie odpowiedzi na interpelacje tym bardziej ,że Bera też był radnym i podobnie   tratował go Urbański.
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    Bera jakby nie dostał odpowiedzi w terminie , nawet sóżnione kilka dni od Urbańskiego to dopiero zrobił by szum , a co dopiero jakby czekał 10 m-cy, jak nie szumiał to znaczy że dostawał odpowiedzi w terminie. 
A ja bardzo cenię radnego Detynę , facet wie że obowiązuje prawo ,a i tak miał cierpliwośc bo czekał aż 10 m-cy, a burmistrz ma prawników a nie przestrzega prawa, to świadczy o urzędzie bardzo nie ładnie i wypowiedz zastępczyni że zauważono brak odpowiedzi po wielu miesiącach ,swiadczy o lekceważeniu niektórych radnych, ciekawe czy też po 10 miesiącach odpowiadają radnym pana burmistrza . Takie nieprzestrzeganie prawa trzeba zauważać szybko i basta .
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A ja bardzo cenię radnego Detynę , facet wie że obowiązuje prawo ,a i tak miał cierpliwośc bo czekał aż 10 m-cy, a burmistrz ma prawników a nie przestrzega prawa, to świadczy o urzędzie bardzo nie ładnie i wypowiedz zastępczyni że zauważono brak odpowiedzi po wielu miesiącach ,swiadczy o lekceważeniu niektórych radnych, ciekawe czy też po 10 miesiącach odpowiadają radnym pana burmistrza . Takie nieprzestrzeganie prawa trzeba zauważać szybko i basta .
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    Aż tak to nie było. 10 miesięcy nikt nie czekał.
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        Aż tak to nie było. 10 miesięcy nikt nie czekał.
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    Zula•1 lipca 2016 o 10:40

    Robią to samo co pisiory - czyli maja w d..pie prawo!
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        Robią to samo co pisiory - czyli maja w d..pie prawo!
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    ZenadaZula•1 lipca 2016 o 10:45

    A to niby platforma i pastuchy szanują prawo? Dobre haha!
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        A to niby platforma i pastuchy szanują prawo? Dobre haha!
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    obserwator•1 lipca 2016 o 07:50

    Niewygodny i mało medialny temat, więc burmistrza nie ma na sesji. Zaczyna się to robić standardem. Pani Zastępczyni widać jest od czarnej roboty, a pan burmistrz od splendorów i spijania śmietanki.
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        Niewygodny i mało medialny temat, więc burmistrza nie ma na sesji. Zaczyna się to robić standardem. Pani Zastępczyni widać jest od czarnej roboty, a pan burmistrz od splendorów i spijania śmietanki.
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    Zabawne są tłumaczenia niektórych osób na kierowniczych stanowiskach-jak chodzi o wynagrodzenia, to muszą oni mieć wysokie, bo rzekomo za wszystko odpowiadają, a gdy chodzi o odpowiedzialność, to nie oni, tylko ich pracownicy.
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        Zabawne są tłumaczenia niektórych osób na kierowniczych stanowiskach-jak chodzi o wynagrodzenia, to muszą oni mieć wysokie, bo rzekomo za wszystko odpowiadają, a gdy chodzi o odpowiedzialność, to nie oni, tylko ich pracownicy.
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    kierownikom, którzy w ten sposób się tłumaczą trzeba w ślad za tym obniżać wynagrodzenie i przerzucać je na pracowników, na których oni przerzucają swoja odpowiedzialność
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        kierownikom, którzy w ten sposób się tłumaczą trzeba w ślad za tym obniżać wynagrodzenie i przerzucać je na pracowników, na których oni przerzucają swoja odpowiedzialność
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    brawo radny Wieczorek i radny Detyna
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    Zastanawiam się dlaczego radna Kaczorowska wstrzymała się od głosu? Przychodzi mi na myśl przysłowie -  "Panu Bogu świeczka i diabłu ogarek"
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        Zastanawiam się dlaczego radna Kaczorowska wstrzymała się od głosu? Przychodzi mi na myśl przysłowie -  "Panu Bogu świeczka i diabłu ogarek"
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    Radna  Kaczkowska - przepraszam
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        Radna  Kaczkowska - przepraszam
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    a dlaczego piszecie , że  burmistrz "bezkarny"  jak zawalił sprawę?
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    a od czego jest komisja rewizyjna ? Ludzie gdzie jest prawo, zdrowy rozsądek .Jak można na ślepo bronić czegoś co jest ewidentne , jak można udawać że nic się nie stało , jak gołym okiem widać że zawalili sprawę. Czy w tym urzędzie nie ma prawników ?
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    Prawnicy są po stronie Bery, bo Bera ich zatrudnił, więc interpretują prawo na swoją kożyść. Nie wszyscy oczywiście.
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        Prawnicy są po stronie Bery, bo Bera ich zatrudnił, więc interpretują prawo na swoją kożyść. Nie wszyscy oczywiście.
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    http://wspolnotasamorzadowa.org/ludzie-wspolnoty/
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    Burmistrz korzysta z pomocy prawnej świadczonej przez wynajętą ze Świdnicy kancelarię prawną.
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        Burmistrz korzysta z pomocy prawnej świadczonej przez wynajętą ze Świdnicy kancelarię prawną.
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    Żenada ,   nie udzielają odpowiedzi  przez kilka miesięcy i jeszcze głosują , że skarga nie jest zasadna , Naprawdę ŻENADA. . Wiadomo  że przegłosują wszystko co chcą bo więcej jest radnych burmistrza Bery . Ale czy radni tak bezmyślnie muszą  głosować, dlaczego nie potrafią samodzielnie myśleć . Za co w takim razie biorą diety????
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        Żenada ,   nie udzielają odpowiedzi  przez kilka miesięcy i jeszcze głosują , że skarga nie jest zasadna , Naprawdę ŻENADA. . Wiadomo  że przegłosują wszystko co chcą bo więcej jest radnych burmistrza Bery . Ale czy radni tak bezmyślnie muszą  głosować, dlaczego nie potrafią samodzielnie myśleć . Za co w takim razie biorą diety????
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    o tym, że w partiach politycznych obowiązuje dyscyplina partyjna to słyszałam, ale dziwię się bezpartyjnym radnym
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    coraz "ciekawsze" są te odpowiedzi zastępczyni burmistrza
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    Była Jaworska Lwica upadłej Lewicy swoim zachowaniem kompromituje nawet zwolenników Lewicy.Mam nadzieję, że już nigdy nikt  na takie osoby głosu nie odda. Burmistrz miał rację, że swoją zastępczynię posadził jak najdalej od siebie. Każdy mądry człowiek zrobił by to samo.
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        Była Jaworska Lwica upadłej Lewicy swoim zachowaniem kompromituje nawet zwolenników Lewicy.Mam nadzieję, że już nigdy nikt  na takie osoby głosu nie odda. Burmistrz miał rację, że swoją zastępczynię posadził jak najdalej od siebie. Każdy mądry człowiek zrobił by to samo.
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    A swoja drogą to ciekawe, dlaczego burmistrz "bliżej siebie" trzyma obecną sekretarzową niż swoją zastępczynię?
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        A swoja drogą to ciekawe, dlaczego burmistrz "bliżej siebie" trzyma obecną sekretarzową niż swoją zastępczynię?
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    Była he he pani ?  Sekretarz  - Jesteś poniżej wartosci banana......
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    odezwał się ANGLIK ,jaka kultura taka wypowiedz
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    skoro na sesji 3 lutego b.r. i burmistrz i jego zastępczyni dowiedzieli się wprost od radnego, że nie otrzymał on odpowiedzi na swoją interpelację, to dlaczego radny aż musiał 27 kwietnia b.r. złożyć skargę na burmistrza, żeby otrzymać tą odpowiedź?
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    dokumentacja komisji rewizyjnej rozpatrującej tą skargę chyba musi być baaaardzo gruba
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    Postępowanie w sprawie rozpatrzenia skargi na burmistrza powinno być zakończone przez radę bez zbędnej zwłoki, nie później jednak niż w ciągu miesiąca (art. 237 § 1 kpa). Bieg tego terminu rozpoczyna się z chwilą wpłynięcia skargi do właściwego organu (rady), a kończy faktyczną datą wysłania odpowiedzi. Radny powinien być zawiadomiony o sposobie rozpatrzenia wniesionej przez niego skargi, a gdy jej załatwienie wymaga zebrania dowodów, informacji lub wyjaśnień – także o stanie rozpatrzenia skargi najpóźniej w terminie 14 dni od dnia jej wniesienia (art. 237 § 2 kpa). Radny wniósł skargę 27.04.2016r. a została ona rozpatrzona przez radę na sesji w dniu 29.06.2016r.-czyli po 2 miesiącach. O każdym przypadku niezałatwienia sprawy w terminie organ administracji publicznej jest obowiązany zawiadomić strony, podając przyczyny zwłoki i wskazując nowy termin załatwienia sprawy (art. 36 § 1 kpa). Ciekawe jakie były przyczyny zwłoki w rozpatrzeniu skargi w ustawowym 30-dniowym terminie?
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        Postępowanie w sprawie rozpatrzenia skargi na burmistrza powinno być zakończone przez radę bez zbędnej zwłoki, nie później jednak niż w ciągu miesiąca (art. 237 § 1 kpa). Bieg tego terminu rozpoczyna się z chwilą wpłynięcia skargi do właściwego organu (rady), a kończy faktyczną datą wysłania odpowiedzi. Radny powinien być zawiadomiony o sposobie rozpatrzenia wniesionej przez niego skargi, a gdy jej załatwienie wymaga zebrania dowodów, informacji lub wyjaśnień – także o stanie rozpatrzenia skargi najpóźniej w terminie 14 dni od dnia jej wniesienia (art. 237 § 2 kpa). Radny wniósł skargę 27.04.2016r. a została ona rozpatrzona przez radę na sesji w dniu 29.06.2016r.-czyli po 2 miesiącach. O każdym przypadku niezałatwienia sprawy w terminie organ administracji publicznej jest obowiązany zawiadomić strony, podając przyczyny zwłoki i wskazując nowy termin załatwienia sprawy (art. 36 § 1 kpa). Ciekawe jakie były przyczyny zwłoki w rozpatrzeniu skargi w ustawowym 30-dniowym terminie?
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    ...;)•30 czerwca 2016 o 19:09

    Z pewnością zarówno odpowiedź zastępczyni burmistrza, jak i opinia komisji rewizyjnej oparta została na rzetelnym materiale dowodowym-w końcu mamy tu do czynienie z funkcjonariuszami publicznymi, którzy z założenia powinni działać zgodnie z prawem i w granicach prawa...
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        Z pewnością zarówno odpowiedź zastępczyni burmistrza, jak i opinia komisji rewizyjnej oparta została na rzetelnym materiale dowodowym-w końcu mamy tu do czynienie z funkcjonariuszami publicznymi, którzy z założenia powinni działać zgodnie z prawem i w granicach prawa...
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                [image: paranoja]
    paranoja•30 czerwca 2016 o 17:50

    10-ta minuta sesji w dn. 3 lutego 2016r.-na sesji jest obecny burmistrz i jego zastępczyni. Radny Detyna zadaje burmistrzowi wprost pytanie kiedy dostanie od niego odpowiedź na interpelację o il. os. zatrudnionych spoza Jawora.
http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7272/film-cala-prawda-o-dk3-na-sesji
Ponieważ radny dalej nie otrzymał od burmistrza odpowiedzi 27 kwietnia 2016r. złożył skargę na burmistrza.
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        10-ta minuta sesji w dn. 3 lutego 2016r.-na sesji jest obecny burmistrz i jego zastępczyni. Radny Detyna zadaje burmistrzowi wprost pytanie kiedy dostanie od niego odpowiedź na interpelację o il. os. zatrudnionych spoza Jawora.
http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7272/film-cala-prawda-o-dk3-na-sesji
Ponieważ radny dalej nie otrzymał od burmistrza odpowiedzi 27 kwietnia 2016r. złożył skargę na burmistrza.
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    qparanoja•30 czerwca 2016 o 18:02

    Jaką rolę pełni obecna pani sekretarz.Bo mam wrażenie, że za  nic, nie odpowiada.
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        Jaką rolę pełni obecna pani sekretarz.Bo mam wrażenie, że za  nic, nie odpowiada.
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    ?q•30 czerwca 2016 o 22:12

    A swoją drogą to ciekawe, dlaczego burmistrz "bliżej siebie" trzyma obecną sekretarzową niż swoją zastępczynię?
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        A swoją drogą to ciekawe, dlaczego burmistrz "bliżej siebie" trzyma obecną sekretarzową niż swoją zastępczynię?
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    jaq•30 czerwca 2016 o 19:54

    Może pilnuje przepracowane, palące panie przy drzwiach BOK?
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        Może pilnuje przepracowane, palące panie przy drzwiach BOK?
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    SGq•30 czerwca 2016 o 19:43

    za to nowa sekretarz (wcześniej doradczyni burmistrza) siedzi w gabinecie, w którym zawsze urzędowali zastępcy burmistrza a zastępczyni burmistrza siedzi "na korytarzu"
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        za to nowa sekretarz (wcześniej doradczyni burmistrza) siedzi w gabinecie, w którym zawsze urzędowali zastępcy burmistrza a zastępczyni burmistrza siedzi "na korytarzu"
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                [image: odpowiedź uzupełniająca]
    odpowiedź uzupełniającaparanoja•30 czerwca 2016 o 18:00

    A to 22-ga minuta obecnego nagrania z sesji-wypowiedź zastępczyni burmistrza:"niezwłocznie po zauważeniu takiej sytuacji pan radny otrzymał odpowiedź uzupełniającą"-czyli zaraz po sesji w dn.3 lutego 2016r.? To po co radny złożył skargę na burmistrza 27 kwietnia 2016r., skoro ponoć otrzymał odpowiedź uzupełniającą niezwłocznie po zauważeniu przez burmistrza i jego zastępczynię braku odpowiedzi na jego interpelację?
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        A to 22-ga minuta obecnego nagrania z sesji-wypowiedź zastępczyni burmistrza:"niezwłocznie po zauważeniu takiej sytuacji pan radny otrzymał odpowiedź uzupełniającą"-czyli zaraz po sesji w dn.3 lutego 2016r.? To po co radny złożył skargę na burmistrza 27 kwietnia 2016r., skoro ponoć otrzymał odpowiedź uzupełniającą niezwłocznie po zauważeniu przez burmistrza i jego zastępczynię braku odpowiedzi na jego interpelację?
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    kiepsko to wyglądaodpowiedź uzupełniająca•30 czerwca 2016 o 22:17

    zastepczyni mówi że radny otrzymał odpowiedż niezwłocznie zaraz po zauważeniu ,Radny nie dostał odpowiedzi chyba od sierpnia, czy września ubiegłego roku , to jak to jest niezwłocznie , to ja współczuję .I co to znaczy zaraz po zauważeniu, to co nie wiedzą jakie pisma wpływają do urzędu. ?  A po za tym  ile czasu potrzeba żeby zauważyć że  nie udziela się odpowiedzi na pismo przez ładnych kilka miesięcy. Wstyd!!!!!!
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        zastepczyni mówi że radny otrzymał odpowiedż niezwłocznie zaraz po zauważeniu ,Radny nie dostał odpowiedzi chyba od sierpnia, czy września ubiegłego roku , to jak to jest niezwłocznie , to ja współczuję .I co to znaczy zaraz po zauważeniu, to co nie wiedzą jakie pisma wpływają do urzędu. ?  A po za tym  ile czasu potrzeba żeby zauważyć że  nie udziela się odpowiedzi na pismo przez ładnych kilka miesięcy. Wstyd!!!!!!
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    pikuś•30 czerwca 2016 o 17:41

    Z pisma podpisanego przez p.Rynkiewicz wynika, że przeprowadzone czynności pozwoliły ustalić, że osoba bezpośrednio odpowiedzialna za brak dodatkowej odpowiedzi na interpelacje nie pełni już swoje funkcji i takie zachowanie pracownika nigdy nie znajdzie aprobaty w ocenie przełożonych. Ciekawe jakie zostały przeprowadzone czynności, przez kogo i kto został uznany za osobę bezpośrednio odpowiedzialną za brak dodatkowej odpowiedzi na interpelacje? Skoro jak napisała p.Rynkiewicz ta osoba ponoć nie pełni już swojej funkcji, to takich osób w urzędzie chyba nie ma dużo i nie trudno to ustalić. Z oficjalnych źródeł wiadomo, że i była sekretarz i była doradczyni burmistrza nie pełnią już swoich funkcji. No chyba, że jest jeszcze więcej osób, które teraz nie pełnią funkcji, które pełniły.
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        Z pisma podpisanego przez p.Rynkiewicz wynika, że przeprowadzone czynności pozwoliły ustalić, że osoba bezpośrednio odpowiedzialna za brak dodatkowej odpowiedzi na interpelacje nie pełni już swoje funkcji i takie zachowanie pracownika nigdy nie znajdzie aprobaty w ocenie przełożonych. Ciekawe jakie zostały przeprowadzone czynności, przez kogo i kto został uznany za osobę bezpośrednio odpowiedzialną za brak dodatkowej odpowiedzi na interpelacje? Skoro jak napisała p.Rynkiewicz ta osoba ponoć nie pełni już swojej funkcji, to takich osób w urzędzie chyba nie ma dużo i nie trudno to ustalić. Z oficjalnych źródeł wiadomo, że i była sekretarz i była doradczyni burmistrza nie pełnią już swoich funkcji. No chyba, że jest jeszcze więcej osób, które teraz nie pełnią funkcji, które pełniły.
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    kiedypikuś•30 czerwca 2016 o 18:25

    Radnemu udzielono odpowiedź dopiero 2 tygodnie po złożeniu przez niego skargi na burmistrza w dniu 27 kwietnia b.r. Natomiast 3 lutego 2016r. radny powiedział wprost burmistrzowi podczas sesji (przy obecności jego zastępczyni), że nie dostał odpowiedzi na interpelację-więc tak naprawdę i burmistrz i jego zastępczyni dowiedzieli o tym co najmniej 3 lutego 2016r.
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        Radnemu udzielono odpowiedź dopiero 2 tygodnie po złożeniu przez niego skargi na burmistrza w dniu 27 kwietnia b.r. Natomiast 3 lutego 2016r. radny powiedział wprost burmistrzowi podczas sesji (przy obecności jego zastępczyni), że nie dostał odpowiedzi na interpelację-więc tak naprawdę i burmistrz i jego zastępczyni dowiedzieli o tym co najmniej 3 lutego 2016r.
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    ktopikuś•30 czerwca 2016 o 18:10

    chyba nie chodzi o poprzednią panią sekretarz, bo ona nie pełni swojej funkcji od połowy marca b.r., a od 1 kwietnia b.r. jest już nowa pani sekretarz (była doradczyni burmistrza) a radny mimo to dalej nie otrzymał od burmistrza odpowiedzi
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        chyba nie chodzi o poprzednią panią sekretarz, bo ona nie pełni swojej funkcji od połowy marca b.r., a od 1 kwietnia b.r. jest już nowa pani sekretarz (była doradczyni burmistrza) a radny mimo to dalej nie otrzymał od burmistrza odpowiedzi
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    paranoja•30 czerwca 2016 o 17:33

    Ktoś tu chyba ma rozdwojenie jaźni-skoro działająca w imieniu burmistrza jego zastępczyni na piśmie przyznaje się do winy-potwierdza zaniedbanie, zaniechanie, czy bezczynność, które nie znajdują aprobaty, to jakim cudem skarga jest bezzasadna?!
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        Ktoś tu chyba ma rozdwojenie jaźni-skoro działająca w imieniu burmistrza jego zastępczyni na piśmie przyznaje się do winy-potwierdza zaniedbanie, zaniechanie, czy bezczynność, które nie znajdują aprobaty, to jakim cudem skarga jest bezzasadna?!
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    ar•30 czerwca 2016 o 15:59

    brawo krzysiek detyna, brawo jacek wieczorek
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        brawo krzysiek detyna, brawo jacek wieczorek
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    kolo85•30 czerwca 2016 o 15:13

    Banda nierobów bez kwalifikacji
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        Banda nierobów bez kwalifikacji
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    krytyk•30 czerwca 2016 o 15:08

    p. Ewelina próbuje szybko zamknąć usta i dyskusje, bo toczy się nie po jej myśli. Jak była w opozycji kilka lat temu to krzyczała o swobodzie wypowiedzi i wyśmiewała poprzedniego burmistrza w materiałach wideo. Poziom jej kultury... o przerywaniu cudzych wypowiedzi nie wspomnę.
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        p. Ewelina próbuje szybko zamknąć usta i dyskusje, bo toczy się nie po jej myśli. Jak była w opozycji kilka lat temu to krzyczała o swobodzie wypowiedzi i wyśmiewała poprzedniego burmistrza w materiałach wideo. Poziom jej kultury... o przerywaniu cudzych wypowiedzi nie wspomnę.
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    XXkrytyk•30 czerwca 2016 o 20:29

    ZŁOTOUSTA CZERWONA EWELINA !
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        ZŁOTOUSTA CZERWONA EWELINA !
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    zatroskany•30 czerwca 2016 o 15:07

    zastanawia mnie jedna rzecz. na zdjęciach ukazanych na stronie RADIO PLUS LEGNICA, widać jak Burmistrz rozmawia w ratuszu w ten sam dzień z kandydatami na członków Młodzieżowej Rady Miasta. Jak to się dzieje, że nie ma odwagi przyjść kilka minut później na posiedzenie właściwej Rady Miejskiej, która decyduje o ważnych sprawach miasta? Chyba że o czymś nie wiem?
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        zastanawia mnie jedna rzecz. na zdjęciach ukazanych na stronie RADIO PLUS LEGNICA, widać jak Burmistrz rozmawia w ratuszu w ten sam dzień z kandydatami na członków Młodzieżowej Rady Miasta. Jak to się dzieje, że nie ma odwagi przyjść kilka minut później na posiedzenie właściwej Rady Miejskiej, która decyduje o ważnych sprawach miasta? Chyba że o czymś nie wiem?
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    jaw•30 czerwca 2016 o 15:03

    Kpina z wyborców pani Szynkler.  Do zobaczenia przy urnach
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        Kpina z wyborców pani Szynkler.  Do zobaczenia przy urnach
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    mieszkaniec Jawora•30 czerwca 2016 o 14:34

    Jako mieszkaniec Jawora jestem zbulwersowany postawą Pani Szynkler jak i Pana Iwańskiego.  Żenujące również Pani Wojda są Pani docinki.  Mam wrażenie, że zostawiliście gdzieś myślenie
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        Jako mieszkaniec Jawora jestem zbulwersowany postawą Pani Szynkler jak i Pana Iwańskiego.  Żenujące również Pani Wojda są Pani docinki.  Mam wrażenie, że zostawiliście gdzieś myślenie
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    qmieszkaniec Jawora•30 czerwca 2016 o 18:08

    Czy warto ,głowę nastawiać za cudze błędy i zszargać sobie opinie.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]18
    Lubię to: 18
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Czy warto ,głowę nastawiać za cudze błędy i zszargać sobie opinie.
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    basiaq•1 lipca 2016 o 11:52

    a może to nie błędy,tylko taktyka.Kraje się ile się daje.
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        a może to nie błędy,tylko taktyka.Kraje się ile się daje.
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    obserwator•30 czerwca 2016 o 13:38

    Obejrzałem cały materiał i nie mogę zrozumieć czym kierowali się ci radni głosujący za tym, iż skarga jest bezzasadna. Wszystkie argumenty, jakie wymienił pan Jacek Wieczorek są logiczne a cała skarga wg informacji zawartych w materiale w mojej ocenie jest zasadna. Skoro odpowiedzi należy udzielać w określonym czasie, to dlaczego dla większości radnych fakt nietrzymania się tych terminów przez burmistrza nie jest błędem? Ba, sama burmistrz przyznała się do niego. Poza tym wydaje mi się, ale mogę się mylić, że przewodniczący Rady powinien reprezentować ją przed burmistrzem, a nie bronić burmistrza przed Radą, bo tak niestety odbieram obecnie jego rolę, jak oglądam go na sesjach. No i udzielanie odpowiedzi o odpowiedzi jest już mistrzostwem świata. Panie i Panowie myślcie samodzielnie i głosujcie wg własnego sumienia. W innym przypadku rajcowanie nie ma głębszego sensu.
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        Obejrzałem cały materiał i nie mogę zrozumieć czym kierowali się ci radni głosujący za tym, iż skarga jest bezzasadna. Wszystkie argumenty, jakie wymienił pan Jacek Wieczorek są logiczne a cała skarga wg informacji zawartych w materiale w mojej ocenie jest zasadna. Skoro odpowiedzi należy udzielać w określonym czasie, to dlaczego dla większości radnych fakt nietrzymania się tych terminów przez burmistrza nie jest błędem? Ba, sama burmistrz przyznała się do niego. Poza tym wydaje mi się, ale mogę się mylić, że przewodniczący Rady powinien reprezentować ją przed burmistrzem, a nie bronić burmistrza przed Radą, bo tak niestety odbieram obecnie jego rolę, jak oglądam go na sesjach. No i udzielanie odpowiedzi o odpowiedzi jest już mistrzostwem świata. Panie i Panowie myślcie samodzielnie i głosujcie wg własnego sumienia. W innym przypadku rajcowanie nie ma głębszego sensu.
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    jaworr•30 czerwca 2016 o 12:06

    Burmistrz to dobry czlowiek tylko nie ktorzy go nie doceniaja i szukaja wszystkiego zeby wywalic emiliana bere
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        Burmistrz to dobry czlowiek tylko nie ktorzy go nie doceniaja i szukaja wszystkiego zeby wywalic emiliana bere
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    XXjaworr•30 czerwca 2016 o 20:33

    HI HI ! do czego dobry ? bo na pewno nie do ciężkiej pracy ! najlepiej wychodziło mu noszenie teczki borysowi, schetynie lub marszałkowi . W tym był dobry !
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        HI HI ! do czego dobry ? bo na pewno nie do ciężkiej pracy ! najlepiej wychodziło mu noszenie teczki borysowi, schetynie lub marszałkowi . W tym był dobry !
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    qjaworr•30 czerwca 2016 o 18:11

    To jego doradczyni pracuje nad jego opinią.I takie mamy wyniki.
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        To jego doradczyni pracuje nad jego opinią.I takie mamy wyniki.
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    Zenadajaworr•30 czerwca 2016 o 12:54

    Panie Berą jak już piszesz coś to rób to z sensem. Samochwała się znalazł!
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        Panie Berą jak już piszesz coś to rób to z sensem. Samochwała się znalazł!
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    dobry? pytanie: dla kogo?
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    cerise•30 czerwca 2016 o 11:42

    Pan Burmistrz tak uwalnia energię naszego miasta i dba o mieszkańców, że licząc na naiwność ludzi dość systematycznie rozkopuje pewną działkę celem usunięcia awarii, nie płaci należnego odszkodowania postępując wbrew sugestiom sądu a tym samym naraża budżet na niepotrzebne wydanie kolejnych kilku - kilkunastu tysięcy. Tak postępuje dobry włodarz?  Nie sądzę!
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        Pan Burmistrz tak uwalnia energię naszego miasta i dba o mieszkańców, że licząc na naiwność ludzi dość systematycznie rozkopuje pewną działkę celem usunięcia awarii, nie płaci należnego odszkodowania postępując wbrew sugestiom sądu a tym samym naraża budżet na niepotrzebne wydanie kolejnych kilku - kilkunastu tysięcy. Tak postępuje dobry włodarz?  Nie sądzę!
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    buley•30 czerwca 2016 o 10:51

    Jak dla mnie Emilian to bardzo dobry burmistrz .  Jest napewno lepszy od Urbańskiego
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        Jak dla mnie Emilian to bardzo dobry burmistrz .  Jest napewno lepszy od Urbańskiego
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    do buleybuley•30 czerwca 2016 o 22:30

    Bera lepszy tylko w robieniu pijaru, bo Urbański nie potrafił tak robić sobie zdjęć i ustawiać się do kamery, ale Bera nigdy nie dorówna Urbańskiemu w załatwianiu środków z zewnątrz i w robieniu dużych inwestycji,  Jak dla mnie Bera nigdy pod tym względem nie dorówna Urbańskiemu . I basta
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        Bera lepszy tylko w robieniu pijaru, bo Urbański nie potrafił tak robić sobie zdjęć i ustawiać się do kamery, ale Bera nigdy nie dorówna Urbańskiemu w załatwianiu środków z zewnątrz i w robieniu dużych inwestycji,  Jak dla mnie Bera nigdy pod tym względem nie dorówna Urbańskiemu . I basta
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: jaworzanin]
    jaworzanindo buley•1 lipca 2016 o 10:47

    Jestem tego samego zdania. Urbański w pierwszej kadencji mimo braku poparcia i mniejszości radnych i tak zrobił inwestycji na 5 mnl. To latqwe do sprawdzenia. Bera mu do pięt nie siega. Opowiadał bzdury w kampanii wiedząc, ze nic nie zrobi. Oszukal nas!
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        Jestem tego samego zdania. Urbański w pierwszej kadencji mimo braku poparcia i mniejszości radnych i tak zrobił inwestycji na 5 mnl. To latqwe do sprawdzenia. Bera mu do pięt nie siega. Opowiadał bzdury w kampanii wiedząc, ze nic nie zrobi. Oszukal nas!
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    Dominikbuley•30 czerwca 2016 o 11:28

    W konkretnie lepszy? Inwestycji praktycznie żadnych, tylko kosmetyka. Lepszy jest jedynie w PR, obecność w mediach i wpływ na lokalne media opanował niemal perfekcyjnie.
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        W konkretnie lepszy? Inwestycji praktycznie żadnych, tylko kosmetyka. Lepszy jest jedynie w PR, obecność w mediach i wpływ na lokalne media opanował niemal perfekcyjnie.
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    jaworzanka•30 czerwca 2016 o 10:38

    Burmistrz nie liczy sie ze swoimi wyborcami. Jak była kampania to obiecywał cuda - łącznie  z basenem. Teraz ignoruje swoich wyborców. To smutne. Jak ludzie się zmieniaja gdy maja władzę, ale władza nie jest dana na wieczność.
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        Burmistrz nie liczy sie ze swoimi wyborcami. Jak była kampania to obiecywał cuda - łącznie  z basenem. Teraz ignoruje swoich wyborców. To smutne. Jak ludzie się zmieniaja gdy maja władzę, ale władza nie jest dana na wieczność.
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    emeryt•30 czerwca 2016 o 10:35

    Jak można było takiemu człowiekowi uwierzyć że chce lepiej dla jaworzan ! wstyd mi teraz za tego człowieka !
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        Jak można było takiemu człowiekowi uwierzyć że chce lepiej dla jaworzan ! wstyd mi teraz za tego człowieka !
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    Sebastian•30 czerwca 2016 o 10:05

    Bera to typowy karierowicz ! Co jeszcze musi on zrobić , aby przecietny mieszkaniec Jawora spotykajac go na ulicy powiedział mu ....żegnaj i nie wracaj tutaj nigdy wiecej....

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]31
    Lubię to: 31
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Bera to typowy karierowicz ! Co jeszcze musi on zrobić , aby przecietny mieszkaniec Jawora spotykajac go na ulicy powiedział mu ....żegnaj i nie wracaj tutaj nigdy wiecej....
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    Andrzej Stroczynski.Sebastian•2 lipca 2016 o 19:06

    Sebastian to samo mamy w Bolkowie. A jak wiesz EB i JW to jedna opcja,Opoka,, chociaż powinna się nazywać ,,oh my god,,! Tak się składa,ze moja żona pochodzi z Łotwy i gdy jadę w tamte strony mam wrażenie ,że jestem w Szwecji lub Niemczech. Wszystko zrobione i dopiero na końcu stawiają wiaty,kwietniki i inne pierdoly. Przyglądalem się tez jak działają. Tam działa się kompleksowo. Za jednym zamachem wkraczają wszystkie ekipy. Gazownia elektrownia Telekomunikacja muszą być w gotowości do dzialania i mieć gotowe plany. Z tym,ze w przeciwieństwie do naszych włodarzy tam jest dobra komunikacja na linii samorzad-sluzby.. I nie grzebią się po skwerku ale zamykają np 3-4 ulice albo wioske i jada z koksem. Jest taniej-jest jeden projekt i  jednorazowo składa się wniosek a u nas wszystko od D strony.
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        Sebastian to samo mamy w Bolkowie. A jak wiesz EB i JW to jedna opcja,Opoka,, chociaż powinna się nazywać ,,oh my god,,! Tak się składa,ze moja żona pochodzi z Łotwy i gdy jadę w tamte strony mam wrażenie ,że jestem w Szwecji lub Niemczech. Wszystko zrobione i dopiero na końcu stawiają wiaty,kwietniki i inne pierdoly. Przyglądalem się tez jak działają. Tam działa się kompleksowo. Za jednym zamachem wkraczają wszystkie ekipy. Gazownia elektrownia Telekomunikacja muszą być w gotowości do dzialania i mieć gotowe plany. Z tym,ze w przeciwieństwie do naszych włodarzy tam jest dobra komunikacja na linii samorzad-sluzby.. I nie grzebią się po skwerku ale zamykają np 3-4 ulice albo wioske i jada z koksem. Jest taniej-jest jeden projekt i  jednorazowo składa się wniosek a u nas wszystko od D strony.
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    nieładnieSebastian•30 czerwca 2016 o 12:40

    A co reprezentuje osoba, która pisze takie skargi? Czemu to miało służyć? Moim zdaniem ten pan robi sobie już kampanię wyborczą.
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        A co reprezentuje osoba, która pisze takie skargi? Czemu to miało służyć? Moim zdaniem ten pan robi sobie już kampanię wyborczą.
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    dejwidnieładnie•2 lipca 2016 o 18:19

    Zgadzam się z Tobą Sebastianie. A wiesz co jest najlepsze w kwestii bezrobocia? Jak powstanie ten zakład Mercedesa to te 20% dalej będzie bezrobotna, wicedyrektor PUP Jawor oznajmił na łamach wrocławskiej gazety wyborczej, że bezrobotni jaworscy nie mają kwalifikacji i tam będą tylko specjalistów zatrudniać. Dobre nie :D Jakby nie można było ludzi przeszkolić, wysłać na kursy i przygotować do pracy. Do przeczytania w artykule "Jak Mercedes trafił do Jawora. Poznaj kulisy negocjacji"
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        Zgadzam się z Tobą Sebastianie. A wiesz co jest najlepsze w kwestii bezrobocia? Jak powstanie ten zakład Mercedesa to te 20% dalej będzie bezrobotna, wicedyrektor PUP Jawor oznajmił na łamach wrocławskiej gazety wyborczej, że bezrobotni jaworscy nie mają kwalifikacji i tam będą tylko specjalistów zatrudniać. Dobre nie :D Jakby nie można było ludzi przeszkolić, wysłać na kursy i przygotować do pracy. Do przeczytania w artykule "Jak Mercedes trafił do Jawora. Poznaj kulisy negocjacji"
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    sebastiannieładnie•2 lipca 2016 o 17:44

    Jestem mlodym jaworzaninem i troche jezdze po Europie i widze jak wlodarze dbaja o mieszkancow i wyglad swojego gospodarstwa. Zaraz wylicze dlaczego mama uwagi: Park Pokoju zaniedbany , Park Ekmenu podobnie,mieszkancy okolic Jawora jezdza na rowerach do Jawora lub stopem bo nikt nie zadbal o komunikacje,kolejki do gabinetow rechabilitacyjnych z terminem kilkumiesiecznym,fatalny stan drog na terenie miasta i okolic,zaniedbane kamieniczki w Rynku i ulic doprowadzajacych,sklepy z karteczkami ...lpkal do wynajecia, bezrobocie prawie 20%,na osiedlach SMLW samochody parkuja na skwerach trawiastych i niszcza zielen,mlodziez wyjezdza z Jawora  poza granice ,bo nie widzi tu zadnych perspektyw,bardzo ubogi trend kulturalny co bylo ostanio widac i slychac i tak moge wyliczac.Urbanski  trzy kadencje przesiedzial w Ratuszu ,a obecny ma Nas mieszkancow ,chyba tego nie napisze. Nie chce stolka burmistrzowskiego , chce normalnego zycia bo jest jedno i krotkie.
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        Jestem mlodym jaworzaninem i troche jezdze po Europie i widze jak wlodarze dbaja o mieszkancow i wyglad swojego gospodarstwa. Zaraz wylicze dlaczego mama uwagi: Park Pokoju zaniedbany , Park Ekmenu podobnie,mieszkancy okolic Jawora jezdza na rowerach do Jawora lub stopem bo nikt nie zadbal o komunikacje,kolejki do gabinetow rechabilitacyjnych z terminem kilkumiesiecznym,fatalny stan drog na terenie miasta i okolic,zaniedbane kamieniczki w Rynku i ulic doprowadzajacych,sklepy z karteczkami ...lpkal do wynajecia, bezrobocie prawie 20%,na osiedlach SMLW samochody parkuja na skwerach trawiastych i niszcza zielen,mlodziez wyjezdza z Jawora  poza granice ,bo nie widzi tu zadnych perspektyw,bardzo ubogi trend kulturalny co bylo ostanio widac i slychac i tak moge wyliczac.Urbanski  trzy kadencje przesiedzial w Ratuszu ,a obecny ma Nas mieszkancow ,chyba tego nie napisze. Nie chce stolka burmistrzowskiego , chce normalnego zycia bo jest jedno i krotkie.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Trak]
    Traknieładnie•1 lipca 2016 o 10:44

    do nieładnie - bzdura panie "nieładnie"
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        do nieładnie - bzdura panie "nieładnie"
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    Przynajmniej, nie jest bierny i wierny, tylko dba o swoich wyborców.
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        Przynajmniej, nie jest bierny i wierny, tylko dba o swoich wyborców.
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    To co reprezentuje to zostawmy, bo też nie przekonuje mnie ten Pan Radny, ale burmistrz ma obowiązek udzielenia odpowiedzi na pytanie-interpelacje radnego, który reprezentuje jakąś część społeczeństwa (która go wybrała), czyli w zasadzie pracodawce Pana Burmistrza. A służyć to miało chociażby temu, aby pokazać co dzieje się w urzędzie w kwestii zatrudniania osób, przede wszystkim na stanowiskach kierowniczych. Bo to, że w większości są to osoby nie pochodzące z Jawora słyszał każdy niemal i przydałoby się sprawdzić ich kompetencje do pełnienia określonych funkcji.. Moim zdaniem są to tylko i wyłącznie układy związane z wyborami i "oddawanie" stanowisk w zamian za wcześniejsze poparcie, ale tak jak zaznaczyłem to moja opinia.
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        To co reprezentuje to zostawmy, bo też nie przekonuje mnie ten Pan Radny, ale burmistrz ma obowiązek udzielenia odpowiedzi na pytanie-interpelacje radnego, który reprezentuje jakąś część społeczeństwa (która go wybrała), czyli w zasadzie pracodawce Pana Burmistrza. A służyć to miało chociażby temu, aby pokazać co dzieje się w urzędzie w kwestii zatrudniania osób, przede wszystkim na stanowiskach kierowniczych. Bo to, że w większości są to osoby nie pochodzące z Jawora słyszał każdy niemal i przydałoby się sprawdzić ich kompetencje do pełnienia określonych funkcji.. Moim zdaniem są to tylko i wyłącznie układy związane z wyborami i "oddawanie" stanowisk w zamian za wcześniejsze poparcie, ale tak jak zaznaczyłem to moja opinia.
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